

မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က တည်ထောင်သည်။ Established in 1914
Myanma Alinn Daily

■ ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ ပထမဝါဆိုလဆန်း ၉ ရက် ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇွန် ၂၅ ရက်၊ ကြာသပတေးနေ့၊ အတွဲ [၅၄]၊ အမှတ် [၂၆၃]

နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန် မွန်ဂိုလီးယားနိုင်ငံသို့ ချစ်ကြည်ရေးခရီးသွားမည်
 နေပြည်တော် ဇွန် ၂၅
 ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် သည် မွန်ဂိုလီးယားနိုင်ငံသို့ မစ္စတာ အယ်လ်ဘတ်ခ်ဒေါ့ဂျီ ဇတ်ခ် တီးလ်ယာဒ်၏ ဖိတ်ကြားချက်အရ မွန်ဂိုလီးယားနိုင်ငံသို့ မကြာမီ ကာလအတွင်း တရားဝင်ချစ်ကြည်ရေးခရီး သွားရောက်မည် ဖြစ်သည်။
 (သတင်းစဉ်)

သတင်းထုတ်လွှင့် ဖြန့်ချိရေးနှင့် သတင်းမီဒီယာများ၏ စွမ်းဆောင်ရည် မြှင့်တင်ရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များဆွေးနွေး
 သတင်း၊ ၈၁-၈



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် အမေရိကန်-အာဆီယံ စီးပွားရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အမှုဆောင်အရာရှိချုပ်အား လက်ခံတွေ့ဆုံ
 သတင်း၊ ၈၁-၇



**ပန်းဥယျာဉ်များမှာ ပန်းတိုင်းပွင့်ပါစေ
 ကစားကွင်းတိုင်းမှာ ကလေးတွေငြင်းခုံနိုင်ကြပါစေ**

ရန်ကုန်မြို့လယ် မဟာဗန္ဓုလ ပန်းခြံ၌ ရုံးပိတ်ရက်များတွင် ပြည်သူများ အပန်းဖြေအနားယူနေသည်ကို တွေ့ရစဉ်။ ဓာတ်ပုံ - ဇော်မင်းလတ် (သတင်းဆောင်းပါး၊ ၈၁ - ၉)

အာရပ်ဇွေးဦးအုံကြွမှုဖြစ်စဉ်မှုရယူရမည့်သင်ခန်းစာများ
 နိုင်ငံတကာရေးရာသုံးသပ်ချက် ၈၁-၅

ရောသမပွေ့တဲ့အခြေခံဥပဒေ မဖြစ်စေလိုပါ
 ဆောင်းပါး ၈၁-၆

Top-Roll Soft Caps.

အိမ်ထောင်ရေးသုခပြည့်စုံပြီး အောင်မြင်သောမိသားစုဘဝ ပိုင်ဆိုင်စေဖို့ **Top-Roll** (တောပုံရိုး) သောက်ကြစို့ ...

Korean Ginseng Multivitamins & Minerals

အိမ်ထောင်ရင်များအတွက် ခွန်အားပြည့် ကိုရီးယားရင်ဆင်းအားဆေး

တောပုံရိုး ရင်ဆင်းအားဆေး

Manufactured by **DAE HWA PHARM. CO., LTD.**
 18a-023, Shinhae industrial area, Anyang-si, Gyeonggi-do, Republic of Korea

MARKETED BY **AA MEDICAL PRODUCTS LTD.**
 TEL.: (01) 249990, 2-3/ 391644-50

ဖွံ့ဖြိုးမှုအတွက် တွန်းအားများ

(၇)ကြိမ်မြောက်ကမ္ဘာ့ဒီးယား၊ လာအို၊ မြန်မာ၊ ဗီယက်နမ် (စီအယ်လ်အမ်ဗီ) ထိပ်သီးအစည်းအဝေးနှင့် ၎င်း လေးနိုင်ငံနှင့်ထိုင်းနိုင်ငံတို့ပါဝင်သော (၆)ကြိမ်မြောက် ဧရာဝတီ-ကျောက်ဖယား-မဲခေါင်စီးပွားရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု မဟာဗျူဟာ(အက်မက်စ်) ထိပ်သီးအစည်းအဝေးများကို မြန်မာနိုင်ငံ နေပြည်တော်၌ ဇွန် ၂၂ ရက်မှ ၂၃ ရက်အထိ အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ခဲ့ပါသည်။

ထို့ကြောင့်လည်း နိုင်ငံတော် သမ္မတဦးသိန်းစိန်က ဇွန် ၂၂ ရက်တွင် ကျင်းပသော စီအယ်လ်အမ်ဗီထိပ်သီး အစည်းအဝေး၌ ဒေသတွင်းစီးပွားရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု မြှင့်တင်ရန်နှင့် အာဆီယံအဖွဲ့အတွင်း ဖွံ့ဖြိုးမှုကွာဟချက် ကျဉ်းမြောင်းစေရန်အတွက် ကမ္ဘာ့ဒီးယား၊ လာအို၊ မြန်မာနှင့် ဗီယက်နမ်နိုင်ငံတို့အကြား စီးပွားရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုကို ၂၀၀၄ ခုနှစ်တွင်စတင်ခဲ့ရာယခုနှစ်ဆိုလျှင် ၁၂နှစ်ကာလ သို့ ရောက်ရှိခဲ့ပြီဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယင်းချစ်ကြည်ရင်းနှီးသည့် ဆက်ဆံမှုကို အရင်းခံပြီး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည့် အတွက်လည်း မိမိတို့လေးနိုင်ငံတွင် ပြီးခဲ့သည့် ၁၂နှစ်တာ အတွင်း အကျိုးရလဒ်ကောင်းများကို ရရှိခဲ့စားနေကြရပါ ကြောင်း၊ ကုန်သွယ်ရေး၊ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု၊ ကမ္ဘာ့လှည့်ခရီး သွားလုပ်ငန်းနှင့် သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးကဏ္ဍများသည် မိမိတို့လေးနိုင်ငံအကြား စီးပွားရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု များကို ပိုမိုခိုင်မာစေသည်သာမက ဒေသတွင်းဖွံ့ဖြိုးတိုး တက်ရေးအတွက် များစွာ အထောက်အကူပြုစေမည့် ကဏ္ဍ များဖြစ်ပါကြောင်း စသည်ဖြင့် ပြောကြားခဲ့ပါသည်။

ထို့အတူ အက်မက်စ်ထိပ်သီးအစည်းအဝေးသည်လည်း ဒေသတွင်းနိုင်ငံများအကြား စီးပွားရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက် မှုအတွက် အရေးကြီးသော ထိပ်သီးအစည်းအဝေးတစ်ရပ် ဖြစ်ပါသည်။ အက်မက်စ်ထိပ်သီးအစည်းအဝေးတွင် နေပြည်တော်ကြေညာချက်နှင့် ၂၀၁၆-၂၀၁၈ အက်မက်စ် လုပ်ငန်းအစီအစဉ်တို့ကို ထုတ်ပြန်ကြေညာနိုင်ခဲ့ပါသည်။ အက်မက်စ် စီးပွားရေးဖိုရမ်တွင် ၂၀၁၆-၂၀၁၈ ခုနှစ်အတွင်း ကုန်သွယ်ရေးနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုအဆင်ပြေချောမွေ့စေရေး၊ စိုက်ပျိုးရေးကဏ္ဍ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး၊ စက်မှုနှင့် စွမ်းအင်ကဏ္ဍပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး၊ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး ကဏ္ဍနှင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး၊ လူ စွမ်းအားအရင်းအမြစ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး စသည်ဖြင့် အက်မက်စ်ငါးနိုင်ငံမှ ကိုယ်စားပြုတက်ရောက်လာသော ပုဂ္ဂလိက စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များက ဆွေးနွေးခဲ့ကြပါသည်။

ဤသို့ဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်းဖြင့် အာဆီယံအသိုက် အဝန်း ထူထောင်ရေးကို အထောက်အကူဖြစ်စေမည်ဖြစ်သကဲ့သို့ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများအကြား ဖွံ့ဖြိုးမှုကွာဟချက် လျော့နည်းကာ ဒေသတွင်း တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး တို့ကိုလည်း အထောက်အကူပြုလာနိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။ မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် စီအယ်လ်အမ်ဗီနှင့် အက်မက်စ်လုပ်ငန်း စဉ်များ ပိုမိုတိုးတက်ရေး၊ မိတ်ဖက်နိုင်ငံများနှင့်ဆက်ဆံရေး ပိုမိုမြှင့်တင်နိုင်ရေးနှင့် အာဆီယံအသိုက်အဝန်းထူထောင်ရေးတို့ အတွက် လက်တွဲကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွားရန် သန့်ဋ္ဌာန်ချထား ဖြစ်ပါသည်။

သို့ဖြစ်၍ စီအယ်လ်အမ်ဗီထိပ်သီးအစည်းအဝေး သည် လည်းကောင်း၊ အက်မက်စ်ထိပ်သီးအစည်းအဝေး သည် လည်းကောင်း မြန်မာနိုင်ငံကအိမ်ရှင်နိုင်ငံအဖြစ် အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ခဲ့ခြင်းဖြင့် ဒေသတွင်းအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံ များအကြား ဖွံ့ဖြိုးမှု၊ ကွာဟမှုကျဉ်းမြောင်းလာမည်ဖြစ် ခြင်းကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံသူ မြန်မာနိုင်ငံသားအားလုံး အတွက် တိုးတက်ပြောင်းလဲမှု၊ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုများ၊ အခွင့်အလမ်းများ ပိုမိုရရှိရန် တွန်းအားများဖြစ်လာမည်သာ ဖြစ်ပါကြောင်း ။

အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကို ၂၀၁၅ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလကုန် / နိုဝင်ဘာလဆန်းတွင် ကျင်းပမည် မဲဆန္ဒရှင်များ မဲပေးသင့်သည်။ မဲပေးမည်ဆိုပါက သင့်အမည် မဲစာရင်းတွင် ပါရန်လိုသည်။

စာအုပ်စင်ကဏ္ဍ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ (၂၀၀၈ ခုနှစ်) နှင့် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေကိုပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်းများ နှိုင်းယှဉ်ယေးစာအုပ် (၂၄-၆-၂၀၁၅)

“ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ (၂၀၀၈ ခုနှစ်)နှင့် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံ ဥပဒေကိုပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်း များနှိုင်းယှဉ်ယေး” စာအုပ်အား ရောင်းစေ့ဌာနက ၈၀၀ ဖြင့် ရန်ကုန်၊ နေပြည်တော်နှင့် မန္တလေးမြို့တို့ရှိ စာပေဗိမာန် စာအုပ် အရောင်းဆိုင်များတွင် ဝယ်ယူရရှိနိုင်ကြ သည်။ အဆိုပါစာအုပ်ကို အမှတ်၊ ၅၂-၅၃၁၊ ကုန်သည်လမ်း၊ ရန်ကုန်မြို့ရှိ စာပေဗိမာန် စာအုပ်ဆိုင် ဖုန်း-၀၁-၂၄၉၀၃၁၊ ၀၁-၃၈၁၄၄၈၊ အမှတ် (၀၁-၅၅)၊ သပြေကုန်းဈေး၊ နေပြည်တော်ရှိ စာပေဗိမာန်စာအုပ်ဆိုင်(ဖုန်း -၀၆၇-၄၁၄၆၈၁)၊ ၈၆လမ်း၊ ၂၁ လမ်းနှင့် ၂၂ လမ်းကြား၊ မန္တလေးမြို့ရှိ



စာပေဗိမာန်စာအုပ်ဆိုင် (ဖုန်း- ၀၂-၃၀၀၈၆) သို့ ဆက်သွယ်ဝယ်ယူနိုင် ကြောင်းနှင့် ဝန်ကြီးဌာနများအနေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါက ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီး ဌာနနှင့် ဆက်သွယ်ဝယ်ယူနိုင်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

အမျိုးသားအဆင့် မြေအသုံးချမှု မူဝါဒဆိုင်ရာ အလုပ်ရုံဆွေးနွေး

နေပြည်တော် ဇွန် ၂၄ အမျိုးသားမြေအရင်းအမြစ်စီမံခန့်ခွဲရေး ဗဟိုကော်မတီသည် ရေးဆွဲပျဉ်ပြီး သည့် အမျိုးသားမြေအသုံးချမှုမူဝါဒ (မူကြမ်း) အပေါ် ဆွေးနွေးနိုင်ရန် အမျိုး သားအဆင့် မြေအသုံးချမှုမူဝါဒဆိုင်ရာ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို ဇွန် ၂၉ ရက်နှင့် ၃၀ ရက် နံနက် ၉ နာရီတွင် နေပြည်တော် MICC II ၌ ကျင်းပသွားမည်

ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါဆွေးနွေးပွဲသို့ မြေယာကျွမ်းကျင်ပညာရှင်များနှင့် စိတ်ပါဝင် စားသူများ တက်ရောက်ဆွေးနွေးရန် ဖိတ်ခေါ်ထားပြီး အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အသေးစိတ်အချက်အလက်များ သိရှိလိုပါက သစ်တောဦးစီးဌာန ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၅၄၂၈ သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ကြောင်းသိရသည်။ (ဧရာဝတီ)



ဇွန် ၂၃ ရက်က ဝါးခယ်မြို့နယ် ကျွဲမငေးမြို့ အုန်းပင်ဘက် နဒီအောင်မြေရပ်ကွက်ရှိ ဇေတဝန်ကျောင်းတော် ကုသိုလ်ဖြစ်ဆေးခန်း၏ သုံးနှစ်ပြည့် အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် သွားဘက်ဆိုင်ရာ ဆရာဝန် များအသင်း နယ်လှည့်ဆေးကုသရေးအဖွဲ့က သွားရောဂါဝေဒနာရှင်များအား အခမဲ့ကု သပေးစဉ်။ (မြင့်ဦး(ဝါးခယ်မ))



Table with 3 columns: Party Name, Candidate Name, and Constituency. Includes parties like Union Solidarity and Development Party, National League for Democracy, etc.

ခင်ရတာနာ-စုစည်းသည်။

အသေးစားစက်မှုလုပ်ငန်းများဖြင့် တန်ဖိုးဖြင့် ထုတ်ကုန်များထုတ်လုပ်နိုင်ရေးဆွေးနွေး

နေပြည်တော် ဇွန် ၂၄

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်သည် အမေရိကန်-အာဆီယံ စီးပွားရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌနှင့် အမှုဆောင်အရာရှိချုပ် မစ္စတာ အလက်ဇန်းဒါး ဖဲလ်မန်း ဦးဆောင်သည့် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား ယနေ့ ညနေ ၄ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ နိုင်ငံတော်သမ္မတအိမ်တော် ဧည့်ခန်းမဆောင်၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။ (ယာဝုံ)



ထိုသို့လက်ခံတွေ့ဆုံရာတွင် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားထုတ်လုပ်ရေး၊ ပို့ဆောင်ရေး၊ စားသောက်ကုန်ထုတ်လုပ်ရေး စသည့်ကဏ္ဍများတွင် ရင်းနှီးမြုပ်နှံဆောင်ရွက်နေမှု၊ စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးကဏ္ဍများတွင် အသေးစားစက်မှုလုပ်ငန်းများဖြင့် တန်ဖိုးဖြင့် ထုတ်ကုန်များ ထုတ်လုပ်နိုင်ရေး၊ အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်းများ ဖော်ထုတ်ဖန်တီးနိုင်ရေးကိစ္စရပ်များကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

တို့အပြင် နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်အတူ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်၊ ဦးစိုးသိန်း၊ ဦးမြတ်ဟိန်း၊ ဦးဇေယျာအောင်၊ ဦးမောင်မြင့်၊ ဦးဝင်းမြင့်၊ ဦးဝင်းရှိန်၊ ဒေါက်တာကံဇော်နှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြပြီး အမေရိကန်-အာဆီယံ စီးပွားရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌနှင့် အမှုဆောင် အရာရှိချုပ်နှင့်အတူ AIG ကုမ္ပဏီ၊ Chevron ကုမ္ပဏီ၊ Midland, Baker and Mc Kenzie, Baxten၊ Citi, Deloitte, Ford, Intel, Jhpiego, Time Warner, Visa တို့မှ တာဝန်ရှိသူများလည်း တက်ရောက်ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

မျက်စိအခမဲ့ခွဲစိတ်ကုသခြင်းနှင့် အလှူငွေပေးအပ်ပွဲကျင်းပ

နေပြည်တော် ဇွန် ၂၄

ဇူလိုင် ၃ ရက်တွင် ကျရောက်မည့် မြန်မာအမျိုးသမီးများနေ့ကို ဂုဏ်ပြု ကြိုဆိုသောအားဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ချုပ်မှ ကြီးပွားကျင်းပသည့် မျက်စိအခမဲ့ခွဲစိတ် ကုသခြင်းနှင့် အလှူငွေပေးအပ်ခြင်း အခမ်းအနားကို ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီတွင် နေပြည်တော် ခုတင် ၁၀၀၀ ဆေးရုံကြီး အစည်းအဝေး ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။



အခမ်းအနားတွင် မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ချုပ် ဥက္ကဋ္ဌ ပါမောက္ခ ဒေါက်တာ ဒေါ်ခင်မာထွန်းက မျက်စိခွဲစိတ် လှူဒါန်းခြင်း အကြောင်းရင်းများကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် မြန်မာနိုင်ငံအမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ချုပ် ဂုဏ်ထူးဆောင် နာယက ဒေါ်ခင်ခင်မိသားစုတို့၏ မျက်စိအခမဲ့ခွဲစိတ်ကုသခြင်းလုပ်ငန်းအတွက် လှူဒါန်းငွေများအား မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ချုပ် နာယက ဒေါ်ကျင်ခိုင်က ပေးအပ်လှူဒါန်းရာ နေပြည်တော် ခုတင် ၁၀၀၀ ဆေးရုံအုပ်ကြီး ဒေါက်တာ ဒေါ်သန်းသန်းမြင့်က လက်ခံသည်။ ယင်းနောက် မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ချုပ် ဂုဏ်ထူးဆောင် နာယကများ ဖြစ်ကြသည့် ဒေါ်နန်းရွှေမျှော်နှင့် ဒေါ်ခင်အေးမြင့်တို့က အခမဲ့ခွဲစိတ်ကုသခြင်းအတွက် အလှူငွေများ ပေးအပ်လှူဒါန်းပြီး

နေပြည်တော်ခုတင် ၁၀၀၀ ဆေးရုံကြီး ဆေးပဒေသာပင်စိုက်ထူမည့် အလှူငွေများနှင့် မျက်စိခွဲစိတ်ပေးသည့် မျက်စိဆရာဝန်များ၊ ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများအား ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ငွေများ ပေးအပ်လှူဒါန်းသည်။ ထို့နောက် မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ချုပ် ဂုဏ်ထူးဆောင် နာယကများ၊ နာယကများနှင့် မြန်မာနိုင်ငံအမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ချုပ် အဖွဲ့ဝင်များက ခွဲစိတ်ပြီး မျက်စိဝေဒနာရှင်များအား နေကာမျက်မှန်များ(ခံပုံ) အလှူငွေများနှင့် စားသောက်ဖွယ်ရာများပေးအပ်ခဲ့သည်။ အဆိုပါ မျက်စိအခမဲ့ခွဲစိတ်ကုသခြင်းကို မြန်မာနိုင်ငံအမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ချုပ်နှင့် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနတို့ပူးပေါင်း၍ နေပြည်တော် ကောင်စီနယ်မြေအတွင်းရှိ မြို့နယ်ရှစ်မြို့နယ်မှ မျက်စိဝေဒနာရှင် ၁၃၅ ဦးကို အခမဲ့ခွဲစိတ်ကုသပေးခြင်းဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ချုပ်အနေဖြင့် နေပြည်တော် အပါအဝင်ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးအသီးသီးရှိ မျက်စိဝေဒနာရှင် ၁၅၅၅ ဦးကို ငွေကျပ် ၃၀၄ သိန်း အကုန်ကျခံ ခွဲစိတ်ကုသပေးနိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

အသွင်သစ်နှင့် ဓွန်လထုတ် သုတပဒေသာစာစောင်ထွက်ပြီ

ရန်ကုန် ဇွန် ၂၄

၁၉၇၃ ခုနှစ် ဇူလိုင်လမှ စတင် ထုတ်ဝေခဲ့ပြီး နှစ်ပေါင်း ၄၀ ကျော် စာချစ်သူများ လက်ခံအားပေးလာခဲ့သော သုတပဒေသာစာစောင်ကို မျက်နှာဖုံးဒီဇိုင်း၊ အကြောင်းအရာနှင့်စာအုပ်အပြင် အဆင်တို့ အပြောင်းအလဲများ ပြုလုပ်ပြီးလစဉ်ထုတ်ဝေလျက်ရှိသည်။ အဆိုပါ သုတပဒေသာ စာစောင်ကို တစ်အုပ်လျှင် ငွေကျပ် ၂၅၀၀ နှုန်းဖြင့် စာပေဗိမာန် စာအုပ်ဆိုင် အမှတ်(တ-၅၅) သပြေကုန်းဈေး နေပြည်တော် ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၄၆၈၀၊ စာပေဗိမာန်စာအုပ်ဆိုင် (၅၂၉-၅၃၁) ကုန်သည်လမ်း ရန်ကုန်မြို့၊ စာပေဗိမာန်စာအုပ်ဆိုင် ၈၆ လမ်း ၂၀ လမ်းနှင့် ၂၂ လမ်းကြား မန္တလေး ဖုန်း-၀၂-၃၀၁၈၆၊ ရန်ကုန်မြို့ရှိ စာအုပ်ဆိုင်ကြီးများ၊ မန္တလေးမြို့ရှိ ထွန်းဦးစာပေ၊ နဂါးစာပေနှင့်မြို့အသီးသီးရှိ စာပေဗိမာန် ကိုယ်စားလှယ်များထံ ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပြီး လက်ကားမှာယူလိုပါက စာပေဗိမာန်စာအုပ်ဆိုင် (၅၂၉-၅၃၁) ကုန်သည်လမ်း ရန်ကုန်မြို့ဖုန်း-၀၀-၂၄၉၀၃၁၊ ၃၈၁၄၄၈ သို့ မှာယူနိုင်သည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

ကျော့ဖုံးမှ

တနင်္သာရီ သဘာဝကြီးပိုင်း စီမံကိန်းကို ၂၀၀၅ ခုနှစ် မတ်လတွင် စတင် တည်ထောင်ခဲ့ပြီး အဆိုပါ စီမံကိန်းဧရိယာမှာ တနင်္သာရီ တိုင်းဒေသကြီး ထားဝယ်ခရိုင် ရေဖြူမြို့နယ် ထားဝယ်မြစ်အရှေ့ဘက် ကမ်းမှ ထိုင်း-မြန်မာ နယ်စပ်အထိ ၄၂၀၀၇၇ ဧက ကျယ်ဝန်းကြောင်း သိရသည်။ ဒေသခံများ၏ လူမှုစီးပွားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် အခက်အခဲမရှိ ပညာသင်ကြားနိုင်စေရန် စာသင်ကျောင်းများ ဆောက်လုပ်ပေးခြင်း၊ အစိုးရဌာနမှ ဆရာ ဆရာမများ မလုံလောက်သည့် နေရာများတွင် ဆရာ ဆရာမများ ငှားရမ်းပေးခြင်း၊ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုအတွက် ဆေးရုံ ဆေးပေးခန်းများ ဆောက်လုပ်

ပေးခြင်းနှင့် ဆရာဝန်များ လုံလောက်စွာငှားရမ်းပေးခြင်းတို့ကို စီမံကိန်းရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်ပေးလျက် ရှိကြောင်း စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်တွင်းပြည်ပ ဆက်ဆံရေးနှင့် ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးမင်းမင်းဦးထံမှ သိရသည်။ ဆက်လက်၍ "တနင်္သာရီ သဘာဝကြီးပိုင်း စီမံကိန်း မြန်မာ့ရေနှင့် သဘာဝဓာတ်ငွေ့ လုပ်ငန်းနှင့် အကျိုးတူပေါင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိတဲ့ ရတနာ၊ ရဲတံခွန်၊ ဇောတိက စီမံကိန်းတွေက နေ တစ်နှစ်ကို အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၅၀၀၀ နှုန်းနဲ့ စုစုပေါင်း အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၄၅၀၀၀၀ နှစ်စဉ် ထောက်ပံ့ပေးနေပါတယ်။ ဒီလိုရရှိလာတဲ့ ရန်ပုံငွေတွေနဲ့ ဒေသခံတွေရဲ့ အသက်မွေးဝမ်း

ကျောင်း ပြုလုပ်ဖို့ အဆင်ပြေအောင် အရင်က သစ်တောခုတ်တာတွေ၊ အမဲလိုက်တာတွေက ကျေးဇူးတင် တိရစ္ဆာန်ဖမ်းဆီးပြီး အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းပြုတဲ့ ဒေသခံတွေအတွက် အခြား အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း ပြုလုပ်တဲ့နေရာမှာ အဆင်ပြေစေဖို့ အတွက် နည်းလမ်းတွေရှာပေးပါတယ်။ ဥပမာ မွေးမြူရေး ပြုလုပ်ချင်သူတွေကို ငွေကြေးမတတ်နိုင်ဘူးဆိုရင် ငွေကြေးအရင်းအနှီး အခက်အခဲ မရှိစေဖို့ ငွေထုတ်ချေးပေး တယ်။ နောက်ပြီး စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ချင် တဲ့သူတွေအတွက် စိုက်ပျိုးနည်းစနစ် တွေနဲ့ ဓာတ်မြေဩဇာတွေကို ပံ့ပိုးပေးပါတယ်" ဟု ငှားက ပြောကြားသည်။ သဘာဝဓာတ်ငွေ့ပိုက်လိုင်းများ သွယ်တန်းရာတွင်လည်း ယခင်က မြေပေါ်တွင် ပိုက်လိုင်းများ သွယ်

တန်းပြီး ယခုအခါတွင် မြေအောက် နှစ်မီတာအနက်တွင် ပိုက်လိုင်းများ သွယ်တန်းထားသည့်အတွက် ယင်း မြေပေါ်တွင် သစ်ပင်များ ပြန်လည် စိုက်ပျိုးခြင်း၊ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေး လုပ်ငန်းများ ပြုလုပ်ခြင်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်ကြောင်း သိရသည်။ ထို့အပြင် ထားဝယ်ခရိုင် ရေဖြူမြို့နယ် ကန်ဘောက်ဒေသတွင် PTTEPI ကုမ္ပဏီမှ Zawtika Operation Center တည်ဆောက် ထားသည့်နေရာတစ်ခုတွင် ဒေသခံများသွားလာရန် အခက်အခဲရှိ သဖြင့် သွားလာရေးအဆင်ပြေစေရန် ခြံစည်းရိုးပတ်လမ်းအား အောက်တိုဘာလတွင် စတင်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ တနင်္သာရီ သဘာဝကြီးပိုင်း စီမံကိန်းသည် သက်ဆိုင်ရာ

တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း စိမ်းလန်းစိုပြည်ရေးအတွက် တက်တက်ကြွကြွ ဆောင်ရွက်နေသည့် စီမံကိန်းဖြစ် သည့် အားလျော်စွာ အောင်မြင်သည့် စီမံကိန်းတစ်ခုဖြစ်ကြောင်း၊ အဆိုပါ စီမံကိန်းအား နမူနာယူ၍ စီမံကိန်းများ ထပ်မံတိုးချဲ့သွားမည်ဖြစ် ကြောင်း၊ စီမံကိန်းတည်ရှိရာ ဒေသများ တွင် ပတ်ဝန်းကျင်ထိခိုက်မှုလျော့နည်း စေရန် ဒေသခံများအနေဖြင့် မိမိတို့ ဒေသပေါ်တွင် ပိုမိုချစ်ခင်အောင် ပြုလုပ်ခြင်းဖြင့် ဒေသကောင်းကျိုးများ စွာရရှိလာမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ သဘာဝ ပတ်ဝန်းကျင်ထိခိုက်မှုအတွက် ဒေသများအနေဖြင့် ချမှတ်ထားသည့် စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများကို လိုက်နာ ဆောင်ရွက်ပြီး ပိုမိုတိုးတက်ကောင်းမွန် စေရန် ပူးပေါင်းပါဝင်စေလိုကြောင်း ငှားကပြောကြားသည်။

အဆိုပါ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများ တွင် သဘာဝကြီးပိုင်းအတွင်းရှိ ဇီဝမျိုးစုံမျိုးကွဲများနှင့် သားငှက်တိရစ္ဆာန်များ ဖမ်းဆီးရောင်းဝယ်ခြင်းအား တားမြစ်ထိန်းချုပ်ခြင်း၊ စစ်ဆေးခြင်း၊ သုတေသနပြုလုပ်ခြင်း၊ မှတ်တမ်း တင်ခြင်းများကို သစ်တောရေးရာ ဝန်ကြီးဌာနနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက် လျက်ရှိပြီးကြီးပိုင်းအတွင်းမြစ်ချောင်း များမှ သားငါးဖမ်းဆီးခြင်းကို တား မြစ်ခြင်း၊ တရားမဝင် သစ်ခုတ်လှဲခြင်း၊ ရောင်းဝယ်ခြင်းများအား တားမြစ် ထိန်းချုပ်ခြင်း၊ စစ်ဆေးခြင်း၊ အမဲလိုက်ခြင်း၊ တောင်ယာခုတ်ခြင်းများ မပြုလုပ်ရန် ဆွေးနွေးခြင်း၊ တည်ဆဲ ဥပဒေများဖြင့် အရေးယူခြင်းများ ပြုလုပ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ရုရှားနှင့်စစ်လက်နက်ပြိုင်ဆိုင်မှုပြုလုပ်မည် မဟုတ်ဟု နေတိုးတပ်ဖွဲ့ ပြောကြား

မော်စကို ဇွန် ၂၄
မဟာမိတ်တပ်ဖွဲ့ အနေဖြင့် ရုရှားနှင့် စစ်လက်နက်ပြိုင်ဆိုင်မှုများ ပြုလုပ်လိမ့်မည်မဟုတ်ဟု နေတိုးတပ်ဖွဲ့အကြီးအကဲက ပြောကြားခဲ့သော်လည်း ယူကရိန်းအပေါ် ရုရှား၏ ရန်လိုမှုက ၎င်း၏ကာကွယ်ရေးအင်အားကို ပိုမိုခိုင်မာအောင် လှုံ့ဆော်စေခဲ့သည်။

ရုရှားသမ္မတ ဗလာဒီမာပူတင်က မော်စကိုရှိ ၎င်း၏ နှုတ်ကမ်းလက်နက်ရုံ၌ ခုံးကျည်အစင်း ၄၀ ကို ထပ်မံဖြည့်သွင်းသွားမည် ဟု ပြောဆိုပြီးနောက် မကြာမီ အမေရိကန်က ရုရှားနယ်စပ်ရှိ နေတိုးတပ်ဖွဲ့ဝင် နိုင်ငံများတွင် တင်ကားများနှင့် လက်နက်ကြီးများကို တပ်ဆင်ထားရှိရန် စီစဉ်နေကြောင်း ယခုအပတ်၌ ကြေညာခဲ့သည်။

ရုရှားအနေဖြင့် ၎င်း၏ နယ်စပ်တစ်ဝိုက်ဖြစ်သည့် ဘောလ်တစ်ဒေသများတွင် စစ်ရေးလှုပ်ရှားမှုများကို အရှိန်အဟုန်မြှင့်လှုပ်ဆောင်လျက် စစ်လက်နက်ပြိုင်ဆိုင်မှုများ ပြုလုပ်လာစေရန် နေတိုးတပ်ဖွဲ့များက



တွန်းအားပေးနေသည်ဟု ရုရှားအာဏာပိုင်များက ပြီးခဲ့သည့်အပတ်က စွပ်စွဲခဲ့သည်။ ဘောလ်တစ်ဒေသများဖြစ်သည့် အက်စတိုးနီးယား၊ လစ်သူယေးနီးယား၊ လတ်ဘီးယားဒေသများသာမက ဘူလ် ဂေးရီးယား၊ ရိုမေးနီးယားနှင့် ပိုလန် တို့ကလည်း အမေရိကန်တို့၏ စစ်လက်နက်နှင့် လက်နက်ကြီးများ တပ်ဆင်မှုကို လက်ခံဆောင်ရွက်ရန် သဘောတူညီကြောင်း အမေရိကန်ကာကွယ်ရေး ဝန်ကြီးအက်ရှ် ကာတာက နေတိုးအဖွဲ့ဝင် ဝန်ကြီးများအစည်းအဝေး၌ ပြောကြားခဲ့သည်။ (ရိုက်တာ)

အော်စကာဆုရှင် တေးရေးဆရာ ဂျိမ်းစ်အော်နာ လေယာဉ်ပျက်ကျမှုကြောင့် ကွယ်လွန်

လော့စ်အိန်ဂျလစ် ဇွန် ၂၄
တိုက်တန်းနှစ်ရပ်ရှင်ကား ဇာတ်ဝင်တေးသီချင်း “ငါ့နွယ်သားက ဆက်လက်ရှင်သန်နေမှာပါ” ဖြင့် အော်စကာဆုရရှိခဲ့သူ အမေရိကန် သီချင်းရေးဆရာ ဂျိမ်းစ်အော်နာသည် တနင်္လာနေ့က ကယ်လီဖိုးနီးယားတောင်ပိုင်း၌ လေယာဉ်ပျက်ကျမှုကြောင့် ကွယ်လွန်သွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အော်နာ၏ ကိုယ်ရေးအရာရှိဖြစ်သူ ဆာလီဗီးယားပက်ထရစ်ရှာက ၎င်းသေဆုံးမှုကို ဖော်စွာဖော်ပြရာတွင် အတည်ပြုပြောကြားခဲ့ပြီး “ကျွန်မတို့ဟာ တကယ်ကို အံ့ဩစရာကောင်းတဲ့နွယ်သားပိုင်ရှင်ကို ဆုံးရှုံးခဲ့ရတာပါ။ သူဟာ မယုံနိုင်လောက်အောင် ပါရမီထူးရှိသူတစ်ယောက်ပါ။ သူဟာ သူ့ချစ်မြတ်နိုးတဲ့အလုပ်ကို လုပ်နေရင်း သေဆုံးသွားရတာပါ” ဟု ပြောကြားခဲ့သည်။

လေယာဉ်ပျက်ကျမှုသည် တနင်္လာနေ့နံနက် ၉ နာရီခွဲခန့်က စန်တာဘာဘရာရှိ လော့ဒ်ပီဒရက်စ်အမျိုးသား သစ်တောထဲ၌ အကြောင်းရင်းရှာမရဘဲ ဖြစ်ပွားခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ပျက်ကျသည့် အရှိန်ကြောင့် ချိုင့်ကြီးတစ်ခု ဖြစ်ပေါ်ကာ ချုံပုတ်အတွင်း မီးလောင်ကျွမ်းမှုဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း ဖော်ပြထားသည်။ အခင်းဖြစ်ပွားရာနေရာသို့ မီးသတ်သမားများ ရောက်ရှိခဲ့ကြပြီး မီးငြိမ်းသတ်ခဲ့ရကြောင်း ဒေသတွင်း မီးသတ်ဌာနက ပြောသည်။

လေယာဉ်မောင်းသူတစ်ဦးတည်း လိုက်ပါလာသော S_၂ 12 Tucano MK_၁ လေယာဉ်အမျိုးအစားဖြစ်ကြောင်း လေကြောင်းအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့မှ အန်းဂရီဂေါ့က ပြောသည်။ အော်နာ၏ ရှေ့နေကျေးကူးပါးကမူ အဆိုပါလေယာဉ်မှာ အော်နာပိုင်ဆိုင်သည့် လေယာဉ်ဖြစ်ကြောင်း ဖော်ပြနေစာစောင်ဖြစ်သော Variety သို့ ပြောခဲ့သည်။

အသက် (၆၁ နှစ်)ရှိ အော်နာသည် ဂျိမ်းစ်ကင်မရွန်းရိုက်ကူးခဲ့သော တိုက်တန်းနှစ်နှင့် အဟာတာဇာတ်ကားနှစ်ကားတွင် ဇာတ်ဝင်သီချင်းများကို ရေးပေးခဲ့သည်။ ၎င်းသည် အကယ်ဒမီဆုရရှိခဲ့ပြီး တစ်ခုမှာ တိုက်တန်းနှစ်ဇာတ်ကားအတွက် တေးသွားဆုနှင့် အခြားတစ်ခုမှာ ဆလင်းဒီယွန် သီဆိုဖော်ဖြေသော “ငါ့နွယ်သားက ဆက်လက်ရှင်သန်နေမှာပါ” သီချင်းစာသားအတွက် ဝဲလ်ဂျင်းနီးစ်နှင့် ပူးတွဲဆုရရှိခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

အော်နာသည် A beautiful Mind, Braveheart, Troy, Apollo 13 နှင့် အခြားရုပ်ရှင်ဇာတ်ကားများအတွက် တေးသွားများ ဖန်တီးခဲ့သူလည်း ဖြစ်သည်။ (ဆင်ဟွာ)

ပြီးခဲ့သည့်နှစ်အတွင်း တရုတ်၌ မူးယစ်ဆေးသံသယရှိသူ ၁၆၉၀၀၀ အား ပမ်းဆီးနိုင်ခဲ့

ပေကျင်း ဇွန် ၂၄
တရုတ်နိုင်ငံတွင် ပြီးခဲ့သည့်နှစ်အတွင်း မူးယစ်ဆေးဝါးသံသယရှိသူပေါင်း ၁၆၉၀၀၀ ပမ်းဆီးခဲ့ရာ ၆၀ ရာခိုင်နှုန်းမှာ အသက် ၃၅ နှစ်အောက်ရှိ လူငယ်များဖြစ်ပြီး ၉၀ ရာခိုင်နှုန်းနီးပါး အလယ်တန်းပညာရေးဆုံးခန်းတိုင်အောင် တက်ရောက်နိုင်ခြင်း မရှိကြောင်း မရှိကြောင်း ပုဒ်မဟုတ်ဘဲ ထုတ်ပြန်သော အစီရင်ခံစာ တစ်ရပ်တွင် ဖော်ပြ

သည်။ မူးယစ်ဆေးဝါးမှောင်ခိုမှုသည် လျင်မြန်စွာ ကြီးထွားလာကြောင်း၊ အဖွဲ့အစည်းများနှင့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းသဖွယ် လုပ်ကိုင်လာကြကြောင်း တရုတ်အစိုးရက ပထမဆုံးအကြိမ်ထုတ်ဝေသည့် အဆိုပါ အစီရင်ခံစာတွင် ဖော်ပြသည်။

မူးယစ်ဆေးဝါး မှောင်ခိုမှုများသည် လူ့၏ခန္ဓာကိုယ်အတွင်းပိုင်း နေရာများ၊ မော်တော်ယာဉ်စက်

အစိတ်အပိုင်းများအပြင် အွန်လိုင်းမှ တစ်ဆင့် မူးယစ်ဆေးဝါးမှောင်ခိုမှုများ ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် လုပ်ကိုင်လာကြောင်းဖြင့်လည်း ၎င်းအစီရင်ခံစာက ဖော်ပြထားသည်။

အဆိုပါဖမ်းဆီးထားသော မူးယစ်ဆေးဝါး သံသယရှိသူများသည် အလုပ်သမား၊ လယ်သမား၊ ကျောင်းသားနှင့် ပုဂ္ဂလိကစီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များအပါအဝင် လူမှုအလွှာစုံမှ ဖြစ်ပြီး ၇၀ ရာခိုင်နှုန်းမှာ ဖွံ့ဖြိုးမှုမရှိ

သောဒေသများမှ အလုပ်အကိုင်မရှိသူများဖြစ်သည်ဟု ဆိုသည်။

တရုတ်နိုင်ငံက ၂၀၁၄ ခုနှစ်အကုန် မူးယစ်ဆေးဝါး ၂ ဒသမ ၉၅ သန်း မှတ်ပုံတင်ထားသော်လည်း အမှန်တကယ် မူးယစ်ဆေးဝါးသုံးစွဲသူအရေအတွက်မှာ ၁၄ သန်း ကျော်ရှိကြောင်း ပြည်သူ့လုံခြုံရေးဝန်ကြီးဌာနက ပုဒ်မဟုတ်ဘဲ ထုတ်ပြန်သော အစီရင်ခံစာ၌ ဖော်ပြသည်။ (ဆင်ဟွာ)



ပီယက်နမ်စီးပွားရေး ငါးနှစ်အတွင်း အမြင့်ဆုံးတိုးတက်

ဟနွိုင် ဇွန် ၂၄
ပီယက်နမ်နိုင်ငံ၏ ဂျီဒီပီသည် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ပထမနှစ်ဝက်အတွင်း နှစ်အလိုက် ၆ ဒသမ ၁၁ ရာခိုင်နှုန်း တိုးတက်လိမ့်မည်ဟု မျှော်လင့်ရကြောင်း၊ ယင်းမှာ ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ်နောက်ပိုင်း အလားတူကာလအတွင်း အမြင့်ဆုံးတိုးတက်မှုဖြစ်ကြောင်း ပီယက်နမ်စီမံကိန်းနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဝန်ကြီးဌာန (အမ်ပီအိုင်)က ပုဒ်မဟုတ်ဘဲ ပြောကြားသည်။

အဆိုပါ စာရင်းဇယားများကို ပုဒ်မဟုတ်ဘဲ ကျင်းပသော ပီယက်နမ်၏ ထုတ်လုပ်ရေးနှင့် စီးပွားရေးအခြေအနေဆိုင်ရာ အစည်းအဝေး၌ ထုတ်ပြန်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ပီယက်နမ်နိုင်ငံ၏ ခြောက်လတာစီးပွားရေးတိုးတက်မှုနှုန်းသည် ပြန်လည်ကောင်းမွန်သည့် လမ်းကြောင်းပေါ် ရောက်ရှိနေကြောင်း အမ်ပီအိုင် အမျိုးသားစီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးရေးဌာနအကြီးအကဲ ငွယ်ဖူဟာက ပြောသည်။

စက်မှုဆောက်လုပ်ရေးကဏ္ဍမှာ သိသိသာသာ တိုးတက်ခဲ့ရာ နှစ်အလိုက် ၈ ဒသမ ၃၆ ရာခိုင်နှုန်းအထိ တိုးတက်လာခဲ့သည်။ ထိုအတောအတွင်း ဝန်ဆောင်မှုကဏ္ဍတိုးတက်မှုသည် ၆ ဒသမ ၁၆ ရာခိုင်နှုန်း၊ စိုက်ပျိုးရေး၊ သစ်တောနှင့် ရေလုပ်ငန်းတိုးတက်မှုမှာ ၂ ဒသမ ၁၆ ရာခိုင်နှုန်း နှစ်အလိုက်တိုးတက်လာဖွယ်ရှိကြောင်း အဆိုပါ အမ်ပီအိုင်တာဝန်ရှိသူက ပြောသည်။ (ဆင်ဟွာ)

ဟောင်ကောင် ဒီမိုကရေစီရရှိရေးလှုပ်ရှားမှု အဆုံးသတ်

ဟောင်ကောင် ဇွန် ၂၄
ဟောင်ကောင်အာဏာပိုင်များသည် အစိုးရဌာနချုပ်အနီး ချထားသည့် ဒီမိုကရေစီထောက်ခံသူတို့၏ စခန်းများကို ကြာသပတေးနေ့က ရှင်းလင်းခဲ့ရာ ကိုးလကြာ ချီတက်ဆန္ဒပြမှုများ အဆုံးသတ်ခဲ့ရသည်။

ပေကျင်း ကွန်မြူနစ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအတွက် ဆယ်စုနှစ်များစွာကြာအောင် အကြီးမားဆုံး နိုင်ငံရေးစိန်ခေါ်မှုတစ်ရပ် ဖြစ်စေခဲ့သည့် အဆိုပါ ဆန္ဒပြလှုပ်ရှားမှုသည် စက်တင်ဘာ ၂၈ ရက်က ပြန်လည်စတင်ခဲ့ရာ ဆန္ဒပြလှုပ်ရှားသူ ထောင်ပေါင်းများစွာတို့သည် ဒီမိုကရေစီ အပြည့်အဝ ရရှိရေးအတွက် မြို့လယ်လမ်းမများပေါ်၌



ဆန္ဒပြလှုပ်ရှားမှုများကို ရှင်းလင်းခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ပေကျင်းထောက်ခံသော ဥပဒေပြဋ္ဌာန်းသူများသည် အရှုပ်အထွေးများကြားတွင် နောက်ဆုံးချိန်အထိ တရုတ်ကွန်မြူနစ်ခေါင်းဆောင်များကို နောက်ဆုတ်သွားစေမည့် မဲပေးမှုမျိုး မပြုလုပ်နိုင်ခဲ့ပေ။

လမ်းမပေါ်ဆန္ဒပြမှုများ လျော့နည်းသွားသော်လည်း အစွန်းရောက်ထောက်ခံသူများနှင့် ဒေသခံများသည် ဟောင်ကောင်ကို ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရရန် ဆက်လက်တောင်းဆိုလျက်ရှိသည်။

ဒီမိုကရေစီအတွက် ဆက်လက်တိုက်ပွဲဝင်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း အသက် ၅၁ နှစ်အရွယ်ရှိ ဘန်နီမန်က ပြောသည်။ ဟောင်ကောင်သည် ပို၍ကောင်းမွန်သော အခြေအနေနှင့် ထိုက်တန်ကြောင်း ၎င်းကပြောသည်။ (ရိုက်တာ)

စုရုံးဆန္ဒပြခဲ့ကြသည်။ ဒီဇင်ဘာလလယ်လောက်တွင် ဟောင်ကောင်ရဲများက ဆန္ဒပြသူများ၏ စခန်းချရာ နေရာတော်တော်များကို ရှင်းလင်းခဲ့သော်လည်း ပုဒ်မဟုတ်ဘဲ မတိုင်မီအထိ ပလက်ဖောင်းပေါ်တွင် ရွက်ဖျင်တဲရုများ ကျန်ရှိနေသေးသည်။

ဆန္ဒပြလှုပ်ရှားသူများ အနေဖြင့် လာမည့် ၂၀၁၇ တွင် တင်မြောက်မည့် ခေါင်းဆောင်အတွက် ဒီမိုကရေစီအပြည့်အဝရရှိရေး မဲပေးခွင့် ရှုံးနိမ့်သွားပြီဖြစ်သည်။

ဟောင်ကောင်ဥပဒေပြုလွှတ်တော်က ပေကျင်း ကျောထောက်နောက်ခံပြုထားသည့် ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးအဆိုပြုချက်အား ဗီတိုအာဏာဖြင့် ပယ်ချခဲ့ပြီး ခြောက်ရက်အကြာတွင်

အာရပ်ဇွဲးအံ့ကြွမှုဖြစ်စဉ်မှ ရယူရမည့်သင်ခန်းစာများ

ထွန်းတောက်

ဒီမိုကရေစီရေပြေးနိမိတ်ပေးလား

နိုင်ငံရေးပညာရှင်အချို့က အာရပ်ဇွဲးအံ့ကြွမှုများကို ဒီမိုကရေစီရေပြေးနိမိတ်ဟု မှတ်ယူခဲ့မှုသည် မှားယွင်းမှုတစ်ခုသာဖြစ်သည်ဟု ဝေဖန်သုံးသပ်ကြသည်။ အာရပ်ဇွဲးအံ့ကြွမှုသည် ဒီမိုကရေစီစနစ်ကို ဆောင်ကြဉ်းမလာဘဲ ဖရိုဖရဲပြိုကွဲမှုကိုသာ ယူဆောင်လာခဲ့သည်ဟု နိုင်ငံရေးပညာရှင်အချို့က ဝေဖန်ပြောဆိုကြသည်။

အရှေ့အလယ်ပိုင်းဒေသများသည် လူမျိုးရေး၊ ဘာသာရေး၊ ဝိုင်းဝန်းအားပြိုင်မှုများ ပြင်းထန်နေကြပြီးသည့်အခါတွင် လွတ်စိတ်များ ကင်းမဲ့နေသည့်အတွက် ပင်ကိုသဘာဝကို ငြိမ်းချမ်းတည်ငြိမ်မှုတို့ မရှိသည့် ဒီမိုကရေစီစနစ်ကို မဖော်ဆောင်နိုင်ကြခြင်းဖြစ်သည်ဟု ဝေဖန်သုံးသပ်သူများလည်းရှိသည်။

၂၀၁၁ ခုနှစ်နှစ်များတွင် အာရပ်ပြည်သူများသည် လမ်းပေါ်ထွက်၍ အံ့ကြွမှုပြုခဲ့ကြကာ လူထုအားဖြင့် အာဏာရှင်စနစ်ကို ဖြိုလှဲပစ်ခဲ့ကြသော်လည်း ယနေ့အချိန်၌ ပြည်သူတို့၏ဘဝသည် တိုးတက်ကောင်းမွန်မလာဘဲ မတည်ငြိမ်မှု၊ မဖွံ့ဖြိုးမှု၊ တရားဥပဒေမစိုးမိုးမှုစသည်များဖြင့်သာ များသောအားဖြင့် တွေ့ကြုံနေကြရပြီး ပြည်သူတို့၏ ဘဝအခြေအနေများမှာ ပိုမိုဆိုးရွားလာနေသည်ကို အမှန်အတိုင်းပင် တွေ့ရှိနေရပါပြီ။

အာရပ်ဇွဲးအံ့ကြွမှုမှ သင်ခန်းစာယူရမည့်အောက်ပါအချက်လေးရပ်ကို နိုင်ငံရေးပညာရှင်များက ဖော်ပြထားသည်။

အမှတ်(၁)သင်ခန်းစာမှာ ဇွဲးအံ့ကြွမှုသည် စီစဉ်ထားသည့်ပြိုင်ပွဲ (event) တစ်ခုမဟုတ်ဘဲ အဆင့်ဆင့်ဖြစ်ပေါ်ပြောင်းလဲလာသည့် ဖြစ်စဉ် (Process) တစ်ခုမျှသာဖြစ်သည်ဟု သုတေသီတို့က ပြောဆိုသည်။

ဇွဲးအံ့ကြွမှုများ ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သော်လည်း လူမလိုင်အထက်တန်းလွှာများနှင့် စစ်ဘက်၏ထောက်ပံ့ပေးမှုကြောင့် အာဏာရှင်စနစ်များ ယနေ့တိုင်ချုပ်ငြိမ်းသွားမှုမရှိသေးပေ။ ဥပမာအားဖြင့် ဆီးရီးယားအာဏာရှင်အာဆတ်သည် ၎င်း၏အာဏာဆက်လက်တည်တံ့ခိုင်မြဲစေရန်အတွက် သိန်းချီသော ဆီးရီးယားပြည်သူများကို ချေမှုန်းနှိပ်ကွပ်ခဲ့သော်လည်း စစ်ဘက်၏ ထောက်ပံ့ထားမှုဖြင့် ဆက်လက်ရှင်သန်လျက်ရှိသည်။

အနောက်ကမ္ဘာခေါင်းဆောင်များသည် ပွင့်သစ်စီမံကိန်းစနစ်များကို အားပေးထောက်ခံလိုစိတ်ပြင်းပြနေကြသော်လည်း မိတ်ဆွေဟောင်းအာဏာရှင်များကိုလည်း မစွန့်ပစ်ကြဘဲ စိတ်နှစ်ခွဲ ဖြစ်ပေါ်နေခဲ့ကြသည်။

အာဏာရှင်စနစ်များအောက်တွင် ဆယ်စုနှစ်များစွာ နှိပ်ကွပ်ခံခဲ့ရသည့် လူ့အဖွဲ့အစည်းတစ်ရပ်တွင် ဒီမိုကရေစီလူ့အခွင့်အရေးနှင့် ကိုယ်ကျိုးစွန့်လွှတ်မှုများမှာ နေ့ချင်းညချင်း ဖြစ်ပေါ်မလာနိုင်ဘဲ၊ မျိုးဆက်သစ်များစွာ အချိန်ယူ၍ ကြိုးပမ်းအားထုတ်ရခြင်းသာ ဖြစ်သည်ဟု နိုင်ငံရေးပညာရှင်များက အာရပ်ဇွဲးအံ့ကြွမှုမှသင်ခန်းစာများ ထုတ်ပြုကြသည်။

အမှတ်(၂)သင်ခန်းစာမှာ ဇွဲးအံ့ကြွမှုဖြစ်စဉ်သည် ပုံသေနည်းခိုင်ခိုင်မာမာ မရှိခြင်းပင်ဖြစ်သည်ဟု သုတေသီများက ဝေဖန်ထောက်ပြကြသည်။ အံ့ကြွမှုဖြစ်ပေါ်



ရသော အကြောင်းတရားများမှာ မတူညီသကဲ့သို့ ဖြစ်ပေါ်သော အကျိုးတရားများမှာ ကွဲပြားနေသည်။

ဥပမာအားဖြင့် တူနီးရှားနိုင်ငံ အာရပ်ဇွဲးအံ့ကြွမှုတွင် တပ်မတော်သည် အာဏာရှင်ကို မထောက်ခံဘဲ စွန့်ခွာ၍ နိုင်ငံရေးတွင် ပါဝင်လှုပ်ရှားမှုပြုတော့ဘဲ တိတိကျကျ ကြားနေကာ အမျိုးသားနိုင်ငံရေးကိုသာ ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

အီဂျစ်နိုင်ငံ၌ အခြေအနေမှာ ပြောင်းပြန်ဖြစ်သည်။ အီဂျစ်တပ်မတော်သည် နှစ်ကြိမ်တိုင်မျှ လူထုအံ့ကြွမှုတွင် ပါဝင်ပတ်သက်ခဲ့ရပြီး အာဏာရှင် မူဘာရက်နှင့် အစ္စလာမစ်ဝါဒီသမ္မတ မော်စီကို ဖယ်ရှားပစ်ခဲ့ကာ အိမ်စောင့်အစိုးရကို ဖွဲ့စည်းပေးခဲ့ရသည်။

သို့သော် အီဂျစ်တပ်မတော်သည် နိုင်ငံ၏အာဏာကို ကျွမ်းကျင်ပိုင်ခိုင်စွာ ထိန်းချုပ်နိုင်ခဲ့သော်လည်း ဒီမိုကရေစီစနစ် ကြီးထွားဖွံ့ဖြိုးခိုင်မာစေရန် တပ်မတော်က ထောက်ပံ့ပေးနိုင်သည်ဟုသော အယူအဆတစ်ရပ်မှာ သံသယဖြစ်ဖွယ်ရှိနေပါသည်ဟု နိုင်ငံရေးသုတေသီတို့က ဆိုသည်။

လစ်ဗျားအံ့ကြွမှု၏ထူးခြားချက်မှာ အနောက်ကမ္ဘာနှင့် နေတိုးစစ်မဟာမိတ်အဖွဲ့က ကြားဝင်စွက်ဖက်ခဲ့သည့်အတွက် အာဏာရှင်ကဒါဖီနှင့် ၎င်း၏လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့မှာ အချိန်တိုအတွင်း ချုပ်ငြိမ်းသွားခဲ့သည်မှန်သော်လည်း ယနေ့တိုင်ပင်ဖရိုဖရဲ ဝရမ်းသုန်းကားဖြင့် ပြည်တွင်းစစ်ဆက်လက်ဖြစ်ပွားနေပြီး ပြိုကွဲသော နိုင်ငံတစ်ရပ်အဖြစ်ကျရောက်လျက်ရှိနေဆဲဖြစ်သည်။

ဆီးရီးယားအံ့ကြွမှု၌ အနောက်ကမ္ဘာက ကြားဝင်စွက်ဖက်ရန် စိတ်မဝင်စားဘဲ ဒေသတွင်းအင်အားစုများက ငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်ရန် ကြိုးပမ်းခဲ့သော်လည်း မအောင်မြင်သေးဘဲ လူပေါင်းသိန်းချီ၍ သေဆုံးနေရပြီး လူသန်းပေါင်းများစွာ စစ်ပြေးဒုက္ခသည်များအဖြစ် ဒုက္ခပင်လယ်ဝေလျက်ရှိကာ ဆီးရီးယားနှင့်

အီဂျစ်တွင် ရက်စက်ကြမ်းကြုတ်သော အစ္စလာမစ်နိုင်ငံအိုင်အက်စ်အစွန်းရောက်အဖွဲ့သာ ထိန်းမနိုင်သိမ်းမရအင်အားကြီးထွားလာနေကြပြီး ဆီးရီးယားနှင့်အီဂျစ်မြို့ကြီးများစွာကိုသိမ်းပိုက်၍ တရားမဝင် ကာလီဖိတ်အစ္စလာမစ်အင်ပါယာနိုင်ငံကြီး ထူထောင်ထားသည်။ အမေရိကန်နှင့် ညွှန်ပေါင်းမဟာမိတ်အဖွဲ့၏ အိုင်အက်စ်များအပေါ် လေကြောင်းစစ်ဆင်ရေးမှာ ကိုးလကြာမြင့်ပြီဖြစ်သော်လည်း အိုင်အက်စ်အဖွဲ့မှာ ဆက်လက်အင်အားကြီးထွားနေဆဲဖြစ်သည်။

အာရပ်ဇွဲးအံ့ကြွမှု၏သိသာထင်ရှားသော အကျိုးဆက်မှာ အရှေ့အလယ်ပိုင်းနှင့် မြောက်အာဖရိကဒေသများတွင် အိုင်အက်စ်ကဲ့သို့သော ရက်စက်သည့် အစ္စလာမစ်အစွန်းရောက်အဖွဲ့များ ပေါ်ထွက်လာခြင်းပင်ဖြစ်သည်။

အမှတ်(၃)သင်ခန်းစာမှာ အာရပ်ကမ္ဘာတွင် လူ့အဖွဲ့အစည်း၏ ပင်မနိုင်ငံရေးစေ့စပ်ကြောင်း (Mainstream) အတွင်း၌ လှုပ်ရှားရုန်းကန်ပြီး တည်ငြိမ်ဖွံ့ဖြိုးမှုကို အလိုရှိကြသည့် အစ္စလာမစ်ဝါဒီများနှင့် အစွန်းရောက်ဝါဒီတို့ကြား အားပြိုင်မှုများဖြစ်ပေါ်နေသည်ကို တွေ့ရှိနေရသည်။ အစွန်းရောက်ဝါဒီများကို အပြီးသတ်ဖယ်ရှားနိုင်အောင် ကြိုးပမ်းလုပ်ဆောင်ရမည့် အနေအထားတွင်ရှိနေသည်။ တူနီးရှားအစ္စလာမစ်ဝါဒီတို့သည် ၎င်းတို့တစ်ဦးတည်းဖြင့်နိုင်ငံကို အုပ်ချုပ်နိုင်စွမ်းမရှိကြောင်း နားလည်သဘောပေါက်ခဲ့ကြသည်။

ရွေးကောက်ပွဲ၌အနိုင်ရရှိခဲ့သည့် မွတ်စလင်ညီနောင်များအဖွဲ့ အီဂျစ်အစ္စလာမစ်ဝါဒီတို့သည် အတိုက်အခံ လစ်ဘရယ်ဒီမိုကရက်တစ် နိုင်ငံရေးသမားများအား အထင်သေးစွာဆက်ဆံခဲ့ပြီး အများပြုလုပ်ခဲ့ကြမှုကြောင့် ပေးဆပ်လိုက်ရသည့်တန်ဖိုးမှာ ကြီးမားခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်ဟု သုတေသီတို့က ဝေဖန်ထောက်ပြကြသည်။

အီဂျစ်အစ္စလာမစ်ဝါဒီတို့သည် ပြည်သူတို့၏ရွေးကောက်တင်မြှောက်မှုဖြင့် နိုင်ငံအာဏာကိုရရှိခဲ့သော်လည်း

ပြည်သူတို့၏ အကျိုးစီးပွားထက် ကိုယ်ကျိုးစီးပွားကို ရှေ့တန်းတင်လွန်းခဲ့သည့်အတွက် ကျဆုံးခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်ဟု နိုင်ငံရေးပညာရှင်များက ဝေဖန်ထောက်ပြကြသည်။

အာရပ်ကမ္ဘာတွင် ဒီမိုကရေစီအံ့ကြွမှုသည် မည်သည့် ရည်မှန်းချက်ပန်းတိုင်ကိုမျှ မရောက်နိုင်သည့်အဆုံး၌ သာယာလှပသောကမ္ဘာကြီးကို တည်ဆောက်နိုင်ရန်အတွက် အကြမ်းဖက်မှုအစွန်းရောက် နည်းလမ်းသည်သာ အကောင်းဆုံးဖြစ်သည်ဟုသော အယူအဆကို ကိုင်စွဲသူများလည်း ဒုနှင့်ဒေးရှိနေပေသည်။

စတုတ္ထသင်ခန်းစာမှာ လူထုအင်အားသက်သက်ဖြင့် မင်းဆိုးမင်းညစ်အာဏာရှင်များကို မဖယ်ရှားနိုင်ခြင်းပင် ဖြစ်သည်ဟု သုံးသပ်သူများရှိနေသည်။

ထိုစဉ်က အီဂျစ်ထာမရော့ဒ် လူထုလှုပ်ရှားမှု၌ ပြည်သူတစ်သန်းကျော်၏ လက်မှတ်များရယူကာ အစ္စလာမစ်ဝါဒီသမ္မတ မော်စီ ရာထူးမှနှုတ်ထွက်ပေးရန် ပြည်သူသန်းပေါင်းများစွာ လမ်းပေါ်ထွက်၍ ဆန္ဒပြတောင်းဆိုခဲ့ကြသည်။

သို့သော် လူထုအင်အားသက်သက်ဖြင့် အစ္စလာမစ်ဝါဒီအစိုးရကို အာဏာမှ ဖယ်ရှားပစ်နိုင်ခဲ့ခြင်းမရှိဘဲ အီဂျစ်တပ်မတော်မှ ဝင်ရောက်ကူညီမှုဖြင့်သာ သမ္မတမော်စီကို ဖယ်ရှားနိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

အိုင်တီနည်းပညာ လူမှုရေးကွန်ရက် နည်းပညာများ၏အကူအညီဖြင့် လူထုအင်အားပြလှုပ်ရှားမှုများသည် နိုင်ငံတကာ၌ ခေတ်စားလာသည်။

အာရပ်ဇွဲးအံ့ကြွမှုမှ သင်ခန်းစာယူရမည့်အချက်မှာ မြှင့်၍လေ့လာကြည့်လျှင် ပြည်သူတို့၏ မကျေနပ်ဆန္ဒပြမှုသည် အမှန်တကယ်ပင် ရေရှည်ခံသည့် အနှစ်သာရရှိသော ပြောင်းလဲမှုများကို ဖော်ဆောင်နိုင်ပါမည်လားဟု မေးခွန်းထုတ်စရာများရှိနေသည်ဟု နိုင်ငံရေးပညာရှင်တို့က ဝေဖန်သုံးသပ်သည်။

Since 1996

Think of House, think of Home.

Buy 3' Set → Get (1) Box လက်ဆောင်

*** လက်ကားနှင့် Project ကြီးများအတွက် အထူးစေ့ချ် ***

Terms & Condition Apply Stock Limited အတွင်း

Yangon Showroom - No.F 2~8 1st Flr, Aung San Stadium (Northern Wing),Mingalar Taung Nyunt. 09 730 848 40, 09 730 848 41
Mandalay Showroom - No.471, 82nd Street, Bet. 34th St., & 35th St., Mandalay. 09-3311 6626 , 09-3322 6636
Naypyitaw Showroom - No.1237, Zawgyi Street, Mingalar Depa Ward, Pokba Thiri ,Naypyitaw. 09 730 848 44, 09 492 057 33
Mawlamyaing Showroom - No.33, Myoe Shaung Road, Myay Ni Kone Ward. Mawlamyaing. 09 79 58 999 80, 09 79 58 999 81

Since 1996

Think of House, think of Home.

Special Wear Resistance Layer (ခရုစိပ် ၊ အဆောင် မရှိ ၊ ဂွတ်တိုက် ၊)

Design Layer (Design ပိုပြီး ၊ ခေါ် Polish တင်ရန်မလို)

Core Body Layer (လွှဲ ဖြတ်နိုင် ၊ ခရုစိပ် ၊ သံ ရိုက်နိုင် ၊ လျှာထိုး ပိုပြီး ၊ ခြ မထား)

8' x 4.75" Ready Made လျှာထိုး

Ready Made အခန်းကာ လျှာထိုး

Yangon Showroom - No.F 2~8 1st Flr, Aung San Stadium (Northern Wing),Mingalar Taung Nyunt. 09 730 848 40, 09 730 848 41
Mandalay Showroom - No.471, 82nd Street, Bet. 34th St., & 35th St., Mandalay. 09-3311 6626 , 09-3322 6636
Naypyitaw Showroom - No.1237, Zawgyi Street, Mingalar Depa Ward, Pokba Thiri ,Naypyitaw. 09 730 848 44, 09 492 057 33
Mawlamyaing Showroom - No.33, Myoe Shaung Road, Myay Ni Kone Ward. Mawlamyaing. 09 79 58 999 80, 09 79 58 999 81

သတင်းထုတ်လွှင့်ဖြန့်ချိရေးနှင့် သတင်းမီဒီယာများ၏စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များဆွေးနွေး

နေပြည်တော် ဇွန် ၂၄

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော် သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်သည် အမေရိကန်နိုင်ငံ အသံထုတ် လွှင့်ခြင်းဆိုင်ရာ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၏ တုတ်အဖွဲ့၊ အုပ်ချုပ်ရေးမှူး မစ္စတာ မတ်သယူး အမ်းစ်စထရောင်း ဦးဆောင်သည့် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား ယနေ့နံနက် ၁၁ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော်ရှိ နိုင်ငံတော်သမ္မတအိမ်တော် ဧည့်ခန်းမဆောင်၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။ (ယာဝုံ)



တွေ့ဆုံစဉ် သတင်းထုတ်လွှင့် ဖြန့်ချိရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ် များ၊ သတင်းမီဒီယာများ၏စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရေး ဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဆွေးနွေးကြသည်။

တွေ့ဆုံပွဲသို့ နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်အတူ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်၊ ဦးစိုးသိန်း၊ ဦးရဲထွဋ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများတက်ရောက်ကြပြီး ဧည့်သည်ကိုယ်စား လှယ်အဖွဲ့နှင့်အတူ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အမေရိကန် သံအမတ်ကြီး မစ္စတာ ဒဲရက်မစ်ချယ်လည်း တက်ရောက် သည်။ (သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန် ဆလိုပေးနီးယားနိုင်ငံ အမျိုးသားနေ့သဝဏ်လွှာများပေးပို့

နေပြည်တော် ဇွန် ၂၅

၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇွန် ၂၅ ရက်တွင်ကျရောက်သည့် ဆလိုပေးနီးယား သမ္မတနိုင်ငံ၏ အမျိုးသားနေ့အခါသမယ၌ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာ နိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံမှ ဆလိုပေးနီးယားသမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာ ဘိုဂ္ဂတ် ပါဟော်ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာ ပေးပို့သည်။

အလားတူ ၂၀၁၅ ခုနှစ်ဇွန် ၂၅ ရက်တွင်ကျရောက်သည့် ဆလိုပေး နီးယားသမ္မတနိုင်ငံ၏ အမျိုးသားနေ့အခါသမယ၌ ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံမှ ဆလိုပေးနီးယားသမ္မတ နိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ မိရို ဆာအာထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာ ပေးပို့သည်။ (သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန် ခရိုအေးရှားနိုင်ငံ အမျိုးသားနေ့ သဝဏ်လွှာများပေးပို့

နေပြည်တော် ဇွန် ၂၅

၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇွန် ၂၅ ရက်တွင်ကျရောက်သည့် ခရိုအေးရှား သမ္မတနိုင်ငံ၏ အမျိုးသားနေ့အခါသမယ၌ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာ နိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံမှ ခရိုအေးရှားသမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စ ကိုလင်ဒါ ဂရာဘာ ကီတာရိုဗစ် ထံသို့ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။

အလားတူ ဇွန် ၂၅ ရက်တွင်ကျရောက်သည့် ခရိုအေးရှားသမ္မတ နိုင်ငံ၏ အမျိုးသားနေ့အခါသမယ၌ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာ နိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံမှ ခရိုအေးရှားသမ္မတနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ ဇိုရမ် ဗီလန်ဇိုဗစ်ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင် ဆလိုပေးနီးယားနိုင်ငံ အမျိုးသားနေ့သဝဏ်လွှာပေးပို့

နေပြည်တော် ဇွန် ၂၅

၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇွန် ၂၅ ရက်တွင်ကျရောက်သည့် ဆလိုပေးနီးယားသမ္မတ နိုင်ငံ၏အမျိုးသားနေ့အခါသမယ၌ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာ နိုင်ငံတော် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏ မောင်လွင်ထံမှ ဆလိုပေးနီးယားသမ္မတနိုင်ငံ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး မစ္စတာ ကာလ် ဗစ်တာ အာရ်ဂျဗတ်ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင် ခရိုအေးရှားနိုင်ငံ အမျိုးသားနေ့သဝဏ်လွှာပေးပို့

နေပြည်တော် ဇွန် ၂၅

၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇွန် ၂၅ ရက်တွင်ကျရောက်သည့် ခရိုအေးရှားသမ္မတ နိုင်ငံ၏ အမျိုးသားနေ့အခါသမယ၌ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာ နိုင်ငံတော် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏ မောင်လွင်ထံမှ ခရိုအေးရှားသမ္မတနိုင်ငံ ပထမ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် နိုင်ငံခြားရေးနှင့် ဥပဒေရေးရာဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ဗက်စ်နာပူစစ်ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။ (သတင်းစဉ်)

ပုလဲသွယ်စပါး စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်ကြမည့် တောင်သူလယ်သမားများအတွက် သတင်းကောင်း

၁။ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာနသည် နိုင်ငံတော်သမ္မတကြီး၏လမ်းညွှန်ချက်နှင့်အညီ တောင်သူလယ်သမားများ အထွက်နှုန်းတိုးတက်၍ ဝင်ငွေတိုးတက်ရရှိရေးအတွက် မျိုးကောင်း မျိုးသန့်မျိုးစေ့များ ထုတ်လုပ်ဖြန့်ဖြူးပေးနိုင်ရေးတာဝန်ကို အစဉ်အလေးထားဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

၂။ ယခုနှစ် မိုးစပါးရာသီအတွက် အရည်အသွေးအာမခံ ပုလဲသွယ် စပါးမျိုးစေ့(၁၇၈၀၀၀)ကေစာ ထုတ်လုပ်နိုင်ခဲ့ပြီး(၂၂-၆-၂၀၁၅) နေ့အထိ မျိုးစေ့ (၁၀၃၀၀၀) ကေစာ ဖြန့်ဖြူးကာ (၇၅၀၀၀) ကေစာ ကျန်ရှိပြီး ဆက်လက်ဖြန့်ဖြူးလျက်ရှိပါသည်။

၃။ ယခုအချိန်သည် မိုးစပါးစိုက်ပျိုးရန် ပြင်ဆင်ချိန်ဖြစ်ပါ၍ တောင်သူလယ်သမားများအနေဖြင့် တစ်ကေလျှင် စပါးတင်း(၂၀၀) ကျော်အထိ ထွက်ရှိနိုင်သော ပုလဲသွယ်စပါးမျိုးစေ့ကို စိုက်ပျိုးပြီး တစ်ကေဝင်ငွေ အသားတင် အကျိုးအမြတ် ကျပ်လေးသိန်းခန့်ရရှိနိုင်မည်ဖြစ်သောကြောင့် ပုလဲသွယ်စပါးမျိုးစေ့များကို နီးစပ်ရာ စိုက်ပျိုးရေး ဦးစီးဌာန မြို့နယ်ရုံးများတွင် ဆက်သွယ်ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

၄။ ယခုအခါ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန၊ စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနအနေဖြင့် ပုလဲသွယ် စပါးမျိုးစေ့တိုးချဲ့စိုက်ပျိုးရေးစည်းရုံးဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ မြန်မာနိုင်ငံ လယ်ယာစီးပွားရေးအများပိုင်ကုမ္ပဏီ လီမိတက်(MAPCO)၊ ပင်လယ်ကီးသွယ် ဆန်စပါးအထူးပြုကုမ္ပဏီ၊ ခေတ္တရာဟင်္သာ ဆန်စပါးအထူးပြုကုမ္ပဏီ တို့နှင့် ညှိနှိုင်းချက်အရ ယခုနှစ် မိုးစပါးပေါ်ချိန်တွင် ပုလဲသွယ်စပါးမျိုးစေ့ကို အာမခံဈေး(အနိမ့်ဆုံး) တင်း(၁၀၀) လျှင် ၄၅၀၀၀၀/- (ကျပ်လေးသိန်းငါးသောင်း)နှုန်းပေး၍ ဝယ်ယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြိုတင်ကြေညာထားရှိပါသည်။

၅။ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အသီးသီးရှိ ဆန်စပါးလုပ်ငန်းရှင်၊ ကုမ္ပဏီများအနေဖြင့် တောင်သူများနှင့် ကန်ထရိုက်လယ်ယာစနစ် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လိုပါက သက်ဆိုင်ရာတိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန တို့နှင့်လည်းကောင်း၊ ဦးအေးကိုကို၊ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန၊ ဖုန်းနံပါတ် (၀၉-၈၃၀၆၇၂၅၊ ၀၉-၂၅၀၈၇၃၃၇၅၊ ၀၆၇-၄၁၀၅၂၆၊ ၀၆၇-၄၁၀၅၂၅)သို့ ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်နိုင်ပါကြောင်း သတင်းကောင်း ပါးအပ်ပါသည်။

လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့်ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန



ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း (၅၂)ကြိမ်မြောက် မြန်မာ့ကျောက်မျက်ရတနာပြပွဲ ကြည့်ရှုအားပေး

နေပြည်တော် ဇွန် ၂၄

မြန်မာ့ကျောက်မျက်ရတနာပြပွဲ ဗဟိုကော်မတီက ကြီးမှူးကျင်းပသည့် (၅၂)ကြိမ်မြောက် မြန်မာ့ကျောက်မျက်ရတနာပြပွဲပထမနေ့ကို ယနေ့ နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ မဏိရတနာကျောက်စိမ်းခန်းမ၌စတင်ကျင်းပရာ ဒုတိယသမ္မတဒေါက်တာ စိုင်းမောက်ခမ်း တက်ရောက်ကြည့်ရှုအားပေးသည်။ (ယာဝုံ)

ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းသည် နံနက် ၉ နာရီတွင် ပြပွဲကျင်းပရာ မဏိရတနာကျောက်စိမ်းခန်းမသို့ရောက်ရှိရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ မြင့်အောင်၊ ဦးညက်ထွန်းအောင်၊ ဦးဌေးအောင်၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ မြန်မာနိုင်ငံ ကျောက်မျက်ရတနာလုပ်ငန်းရှင်များ အသင်းချုပ် ဥက္ကဋ္ဌ၊ ပြပွဲကျင်းပရေးဗဟို ကော်မတီဝင်များနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ကြိုဆိုကြသည်။

ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတသည် (၅၂)ကြိမ်မြောက် မြန်မာ့ကျောက်မျက်ရတနာပြပွဲ ကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် ကြိုတင်ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုနှင့် မြန်မာ့ကျောက်မျက်ရတနာရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းချုပ် အနေဖြင့် နိုင်ငံတော်၏ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ လူမှုရေးနှင့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးတို့အတွက် ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် ဗီဒီယိုမှတ်တမ်းများကိုလည်း ကောင်း၊ ခန်းမအပေါ်ထပ်၌ ခင်းကျင်းပြသထားသည့် ကျောက်စိမ်းနှင့် ကျောက်မျက်ရတနာအတွဲများကိုလည်းကောင်း၊ ကျောက်စိမ်းနှင့် ကျောက်မျက်အချောထည်များကို လည်းကောင်း၊ မြေညီထပ်ရှိ ပုဂ္ဂလိကကျောက်မျက် ရတနာအရောင်းဆိုင်များ ဖွင့်လှစ်ရောင်းချနေမှုများကို လည်းကောင်း လှည့်လည် ကြည့်ရှုအားပေးသည်။

(၅၂)ကြိမ်မြောက် မြန်မာ့ကျောက်မျက်ရတနာပြပွဲကို ယနေ့မှ ဇူလိုင် ၆ ရက် အထိ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ပြီး ကျောက်စိမ်းအတွဲပေါင်း ၈၉၄၃ တွဲ၊ ကျောက်မျက် ရတနာအတွဲပေါင်း ၃၂၃တွဲတို့ကို ခင်းကျင်းပြသကာ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါစနစ်၊ ဈေးပြိုင်စနစ်တို့ဖြင့် ရောင်းချသွားမည်ဖြစ်သည်။

ထို့ပြင် ပြပွဲ၌ ငွေများ အလွယ်တကူထုတ်ယူရန်အတွက် ATM စက်များနှင့် နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်ရာတွင် အဆင်ပြေရန်အတွက် Money Changer များကိုလည်း စီစဉ်ဆောင်ရွက်ထားပြီးဖြစ်သည်။ ပြည်တွင်းရတနာကုန်သည်များနှင့် နိုင်ငံပေါင်း ၂၂ နိုင်ငံမှ ပြည်ပရတနာကုန်သည် ၆၀၇၂ ဦးကို ဖိတ်ကြားထားပြီး ပြည်ပရတနာကုန်သည် ၃၀၀၀ ခန့်နှင့် ပြည်တွင်းရတနာကုန်သည် ၂၀၀၀ ခန့် တက်ရောက်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရှိရသည်။



ပြပွဲတက်ရောက်လာမည့် ပြည်တွင်း ပြည်ပရတနာကုန်သည်များအတွက် တည်းခိုရေး၊ စားသောက်ရေး၊ သွားလာရေး၊ ဆက်သွယ်ရေး၊ ကျန်းမာရေးနှင့် လုံခြုံရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ အဆင်ပြေချောမွေ့စေရေးအတွက် ကော်မတီများဖွဲ့စည်းပြီး သက်ဆိုင်ရာကော်မတီများအလိုက် ဆောင်ရွက်ထားကြောင်း သိရသည်။

မြန်မာ့ကျောက်မျက်ရတနာပြပွဲကို ၁၉၆၄ ခုနှစ်မှ စတင်ပြီး ပြသရောင်းချခဲ့ရာ ယခုကျင်းပသည့် (၅၂) ကြိမ်မြောက် မြန်မာ့ကျောက်မျက်ရတနာ ပြပွဲအပါအဝင် ပြပွဲပေါင်း (၈၈)ကြိမ် ပြသရောင်းချနိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပန်းဥယျာဉ်များမှာ ပန်းတိုင်းပွင့်ပါစေ ကစားကွင်းတိုင်းမှာ ကလေးတွေငြင်းခုံနိုင်ကြပါစေ

ခင်မောင်ထွေး

စနစ်တစ်ခုမှ စနစ်တစ်ခုသို့ အသွင်ကူးပြောင်းစ ကြားကာလများတွင် ပြဿနာရပ်ပေါင်းများစွာနှင့် စိန်ခေါ်မှုပေါင်းများစွာကို အသွင်ကူးပြောင်းစဉ်တိုင်း ကြုံတွေ့ရစမြဲပင်။ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဒီမိုကရေစီအသွင်ကူးပြောင်းမှု ကာလများတွင်လည်း သမိုင်း၏ အမွေအဖြစ် စိန်ခေါ်မှုပေါင်းများစွာရှိရာ ပြည်သူ့ဗဟိုပြုပန်းဥယျာဉ်နှင့် အားကစားကွင်းများ ပျောက်ဆုံးမှုနှင့် မြေယာပိုင်ဆိုင်မှုကိစ္စရပ်များမှာ ယင်းစိန်ခေါ်မှုများထဲတွင် ထိပ်တန်းက ပါဝင်နေသည်။

တောင်ငူဥယျာဉ် (၉)ရပ်ကွက်ရှိ ကစားကွင်းမြေနေရာနှင့် မြောက်ဥယျာဉ် (၅) ရပ်ကွက်ရှိ ကစားကွင်းမြေနေရာ အငြင်းပွားမှုကိစ္စရပ်များ အပါအဝင် ပြီးခဲ့သည့် ဆယ်စုနှစ်ကျော်ခန့်က ပျောက်ဆုံးခဲ့သည့် ပန်းဥယျာဉ်နှင့် ကစားကွင်းများပြဿနာရပ်များမှာ ပစ္စုပ္ပန်တွင် ရှုပ်ထွေးနေဆဲ။ “ဒီဘက်ခေတ် ကျွန်တော် တာဝန်ယူတဲ့အချိန်မှာ ပန်းခြံစုစုပေါင်း ၅၈ ခုကို လွှဲပြောင်းလက်ခံခဲ့ပါတယ်။ လက်ရှိဆောင်ရွက်ခဲ့တဲ့ အင်းလျားကန်ပေါင် သုံးပေါင်ကို ပန်းခြံအဖြစ်အဆင့် သတ်မှတ်မြင့်

တင်ပေးခဲ့တာ သုံးခုနဲ့ ဒဂုံမြို့သစ် (ဆိပ်ကမ်း)မြို့နယ်နဲ့ ဒဂုံမြို့သစ် (အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်မှာ ပန်းခြံအသစ်အဖြစ် ဆောင်ရွက်ခဲ့တာ နှစ်ခုကို ထည့်ပေါင်းရင် ပန်းခြံစုစုပေါင်း ၆၃ ခုရှိပါတယ်”ဟု YCDC ပန်းဥယျာဉ်နှင့် ကစားကွင်းများဌာနမှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောသည်။ တစ်ဆက်တည်းမှာပင် “အားကစားကွင်းများအနေနဲ့ကတော့ စုစုပေါင်း ၅၃ ကွင်း လွှဲပြောင်းလက်ခံခဲ့ပြီး ၂၀၁၁-၂၀၁၂ ဘဏ္ဍာနှစ်မှာ ၂၁ ကွင်း၊ ၂၀၁၂-၂၀၁၃ ဘဏ္ဍာနှစ်မှာ ၁၃ ကွင်း၊ ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ဘဏ္ဍာနှစ်မှာ ၁၂ ကွင်း၊ ၂၀၁၄-

၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာနှစ်မှာ ၁၁ ကွင်း ထပ်မံတိုးမြှင့်လုပ်ဆောင်ခဲ့တဲ့အတွက် မူလနဲ့ပေါင်းရင် စုစုပေါင်းအားကစားကွင်း ၁၁၀ ရှိလာပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာနှစ်မှာ မြေပိုင်ဆိုင်မှုမမှန်တဲ့ အားကစားကွင်း ၁၀ ကွင်းကို လျှော့လိုက်ရတဲ့အတွက် လက်ရှိမှာ ကစားကွင်းစုစုပေါင်း ၁၀၀ ဖြစ်ပါတယ်”ဟု ၎င်းက ပြောသည်။ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာနှစ်တွင် တောင်ငူဥယျာဉ်မြို့နယ်၌နှစ်ကွင်း၊ မြောက်ဥယျာဉ်မြို့နယ်၌ သုံးကွင်း၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း) မြို့နယ်၌ နှစ်ကွင်း၊ ဒဂုံမြို့သစ် (အရှေ့ပိုင်း) မြို့နယ်၌ နှစ်ကွင်း၊ ဒဂုံမြို့သစ် (မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၌ ငါးကွင်း၊ ရွှေပြည်သာနှင့် မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်တို့၌ တစ်ကွင်းစီဖြင့် စုစုပေါင်း အားကစားကွင်း ၁၆ ကွင်းကို ထပ်တိုးဆောင်ရွက်ရန်စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး အဆိုပါအားကစားကွင်းများမှာ နွေဦးဆောင်း ရာသီမရွေး ကစားနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာဌာနမှတစ်ဆင့်သိရသည်။


မြန်မာ့ဘောလုံးအားကစား၏ ဒီရေမြင့်ချိန်တွင် အများပြည်သူဗဟိုပြုပန်းခြံများနှင့် ကစားကွင်းများ ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲရေးအတွက် ယခုရက်ပိုင်းအတွင်း စာနယ်ဇင်းများက အဓိကအကြံပြုထောက်ပြနေမှုများလည်း ရှိနေသည်။ “ဘောလုံးကွင်းအတွင်း ဘောလုံး

များသည် အများပြည်သူနှင့် ဆက်စပ်သည့် ပန်းဥယျာဉ်နှင့် ကစားကွင်းများကို ပိုမိုတန်ဖိုးထားလာကြသည်။ ပိုမိုအသုံးပြုလာကြသည်။ ပြီးခဲ့သည့် (၂၈) ကြိမ်မြောက် အရှေ့တောင်အာရှ ဘောလုံးပြိုင်ပွဲတွင် မြန်မာယူ-၂၃ ဘောလုံးအသင်း ယှဉ်ပြိုင်သည့် ပွဲစဉ်များကို ပြည်သူ့ရင်ပြင်၊ မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံနှင့် ကန်တော်ကြီးဥယျာဉ် အပါအဝင် တစ်နိုင်ငံလုံးရှိ ပြည်သူ့ဗဟိုပြု အထင်ကရ နေရာများတွင် LED ဖန်သားပြင်ကတစ်ဆင့် ပြည်သူများ တစ်ခဲနဲအားပေးခဲ့ကြသည်ကို တွေ့နိုင်သည်။ လူဦးရေထူထပ်မှုကြောင့် တိုက်ခန်းကျဉ်းလေးများတွင် နိစ္စဓူဝပိတ်မိနေကြသည့် ရန်ကုန်မြို့ခံ ပြည်သူအများစုအတွက် ပန်းဥယျာဉ်များသည် သူတို့၏ နိဗ္ဗာန်ဘုံများဖြစ်သကဲ့သို့ ရပ်ကွက်ကစားကွင်းများသည်လည်း နေ့စဉ်ကျောင်းနှင့် အိမ်တွင်သာ ကျင်လည်နေကြရသည့် မျိုးဆက်သစ်ကလေးငယ်များအတွက် နိဗ္ဗာန်ဘုံဖြစ်လာခဲ့သည်။ သို့ဖြစ်၍ တစ်ချိန်က တရုတ်ကွန်မြူနစ်ပါတီ ဥက္ကဋ္ဌကြီးမော်၏ “ပန်းတိုင်းပွင့်ပါစေ” ပညာရှင်များငြင်းခုံနိုင်ကြပါစေ” ဟူသည့် နာမည်ကျော် ဒဿနကဗျာကဲ့သို့နယ်လောကကို အလှဆင်ဖို့ ပန်းဥယျာဉ်များမှာ ပန်းတိုင်းပွင့်ပါစေ၊ ရပ်ကွက်ကစားကွင်းတိုင်းမှာ ကလေးငယ်တွေ လွတ်လပ်စွာငြင်းခုံ ဆော့ကစားနိုင်ကြပါစေဟု ဆိုချင်ကြောင်းပါ။




ရန်ကုန်မြို့ရှိ အားကစားကွင်းတစ်ကွင်းတွင် လူငယ်များ ပျော်ရွှင်စွာ ဘောလုံးကစားနေကြစဉ်။ ဓာတ်ပုံ-ဇော်မင်းလတ်

လူထုလှုပ်ရှားမှုအသွင်ဖြင့် မူးယစ်ဆေးဝါးတိုက်ဖျက်ရေးလုပ်ငန်း အထူးစီမံချက်(ယင်းမာ)၏ တတိယရက်သတ္တပတ်လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုမှတ်တမ်း



ဝိတ်ဓာတ်ခိုင်တာသန်ရွမ်းရေး အားကစားကဏ္ဍမြှင့်တင်ပေး
မူးယစ်ဆေးကို ရှောင်ပါပေး



မျှော်လင့်ချက်တို ထားနိုင်ရာ သတင်းစကားလေးတစ်ခုပါ
မူးယစ်ဆေးစွဲခြင်းဆိုတာ ကြိုတင်ကာကွယ်ကုသနိုင်တဲ့အရာ



တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် ဝိတ်ကို ပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများအန္တရာယ် တားဆီးကာကွယ်ရေးဗဟိုအဖွဲ့



သီးနှံများအစားထိုးစိုက်ပျိုးရေးအဖွဲ့



မွေးမြူရေးအဖွဲ့



တားဆီးနှိမ်နင်းရေးနှင့် စီမံခန့်ခွဲရေးအဖွဲ့



အစားထိုးဖွံ့ဖြိုးမှုအကောင်အထည်ဖော်ရေးအဖွဲ့



ထိန်းချုပ်စာတုပစ္စည်းများ ကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့

မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့်ဝိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများအန္တရာယ် တားဆီးကာကွယ်ရေးဗဟိုအဖွဲ့ ဦးဆောင်မှုဖြင့် လူထုလှုပ်ရှားမှုအသွင်ဖြင့် မူးယစ်ဆေးဝါးတိုက်ဖျက်ရေးအထူးလုပ်ငန်းစီမံချက် (ယင်းမာ)ကို မူးယစ်ဗဟိုအဖွဲ့အစည်း အဝေး(၁/၂၀၁၅)တွင် အတည်ပြုခဲ့ပြီး လုပ်ငန်းတာဝန်များ ခွဲဝေသတ်မှတ်ပေးခဲ့ပါသည်။ အဆိုပါယင်းမာစီမံချက်ကို ၂၆-၅-၂၀၁၅ ရက်နေ့မှ ၂၆-၆-၂၀၁၅ ရက်နေ့အထိဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး အထက်မြန်မာပြည်၊ အောက်မြန်မာပြည်၊ ရှမ်းပြည်နယ်ဟူ၍ ဇုန် (၃)ဇုန်ခွဲ၍ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိခဲ့ရာ မူးယစ်ဗဟိုအဖွဲ့အောက်ရှိ လုပ်ငန်းအဖွဲ့များအလိုက် တတိယရက်သတ္တပတ်အတွင်း အောက်ပါအတိုင်း ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိပါသည်-

တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့်ဝိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများအန္တရာယ်တားဆီး ကာကွယ်ရေးဗဟိုအဖွဲ့

- (၁) ဆိုင်းဘုတ်ချိတ်ဆွဲခြင်းနှင့် စတင်ကာပိုစတာကပ်ခြင်း (၅၆) မြို့နယ်၊
- (၂) အသိပညာပေးဟောပြောပွဲ (၄၈)ကြိမ်၊
- (၃) စီမံချက်အရှိန်အဟုန်မြှင့်အကောင်အထည်ဖော်ရေး၊ ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး သုံးကြိမ်၊
- (၄) လက်ကမ်းစာစောင်ဖြန့်ဝေခြင်း(၁၆) မြို့နယ်၊

သီးနှံများအစားထိုးစိုက်ပျိုးရေးအဖွဲ့

- (၁) နှစ်ခြင်းသီးနှံမျိုးစေ့ဖြန့်ဖြူးခြင်း သုံးမြို့နယ်၊
- (၂) နှစ်ရှည်ပျိုးပင်ဖြန့်ဖြူးခြင်း သုံးမြို့နယ်၊
- (၃) စိုက်ပျိုးရေးနည်းစနစ်သင်တန်းပို့ချခြင်း တစ်မြို့နယ်၊
- (၄) လက်ကမ်းစာစောင်ဖြန့်ဝေခြင်း တစ်မြို့နယ်၊

မွေးမြူရေးအဖွဲ့

- (၁) အခြေခံမွေးမြူရေးနှင့်ကျေးလက်တိရစ္ဆာန်ကျန်းမာရေးသင်တန်းဖွင့်လှစ်ခြင်း(၁၂)မြို့နယ်၊
- (၂) ပျားအုံ(၂၅)အုံအားမျိုးစားကျက်ရှိရာသို့ရွှေ့ပြောင်းမွေးမြူဝန်ဆောင်မှုပေးခြင်း တစ်မြို့နယ်၊
- (၃) တိရစ္ဆာန်ရောဂါကာကွယ်ဆေးထိုးနှံပေးခြင်း ခြောက်မြို့နယ်၊
- (၄) ငါးမျိုးစိုက်ထည့်ပေးခြင်း တစ်မြို့နယ်၊

ဆေးကုသရေးအဖွဲ့

- (၁) One Stop Service ဖွင့်လှစ်ထားသောနေရာများတွင် လူနာသစ် (၄၂)ဦးတက်ရောက်ကုသခဲ့ပြီးမက်သာဒုန်းဆေးရည်သောက်သုံးသူ (၈၄၀၀)၊
- (၂) မူးယစ်ဆေးစွဲလူနာများ မက်သာဒုန်းဆေးကုသမှုခံယူနေသူများအား အသည်းရောင်အသားဝါဘိပိုးစစ်ဆေးခြင်းနှင့်ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံခြင်း(၂၂၈) ဦး၊
- (၃) HIV ပိုး ရှိ/မရှိ စစ်ဆေးခြင်းနှင့် ART ဆေးသောက်သုံးနိုင်ရန် ညွှန်းပို့ပေးခြင်း(၁၀၈)ဦး၊
- (၄) မူးယစ်ဆေးဝါးသုံးစွဲမှုလျှော့ချရေးနှင့်မက်သာဒုန်းဆေးသောက်သုံးမှုအသိပညာပေးဟောပြောခြင်း နှစ်မြို့နယ်၊

ကျောင်းသားလူငယ်များအား အသိပညာပေးရေးအဖွဲ့

- (၁) ပန်းချီ၊ ကာတွန်း၊ ပိုစတာ၊ ကွန်ပျူတာပန်းချီဆောင်းပါး၊ စာစီစာကုံးပြိုင်ပွဲ ခုနစ်မြို့နယ်၊
- (၂) မူးယစ်ဆေးဝါးအသိပညာပေးဟောပြောပွဲပြုလုပ်ခြင်း(၃၉)ကြိမ်၊
- (၃) မူးယစ်ဆေးဝါးအလွဲသုံးမှုနှင့်တရားမဝင် ရောင်းဝယ်မှုတိုက်ဖျက်ရေးနေ့အကြိုဟောပြောပွဲကျင်းပပြုလုပ်ခြင်း တစ်မြို့နယ်၊

ပြည်သူများအား အသိပညာပေး လှုံ့ဆော်ရေးအဖွဲ့

- (၁) နယ်လှည့်စာကြည့်တိုက် လှုပ်ရှားမှုပြုလုပ်ခြင်း (၆၄)မြို့နယ်၊

ထိန်းချုပ်စာတုပစ္စည်းများကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့

- (၁) ထိန်းချုပ်စာတုပစ္စည်းများ ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးခြင်း လေးမြို့နယ်၊
- (၂) အသိပညာပေးဟောပြောခြင်း လေးမြို့နယ်၊

တားဆီးနှိမ်နင်းရေးနှင့်စီမံခန့်ခွဲရေးအဖွဲ့

- (၁) ဘိန်း(၃၃. ၆၆၃၇)ကီလို၊
- (၂) ဘိန်းဖြူ(၀. ၂၈၆၄)ကီလို၊
- (၃) စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား(၁၀၀၄၄၁) ပြား၊
- (၄) ဆေးခြောက်(၀. ၀၅၉၅)ကီလို၊
- (၅) အိုက်စ်(၉၆. ၀၇၅)ကီလို၊
- (၆) ဘိန်းဆီခဲ(၂. ၄၈၄)ကီလို၊
- (၇) အမှုပေါင်း(၁၂၇)မှု၊
- (၈) တရားခံ (၁၇၈)ဦး၊

အစားထိုးဖွံ့ဖြိုးမှုအကောင်အထည်ဖော်ရေးအဖွဲ့

- (၁) အခြေခံပညာမူလတန်းကျောင်းဆောင်သစ် နှစ်ဆောင်အား ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနသို့ လွှဲပြောင်းပေးခြင်း နှစ်မြို့နယ်၊

မြန်မာနိုင်ငံမူးယစ်ဆေးဝါးဆန့်ကျင်ရေးအသင်း(MANA)

- (၁) ဘိန်းစာပင်(၁. ၈၅)ကေ ဖျက်ဆီးခြင်း တစ်မြို့နယ်၊



ဆေးကုသရေးအဖွဲ့



ကျောင်းသားလူငယ်များအား အသိပညာပေးရေးအဖွဲ့

အနည်းဆုံးအခကြေးငွေသတ်မှတ်ရေး အဆိုပြုနှုန်းထား ယခုဇွန်လအတွင်း ထုတ်ပြန်မည်

ရန်ကုန် ဇွန် ၂၄

(၇)ကြိမ်မြောက် အနည်းဆုံးအခကြေးငွေ သတ်မှတ်ရေးဆိုင်ရာ အမျိုးသားကော်မတီအစည်းအဝေးကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ရန်ကုန်မြို့ မြန်မာနိုင်ငံ ကုန်သည်များနှင့် စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းချုပ်အစည်းအဝေးခန်းမ၌ကျင်းပရာ အလုပ်သမား၊ အလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဦးအေးမြင့်၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါ်ဝင်းမော်ထွန်း၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ စီးပွားရေးအကြံပေး ဒေါက်တာဇော်ဦး၊ အနည်းဆုံးအခကြေးငွေသတ်မှတ်ရေး ဆိုင်ရာ အမျိုးသားကော်မတီဝင်များ၊ အလုပ်ရှင်နှင့်အလုပ်သမားကိုယ်စားလှယ် တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ (အောက်ပုံ)



ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးက အနည်းဆုံးအခကြေးငွေ သတ်မှတ်နိုင်ရေးအတွက် ကျင်းပခဲ့သည့် အလုပ်ရှင်ဆွေးနွေးပွဲမှ ရလဒ်များ အပေါ်မူတည်ပြီး အဆိုပြုအနည်းဆုံး အခကြေးငွေနှုန်းထားတစ်ခု ထုတ်ပြန်နိုင်ရေးအတွက် ယနေ့ပြုလုပ်သည့် အမျိုးသားကော်မတီအစည်းအဝေးတွင် ဆုံးဖြတ်သွားရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ နှစ်ရက်ကြာကျင်းပခဲ့သည့် အလုပ်ရှင်ဆွေးနွေးပွဲတွင် အလုပ်ရှင်များဘက်မှ အဆိုပြုခဲ့သည့် အနည်းဆုံး အခကြေး

ငွေနှုန်းထားနှင့် အလုပ်သမားများ ဘက်မှ အဆိုပြုခဲ့သည့် အနည်းဆုံး အခကြေးငွေနှုန်းထားများအပေါ်၌ အခြေခံပြီး အဆိုပြု အနည်းဆုံးအခကြေးငွေ နှုန်းထားတစ်ခုရရှိရေး အတွက် အပြုသဘောဆောင်သည့် ဆွေးနွေးချက်များဖြင့် ဆွေးနွေးအကြံ ပြုသွားစေလိုပါကြောင်း၊ မိမိတို့ဝန်ကြီး ဌာနအနေဖြင့် အလုပ်ရှင်များဘက်မှ အဆိုပြုထားသည့်ကိစ္စရပ်များအနက် ချက်ချင်းဆောင်ရွက်ပေးနိုင်သည့် ကိစ္စရပ်များကို ချက်ချင်းဆောင်ရွက် ပေးမည်ဖြစ်ပြီး ဥပဒေပြင်ဆင်ပြီး ဆောင်ရွက်ပေးရမည့်ကိစ္စရပ်များကို ဥပဒေပြင်ဆင်ပြီး ဆောင်ရွက်ပေးသွား မည်ဖြစ်သကဲ့သို့ အစိုးရပိုင်းမှ အကူ အညီပေးနိုင်သည့် အိမ်ရာစီမံကိန်းနှင့် ဝန်ထမ်းကြံ့ခိုင်ရေးကိစ္စရပ်များတွင်လည်း ကူညီဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါ ကြောင်း ပြောကြားသည်။ နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ စီးပွားရေး အကြံပေး ဒေါက်တာဇော်ဦးက အနည်းဆုံးအခကြေးငွေ သတ်မှတ် ခြင်းဖြင့်ရရှိလာမည့် အကျိုးကျေးဇူး များ၊ အလုပ်ရှင်ဆွေးနွေးပွဲတွင် အလုပ်သမားဘက်မှတစ်ဆင့် အဆိုပြု အနည်းဆုံးအခကြေးငွေ နှုန်းထားနှင့် အလုပ်ရှင်များဘက်မှ တင်ပြသည့် အဆိုပြုအနည်းဆုံး အခကြေးငွေ နှုန်းထားများအပေါ် လေ့လာသုံးသပ်ပြီး သတ်မှတ်သည့် အနည်းဆုံးအခကြေးငွေနှုန်းထား တစ်ခုဖြစ်သည့်အတွက် ဖြစ်ပေါ်လာ မည့်အခြေအနေများကို ဖြေရှင်းနိုင် ရန် ကြိုတင်ပြင်ဆင်ထားသင့်သည့် ကိစ္စရပ်များကို ပြင်ဆင်ထားသင့် ကြောင်း အကျယ်တဝင့် ရှင်းလင်း ပြောကြားခဲ့သည်။ ထို့နောက် ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါ်ဝင်းမော်ထွန်း၊ ညွှန်ကြား ရေးမှူးချုပ် ဦးမျိုးအောင်၊ အနည်းဆုံး အခကြေးငွေ သတ်မှတ်ရေးဆိုင်ရာ အမျိုးသားကော်မတီဝင် များနှင့် ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးများမှ ဝန်ကြီးများက ဆွေးနွေးအကြံပြုကြ ပြီး အဆိုပါအဆိုပြုနှုန်းထားကို ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇွန်လအတွင်း ထုတ်ပြန်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရ သည်။ (သတင်းစဉ်)

မွေးမြူရေးဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား ကျောင်းသူအိပ်ဆောင်များ တိုးချဲ့ဖွင့်

နေပြည်တော် ဇွန် ၂၄

နိုင်ငံတော်၏ သားငါးကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို အထောက် အကူဖြစ်စေမည့် လူ့စွမ်းအားအရင်း အမြစ်များ ပိုမိုမွေးထုတ်ပေးနိုင်ရန် အတွက် မွေးမြူရေးဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ်တွင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူဦးရေ တိုးမြှင့်ခေါ်ယူမှုနှင့် အတူ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ အိပ်ဆောင်များ တိုးချဲ့ ဖွင့်လှစ်ခြင်းအခမ်းအနားကို ယနေ့ နံနက် ၈ နာရီက နေပြည်တော် ရေဆင်းရုံ အဆိုပါတက္ကသိုလ်၌ ကျင်းပသည်။ (ယာပုံ) အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ မွေးမြူ ရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက် ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအုန်းမြင့်၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာအောင်မြတ် ဦးနှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ ဆရာ ဆရာမ များနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ တက်ရောက်ကြပြီး ဆောက်လုပ်ရေး ကုမ္ပဏီများမှ အိပ်ဆောင် သုံးဆောင် လွှဲပြောင်းခြင်းနှင့် ၎င်းအိပ်ဆောင်များ အနက် “ဟန်လင်း”နှင့် “ဇီဝက” အမျိုးသားအိပ်ဆောင် နှစ်ဆောင်ကို လည်းကောင်း၊ “ဂန္ဓမာ” အမျိုးသမီး အိပ်ဆောင်ကို လည်းကောင်း စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာဖြင့် ဖွင့်လှစ် ခဲ့ကြသည်။ မွေးမြူရေးဆိုင်ရာ ဆေး တက္ကသိုလ်သည် ၂၀၁၁-၂၀၁၂ ပညာ သင်နှစ်မှစတင်ပြီး ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူဦးရေ တိုးမြှင့်ခေါ်ယူခြင်း နှင့် ပညာသင်ကာလကို ငါးနှစ်မှ ခြောက်နှစ်သို့ ပြင်ဆင်သတ်မှတ်ခြင်း တို့ကြောင့် ကျောင်းသားဦးရေမှာ မူလက ၉၀၀ ခန့်ရှိခဲ့ရာမှ ယခုအခါ ၁၅၀၀ ခန့်အထိ များပြားလာ



ခွဲသဖြင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ပညာသင်ကြားနိုင်ရန် ရည်ရွယ်ချက် များ၏ နေထိုင်စားသောက်မှု အဆင် ပြေချောမွေ့စေရန်နှင့် ပျော်ရွှင်စွာ ဆို RC နှစ်ထပ်အိပ်ဆောင် သုံးဆောင်ကို နိုင်ငံတော်ဘဏ္ဍာ ငွေဖြင့် ဆောက်လုပ်ပေးခဲ့ခြင်းဖြစ် ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

ကမ်းရိုးတန်းဒေသများ မိုးဆက်လက်ပိုနေမည်

နေပြည်တော်နှင့် အနီး တစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ မိုးတစ်ကြိမ်၊ နှစ်ကြိမ် ထစ်ချရန်ရွာမည်။ ရန်ကုန်မြို့နှင့် အနီးတစ်ဝိုက် တွင် ယနေ့ မိုးအသင့်အတင့် ရွာမည်။ မန္တလေးမြို့နှင့် အနီးတစ်ဝိုက် တွင် ယနေ့ နေရာကွက်ကျား မိုးရွာမည်။ မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင် အခြေ အနေမှာ မြန်မာ့ကမ်းရိုးတန်း တစ်လျှောက်နှင့် ကမ်းလွန် ပင်လယ်ပြင်တို့တွင် ရံဖန်ရံခါ မိုးသက်လေပြင်းများ ကျရောက် ပြီး လှိုင်းကြီးမည်။ မိုးသက် လေပြင်းကျစဉ် ရေပြင်/မြေပြင် လေသည် တစ်နာရီလျှင် မိုင် ၄၀ အထိ တိုက်ခတ်နိုင်သည်။ နောက်နှစ်ရက် အတွက် ခန့်မှန်းချက်မှာ ကမ်းရိုးတန်း ဒေသများတွင် မိုးဆက်လက် ပိုနေမည်။

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန(လမ်းဦးစီးဌာန)၊ ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း)၊ မက်မန်းခရိုင်၊ မက်မန်းမြို့နယ်မှ တာဝန်ယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် လမ်းလုပ်ငန်းများတွင် အသုံးပြုရန် လိုအပ်လျက်ရှိသော အောက်ပါပစ္စည်းများအား မြန်မာ့ကုမ္ပဏီငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသဖြင့် စိတ်ပါဝင်စားသည့် လုပ်ငန်းရှင်များ လျှောက်လွှာတင်သွင်းနိုင်ပါသည်။

(က) မိုင်းပျဉ်း-မက်မန်းလမ်း - ကျောက်ရောမြေ ၇၄၆၆ ကျင်း (မိုင် ၅၃/၀-၇၃/၀)

၂။ ဈေးနှုန်းတင်ဒါတင်သွင်းလွှာပုံစံများ

စတင်ရောင်းချမည့်ရက်/အချိန်	- ၂၂-၆-၂၀၁၅ ရက် နံနက် ၁၀:၀၀နာရီ
တင်ဒါပိတ်မည့်ရက်/အချိန်	- ၆-၇-၂၀၁၅ ရက် ညနေ ၄:၀၀ နာရီ
တင်ဒါဖွင့်မည့်ရက်/အချိန်	- ၇-၇-၂၀၁၅ ရက် နံနက် ၁၀:၀၀ နာရီ
တင်ဒါဖွင့်မည့်နေရာ	- မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊ မက်မန်းမြို့

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါလျှောက်လွှာပုံစံနှင့် စည်းကမ်းချက်များကို အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက နေ့စဉ် ရုံးချိန်အတွင်း ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန(လမ်းဦးစီးဌာန)၊ ညွှန်ကြားရေးမှူး (မြို့ပြ)ရုံး၊ ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း)၊ ကျိုင်းတုံမြို့နှင့် ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန (လမ်း ဦးစီးဌာန)၊ မက်မန်းခရိုင်(နောက်တန်းရုံး)၊ မိုင်းပျဉ်းမြို့နယ်တွင် လာရောက်မေးမြန်း စုံစမ်း နိုင်ပါသည်။

ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန (လမ်းဦးစီးဌာန) မက်မန်းခရိုင် မက်မန်းမြို့

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ကုသရေးဦးစီးဌာန၊ ထားဝယ်မြို့

၁။ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ကုသရေးဦးစီးဌာန ထားဝယ်မြို့၊ ပြည်သူ့ဆေးရုံ ကြီးတွင် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း အောက်ပါတည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်း များအား ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံသားပိုင် ဆောက်လုပ်ရေးလိုင်စင်ရ ကုမ္ပဏီအသင်းအဖွဲ့များထံမှ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများ ခေါ်ယူအပ်ပါသည်။

(၁) တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးထားဝယ်မြို့ လေးခန်းတွဲသုံးထပ် ဆရာဝန်အိမ်ရာ ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး ဆောက်လုပ်ခြင်း

(၂) တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးထားဝယ်မြို့ တိုးချဲ့ နှစ်ထပ်လူနာဆောင် ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး ဆောက်လုပ်ခြင်း

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများအား အောက်ပါအတိုင်း ရောင်းချသွားမည်ဖြစ်ပြီး အိတ်ဖွင့် တင်ဒါ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်း အသေးစိတ်နှင့်ပတ်သက်၍ ဖုန်း-၀၅၅၉-၂၁၃၄၈ သို့ မေးမြန်းစုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါစတင်ရောင်းချမည့်ရက် - ၂၅-၆-၂၀၁၅ ရက်မှ ၂-၇-၂၀၁၅ ရက်အထိ

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါလက်ခံမည့်ရက် - ၂၉-၆-၂၀၁၅ရက်မှ ၁၀-၇-၂၀၁၅ရက်အထိ

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါရောင်းချမည့်နေရာနှင့် လက်ခံမည့်နေရာ - တိုင်းဒေသကြီးကုသရေးဦးစီးဌာန ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး၊ ထားဝယ်မြို့ တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးကော်မတီ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ကချင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ လုံခြုံရေးနှင့်နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန မြစ်ကြီးနားမြို့ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာန ကချင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ ခေါင်လန်ဖူးမြို့နယ်တွင် ဆောက်လုပ်ရန်လိုအပ်လျက်ရှိသော (ပေ ၆၀xပေ၆၀x၁၇.၇ပေ) အရွယ်အစားရှိ ရုံးအဆောက်အအုံဆောက်လုပ်ရန်အတွက် ဆောက်လုပ်မည့်လုပ်ငန်းရှင်များ ထံမှ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါတင်သွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

၂။ တင်ဒါစတင်ရောင်းချမည့်ရက် - ၂၅-၆-၂၀၁၅ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) တင်ဒါပိတ်မည့်ရက်/အချိန် - ၂၄-၇-၂၀၁၅ ရက် (သောကြာနေ့)၊ ၁၆:၃၀နာရီ တင်ဒါပိတ်ရောင်းချမည့်နေရာ - ကချင်ပြည်နယ်ဦးစီးဌာနမှူးရုံး တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်မည့်နေရာ - ကချင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ရုံး

၃။ တင်ဒါစည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများနှင့် တင်ဒါခေါ်ယူမည့်အချက်အလက် အသေးစိတ်သိရှိ လိုပါက လုံခြုံရေးနှင့် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ဖုန်း-၀၇၄-၂၉၅၂၊ စီမံခန့်ခွဲမှုဌာန (ကချင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ရုံး) ဖုန်း-၀၇၄-၂၄၅၆၊ ကချင်ပြည်နယ်ဦးစီးဌာနမှူးရုံး၊ ဖုန်း-၀၇၄-၂၄၅၉၇တို့သို့ ရုံးချိန်အတွင်း စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးအဖွဲ့ လုံခြုံရေးနှင့်နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန မြစ်ကြီးနားမြို့

ချင်းတွင်းမြစ်ရေမြင့်တက်လာသဖြင့် ကုန်တင်ရေယာဉ်ကြီးများ စတင်ပြေးဆွဲ

မုံရွာ ဇွန် ၂၄

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းသို့ ပြတ်သန်းစီးဆင်းလျက်ရှိသော ချင်းတွင်းမြစ်သည် အိန္ဒိယ-မြန်မာနယ်စပ်အနီးရှိ ပတ်ကျိုင်တောင်တန်းနှင့် ကူးမွန်တောင်တန်းများမှ စတင်မြစ်ဖျားခံ၍စီးဆင်းလာပြီး ပခုက္ကူမြို့ အထက် နား၌ ရော့တီမြစ်အတွင်းသို့ စီးဆင်းပေါင်းဆုံသည့် အကြီးဆုံး ရေငေမြစ် ဖြစ်သည်။

ချင်းတွင်းမြစ်သည် ကီလိုမီတာပေါင်း ၁၂၀၇ (မိုင်ပေါင်း ၇၅၀)ရှည်လျားပြီး မြန်မာပြည်၏ အသက်သွေးကြောဖြစ်သလို ကုန်စည်စီးဆင်းမှုအတွက်လည်း များစွာအထောက်အကူပြုသည့် မြစ်ကြီးတစ်စင်းဖြစ်ပေသည်။ သို့ဖြစ်ရာ ဇွန်လ ဆန်းပိုင်းမှ စတင်ပြီးချင်းတွင်းမြစ်ရေ အနည်းငယ်စတင် မြင့်တက်လာလျက်ရှိ ရာမှ ယခုအခါ ကုန်တင်ရေယာဉ်ကြီးများ ချင်းတွင်းမြစ်အထက်ပိုင်းဒေသများ သို့ ကုန်စည်များ ပြန်လည်တင်ပို့ပြေးဆွဲလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ကုန်တင်ရေယာဉ်ကြီးများပြန်လည်ပြေးဆွဲနိုင်မှုအခြေအနေနှင့် ပတ်သက် ပြီး “ချင်းတွင်းမြစ်ရေက အရင်နှစ်ကထက်ရေတိုးတာနည်းနည်းနောက်ကျ တယ်။ ပုံမှန်ဆိုရင် မေလလယ်လောက်ဆို ရေစဝင်ပေမယ့် အခုနှစ်မှာ မြစ်ရေတက်ချိန်က ဇွန် ပထမပတ်မှရေစဝင်တယ်။ နောက်ပြီးမြစ်ရေက တက် လာတော့လည်း ရေကနည်းသေးတယ်။ ဒါတိုင်းနှစ်ဒီအချိန်ဆိုရင် လက် ရှိရေထက်အတော်များတယ်။ အခုနှစ်မှာ မိုးရွာသွန်းမှုနည်းတဲ့အတွက် မြစ်ရေက လည်းနည်းတယ်။ နွေရာသီမှာမြစ်ရေနည်းတဲ့အတွက် ကုန်တင်ရေယာဉ်ကြီး တွေက ချင်းတွင်းမြစ်အထက်ပိုင်းနဲ့ ပုဂံချောင်းရေနည်းပြီး သွားလာဖို့ ခက်ခဲလာ တဲ့အတွက် ကုန်တင်ရေယာဉ်တွေရပ်နားထားတာပါ။

“နွေရာသီဆို ကုန်တင်ရေယာဉ်တွေရပ်နားထားရတယ်။ လူစီးအမြန် ရေယာဉ်တွေကတော့သွားလို့ရတယ်။ အဲဒီအချိန်ဆိုရင်တော့ ကုန်စည်တွေကို ကုန်းလမ်းကနေမော်တော်ယာဉ်တွေနဲ့ သယ်တာများတယ်။ အခုမြစ်ရေ



တက်လာပြီဆိုတော့ ကျွန်တော်တို့ရေယာဉ်တွေ ပြန်လည်ပြေးဆွဲကြပြီ။ မုံရွာက နေ ချင်းတွင်းအထက်ပိုင်းဒေသတွေကို အဓိကဆီတွေနဲ့ စားသောက်ကုန်မျိုးစုံ၊ မုန့်မျိုးစုံ၊ ဆောက်လုပ်ရေးပစ္စည်းမျိုးစုံ၊ ရွှေမျောပစ္စည်းများတင်ပို့လျက်ရှိပြီး ချင်းတွင်း အထက်ပိုင်းဒေသမှ ကျောက်မီးသွေးများကို ပြန်လည်သယ် ဆောင်ပါတယ်။ အသွားကုန်အပြန်ကုန်ပါ။ ကျွန်တော်တို့ မုံရွာကနေ အထက် ချင်းတွင်းဒေသများသို့ သွားလာနေတဲ့ ကုန်တင်ရေယာဉ် အစင်းရေ ၄၅၂

စင်းနဲ့ ခရီးသည်များ သွားလာရေးအဆင်ပြေစေရန်အတွက် လူစီးအမြန်ရေယာဉ် ၁၃၄ စင်းရှိကာ ပုံမှန်ပြေးဆွဲပေးလျက်ရှိပါတယ်”ဟု ပုဂံလိက ရေယာဉ်များ စနစ်တကျ ပြေးဆွဲရေးကော်မတီမှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောသည်။
ချင်းတွင်းမြစ်ရေသည် ယခုနှစ်တွင် မိုးရွာသွန်းမှုနည်းပါးသည့်အတွက် မြစ်ရေ အတက်နောက်ကျပြီး လက်ရှိအချိန်တွင် ချင်းတွင်းမြစ်ရေသည် မုံရွာမြို့ တွင် ၄၇၃ စင်တီမီတာရှိကြောင်း သိရသည်။
ဖိုးချမ်း(မုံရွာ)

ယာဉ်စည်းကမ်း၊ လမ်းစည်းကမ်းပညာပေးဟောပြော

မော်လမြိုင် ဇွန် ၂၄

မွန်ပြည်နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးနှင့် မွန်ပြည်နယ်ပညာရေးဦးစီးဌာနတို့ ညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်ချက်ဖြင့် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ပညာသင်နှစ် ကျောင်းတက်၊ ကျောင်း ဆင်း၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ယာဉ်မတော်တဆမှုကင်းရှင်းရေးနှင့် ယာဉ်စည်းကမ်း၊ လမ်းစည်းကမ်းသိရှိနားလည်စေရေးအတွက် မွန်ပြည်နယ် မော်လမြိုင်မြို့ရှိ အမှတ်(၉)ယာဉ်ထိန်း ရဲဒုတပ်ဖွဲ့ခွဲမှူးမှ ဒုတပ်ဖွဲ့ခွဲမှူး၊ ရဲမှူးလွှဲခံ၊ ဒုရဲမှူး (ဦးစီး)ဒုတိယရဲမှူး၊ ငွှားရွှေတို့ဦးဆောင်သည့် ယာဉ်ထိန်း ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်အရာရှိများက အခြေခံပညာအထက်တန်း၊ အလယ်တန်းကျောင်း အသီးသီးများ၌ အသိပညာပေးဟော ပြောပွဲများကျင်းပလျက်ရှိသည်။

အဆိုပါ ယာဉ်စည်းကမ်း၊ လမ်းစည်းကမ်းအသိပညာပေးဟောပြောပွဲ များကို ကျောင်းစတင်ဖွင့်လှစ်သည့်နေ့မှစ၍ အသိပညာပေးဟောပြောပွဲများကို အချိန်အဟုန်ဖြင့်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ဟောပြောပွဲများသို့ ကျောင်းအုပ် ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီး၊ ဆရာ ဆရာမများနှင့် ကျောင်းသားကျောင်းသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကျော်သန်း(မော်လမြိုင်)



ထီးလင်းမြို့နယ်တွင် သောင်ကန်-ဟင်းခွတ်ကုန်း လူကူးကြီးတံတားဆောက်လုပ်လျက်ရှိ

ထီးလင်း ဇွန် ၂၄

ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေးဦးစီးဌာန၏ ခွင့်ပြု ရန်ပုံငွေကွပ် ၂၀၅ ဒသမ ၈ သန်းဖြင့် ဝန်ပေးခရိုင် ထီးလင်းမြို့နယ် သောင်ကန်နှင့် ဟင်းခွတ်ကုန်းကျေးရွာ မောချောင်း လူကူးကြီးတံတားကို ဆောက် လုပ်လျက်ရှိသည်။

ခြောက်ပေရှိ တံတားအဖြစ် မေလ အတွင်း စတင်ဆောက်လုပ်ကာ ယခုအခါတွင် ကြမ်းခင်းခြင်း လုပ် ငန်းကို ဆောင်ရွက်နေပြီ ဖြစ်သည်။ တံတားဆောက်လုပ်နေစဉ် မေ ၂၉ ရက်က အဆိုပါဒေသ၌ လေပြင်းတိုက်ခတ်ခဲ့သဖြင့် ပင်မကြီး Main Cable နှင့် Anchor Block ဆက်သွယ်သောကြားခံ Adaptor မှာသပ်ပြတ်၍ ကြိုးပြုတ်ကျခြင်းဖြစ်

ကြိုးတံတား ဆောက်လုပ်ရာ တွင် အရည် ပေ ၇၀၀၊ အကျယ်

ပေါ်ခဲ့ကြောင်းနှင့်ကြားခံ Adaptor များ ထိခိုက်ပျက်စီးမှုရှိခဲ့သော်လည်း ယခုအခါတွင် လုပ်ငန်းများဆက်လက် ဆောင်ရွက်နေကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါတံတားဆောက်လုပ်ပြီး စီးသည့်အခါတွင် မိုးရာသီ၌ ရေစီး ကြမ်းသဖြင့် မောချောင်းကိုဖြတ်ကူး ရန်အခက်အခဲကြုံခဲ့ကြသည့် ဟင်း ခွတ်ကုန်းကျေးရွာသာမက ကင်းပန်း၊ သံပုရာ၊ ယင်းမာ၊ အင်းနားစသည့် ကျေးရွာများပါ ကျေးရွာချင်းဆက် မြို့တက်လမ်းမှတ်တံဆင့် ဒေသအသီး သီးသို့ ရာသီမရွေးဆက်သွယ်သွား လာမှုလွယ်ကူသွားမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
စိန်ကျော်(ဝါးဘိုးချောင်း)

မဟာအောင်မြေမြို့နယ်တွင် ဝိုင်ယာရွှေခဲပြစ်ရာမှ မီးလောင်

မန္တလေး ဇွန် ၂၄

မန္တလေး မဟာအောင်မြေမြို့နယ် မဟာမြိုင် (၂) ရပ်ကွက် ၆၃x၆၄ လမ်းကြား၊ ၄၃x သိပ္ပံလမ်းကြား၊ မ/ ၂၀ /၉+၁၀ ဦးစင်းသန်းနေအိမ်တွင် ဇွန် ၂၀ရက် ည ၁၁ နာရီ ၅၅ မိနစ်က ဝိုင်ယာရွှေခဲပြစ်ကာ ဘုတ်ခုံအလှူနံ ကံပြီး မီးလောင်မှုဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်းသိရသည်။ မီးလောင်ရာသို့ မီးသတ်ယာဉ် ၂၀ စီး၊ သန္ဓေမီးသတ်များနှင့် အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့များ ဝိုင်းဝန်းငြိမ်းသတ်ခဲ့ရာ ည ၁၂ နာရီခန့်တွင် မီးငြိမ်းသွားခဲ့သည်။ မီးလောင်မှုကြောင့် ဘုတ်ခုံနှင့်ဝိုင် ယာအနည်းငယ်ဆုံးရှုံးခဲ့ကြောင်း သိရှိရသည်။
ထွန်းထွန်းနိုင်(ကျောက်ဆည်)

ပြင်ဆင်ဖတ်ရွပါရန်

ဇွန် ၂၁ ရက်နေ့ထုတ် မြန်မာ့ အလင်းသတင်းစာ၏စာမျက်နှာ ၁၈ ၌ “မူဆယ်ခရိုင်အတွင်း ဖွံ့ဖြိုးရေး လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရေးဆွေးနွေး” သတင်းတွင်ပါရှိသော “မူဆယ်မြို့နယ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအထောက်အကူပြု ကော်မတီ” အစား “မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲ ရေးကော်မတီ”ဟု ပြင်ဆင်ဖတ်ရွ ပါရန်။
အယ်လ်စိုး(မူဆယ်)

သားသတ်လိုင်စင်ရရှိထားသူများ သတ်မှတ်လိုင်စင် စည်းကမ်းများလိုက်နာရန်လို

မကွေး ဇွန် ၂၄

မကွေးမြို့နယ်တွင် မြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့က သားသတ် လုပ်ငန်းလိုင်စင်များ ချထားပေးရာ၌ လိုင်စင်စည်းကမ်းအတိုင်းလိုက်နာ ရောင်းချမှုများ အားနည်းနေ သောကြောင့် ပြည်သူများဝယ်ယူ စားသုံးရာတွင် အသားဈေးနှုန်း မြင့်မားနေခြင်း၊ အလေးချိန်ပြည့်ဝစွာ မရရှိခြင်းများ ဖြစ်ပေါ်နေကြောင်း ဒေသခံပြည်သူများထံမှ သိရသည်။

အဆိုပါကိစ္စနှင့်စပ်လျဉ်း၍ နှစ်နာ သူများကတိုင်ကြားနိုင်ပြီး လိုင်စင် စည်းကမ်းများလိုက်နာခြင်းမရှိပါက ထိရောက်စွာအရေးယူ ဆောင်ရွက်

သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း မြို့နယ်စည် ပင်သာယာရေး တာဝန်ရှိသူတစ်ဦး ထံမှ သိရသည်။
မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့ အမှုဆောင်အရာရှိ ဦးနေမျိုးနိုင်က “မြို့နယ်လိုင်စင်စီမံ ကြံ့ပေါ်ဝက်၊ ကန်ပြားဝက်၊ သောင်ကန်ဝက် သတ် မှတ်ပြီး လိုင်စင်ပေးတယ်။ သတ် မှတ်တဲ့ နယ်နိမိတ်ကျော်ပြီး ရောင်းချတဲ့ပြဿနာတွေ ဖြစ်တယ်။ အဲဒီပြဿနာတွေ မဖြစ်ပေါ်အောင် အခုကတော့ တစ်ဦးတည်းပေးထား ပါတယ်။ နယ်ကျော်ပြီးရောင်းချ တာတွေ၊ တရားဝင် လိုင်စင်ရရှိ သူမဟုတ်ဘဲ အသားရောင်းချတာ

တွေရှိရင် ဖမ်းဆီးအရေးယူခွင့်ရှိ ပါတယ်။ အဲဒီလိုဖမ်းဆီးတဲ့ အခါမှာ လည်း စည်ပင်သာယာ၊ ရဲ့ လိုင်စင်စီနဲ့ သက်ဆိုင်ရာ အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ တွေစုံမှ ဖမ်းလို့ရတာပါ။ ဖမ်းဆီးပြီး မိတဲ့အသားတွေကိုလည်း တစ်ဆင့် ပြန်ရောင်းချတာလုပ်လို့ မရဘူး။ တရားရုံးကို သက်သေခံပစ္စည်းနဲ့အတူ တင်သွင်းပြီး စီမံခန့်ခွဲခွင့် တောင်းရ တယ်။ တရားရုံးက အများပြည်သူစား သုံးရန်သင့်တယ်ဆိုရင် လေလံတင် ရောင်းချပြီး ရတဲ့ငွေဟာ စည်ပင် ဘဏ္ဍာငွေဖြစ်ပါတယ်။ ဘယ်သူပဲ ရောင်းရောင်း အလေးချိန်ခွင့် အပြည့် အဝရောင်းဖို့နဲ့ သတ်မှတ်တဲ့ဈေးနှုန်း

အပေါ် မကွေးမြို့နယ် ကန်ပြား အနောက်ရွာမှ ဦးဇော်မိုးထွန်းက “ လိုင်စင်သမားဆီက တစ်ဆင့်ယူပြီး ရောင်းတဲ့အသားသည်တွေက အမဲ သားတစ်ပိဿာ ငွေကျပ် ၇၅၀၀ နဲ့ ရောင်းတယ်။ လက်လုပ်လက်စား တွေအဖို့ အစိတ်သားငွေကျပ် ၁၉၀၀ ကိုတောင် လွယ်လွယ်ကူကူနဲ့ ဝယ် မစားနိုင်ဘူး။ တစ်ပိဿာငွေကျပ် ၇၅၀၀နဲ့ ၇၆၀၀ ဈေးပေးဝယ်စား ရပြီး အလေးမှန်၊ ချိန်ခွင့်မှန် ရောင်းစေချင်ပါတယ်။ တစ်ပိဿာ ဝယ်ရင် ၈၅ ကျပ်သား လောက်ပဲ ရှိတယ်။ တစ်ဆယ်သား၊ ဆယ် ငါးကျပ်သား အမြဲတမ်းလျော့တယ်။ ဈေးကြီးပေး ဝယ်ရပြီး အမှန်အတိုင်း တော့ ဖြစ်စေချင်တယ်” ဟု ပြော သည်။
မြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေး

ဇေယျာ(မကွေး)

မလိုင်မြို့ ဆည်ကြီးကန်(ဂေါက်ကွင်းကန်) သဲနန်းများပြန်လည်ဆယ်ယူ



မလိုင် ဇွန် ၂၄
 မလိုင်မြို့ အမှတ်(၃) ရပ်ကွက်အတွင်းရှိ ဆည်ကြီးကန်(ဂေါက်ကွင်းကန်) ကန်ပေါင်မြှင့်တင်ခြင်းနှင့် သဲနန်းများပြန်လည်ဆယ်ယူခြင်းလုပ်ငန်းကို မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ၏ အစီအစဉ်ဖြင့် ဇွန်လဒုတိယပတ်မှစတင်၍ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ယခုအခါ လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ပြီးစီးပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
 အဆိုပါကန်မှာ ကန်ပေါင်အလျားပေ ၄၀၀၊ အကျယ်ပေ ၂၀၀၊ အမြင့်ရှစ်ပေရှိပြီး မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးအောင်သိန်းလှိုင်က အလှူငွေကျပ် ငါးသိန်း၊ မြို့မိ မြို့ဖများ၏ထည့်ဝင်ငွေကျပ် ၁၀ သိန်းကျော်ဖြင့် စတင်အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။
 “ဒီကန်ရဲ့ အနီးဝန်းကျင်မှာရှိတဲ့ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်နဲ့ ထန်းတော၊ အုတ်ကုန်း၊ ရပ်ကွက်မူလတချို့က တိရစ္ဆာန်တွေသောက်သုံးဖို့ အဝတ်လျှော်ဖွပ်ဖို့အတွက် ဒီကန်ကရေကို အသုံးပြုကြပါတယ်။ ကန်က မဆယ်ဖြစ်တာကြောင့် သဲနန်းတွေ ကောလာတယ်။ ဒါကြောင့် ကန်ဆယ်ဖြစ်ခဲ့တာပါ။ ရေနေအောင်လည်း တာပေါင် မြှင့်တင်ခဲ့ပါတယ်။ ရေများများသိုလှောင်နိုင်ရင် အနီးဝန်းကျင်ကလူတွေအတွက် သုံးရသောမက ရေတွင်းတွေလည်း ရေပေါများလာမယ်။ ဒေသဝန်းကျင်စီမံလမ်းစဉ်ပြင်ရေးကိုလည်း အထောက်အကူပြုမယ်။ ကျွဲ၊ နွား တိရစ္ဆာန်တွေလည်း သောက်သုံးနိုင်မှာဖြစ်ပါတယ်”ဟု တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ရှင်းပြသည်။
အောင်ဌေး(မလိုင်)

မဲဆန္ဒရှင်စာရင်းများ ထုတ်ပြန်ကြေညာ

မင်းပြား
 ၂၀၁၅ ခုနှစ် ပါတီစုံအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲအတွက် အခြေခံမဲဆန္ဒရှင်များစာရင်းကို ရခိုင်ပြည်နယ် မင်းပြားမြို့နယ်အတွင်းရှိ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးများ၌ ဇွန် ၂၂ ရက် နံနက်ကစတင်ပြီး အမည်စာရင်းများကပ်ထားရာ မိမိတို့၏အမည်ပါ၊ မပါသွားရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ရန် နှိုးဆော်ထားကြောင်း သိရသည်။
 မဲဆန္ဒရှင်စာရင်းများကို ဇွန် ၂၂ ရက်မှ ဇူလိုင် ၅ ရက်အထိ နံနက် ၁၀ နာရီမှ ညနေ ၄ နာရီအထိ ကပ်ထားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
(မြို့နယ်ပြန်/ဆက်)

မိုးမိတ်
 ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲအတွက် မဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူ အခြေခံမဲဆန္ဒရှင်စာရင်းများကို မိုးမိတ်ခရိုင် မိုးမိတ်မြို့နယ်အတွင်းရှိ ရပ်ကွက်နှင့် ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးများ၌ ဇွန် ၂၂ ရက်မှစတင်၍ ကြေညာကပ်ထားပြီးဖြစ်ရာ မဲစာရင်းတွင်မိမိတို့၏အမည် ပါ/မပါသွားရောက်ကြည့်ရှုပြီး ဇူလိုင် ၅ ရက်အထိ လျှောက်ထားနိုင်ကြောင်း သိရသည်။
(ခရိုင် ပြန်/ဆက်)

ရမည်းသင်း
 မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ရမည်းသင်းမြို့နယ် ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်က ၂၀၁၅ ခုနှစ် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကြီးတွင် မြို့နယ်၊ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာများရှိ အသက် ၁၈ နှစ်အထက် မဲပေးနိုင်သည့်အမည်စာရင်းများကို ဇွန် ၂၂ ရက် နံနက်က မြို့နယ်၊ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာကော်မရှင်ရုံးခွဲများတွင် ဇူလိုင် ၅ ရက်အထိ နှစ်ပတ်ကြာကြေညာထားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
(ဝသ)

မူဆယ်
 ၂၀၁၅ ခုနှစ် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲအတွက် မဲပေးနိုင်ခွင့်ရှိသူလူဦးရေစာရင်းကို ဇွန် ၂၂ ရက် နံနက် ၈ နာရီက ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) မူဆယ်မြို့နယ် မိုင်းယု(၁၀၅)မိုင် ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးရှိ ရပ်/ကျေးကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲရုံး၌ မဲစာရင်းထုတ်ပြန်ကြေညာကြောင်း သိရသည်။
စိုင်းရိုးသွား

မန်စီမြို့တွင် မိုးရာသီသစ်ပင်စိုက်ပျိုး

မန်စီ ဇွန် ၂၄
 ဇူလိုင် ၃ ရက်တွင်ကျရောက်မည့် မြန်မာအမျိုးသမီးများနေ့ကို ကြိုဆိုသောအားဖြင့် ကချင်ပြည်နယ် ဗန်းမော်ခရိုင် မန်စီမြို့၊ ဂျိန်းဖော့မြေရပ်ကွက်ရှိ ရတနာမာန်အောင် ဘုရားကုန်းမြေတွင် ပြည်သူများပူးပေါင်းပါဝင်သော မိုးရာသီသစ်ပင်စိုက်ပွဲကို ဇွန် ၂၂ ရက် နံနက် ၈ နာရီခွဲကပြုလုပ်ခဲ့သည်။ အခမ်းအနားသို့ ကချင်ပြည်နယ် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးထွန်းကြိုင်၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသက်နောင်ဖြူ၊ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးဇော်လွင် ဦးတို့ တက်ရောက်ကြသည်။
 ရှေးဦးစွာ မြို့နယ်သစ်တော ဦးစီးအရာရှိ ဦးမင်းဆွေ သက်ထက်



ရေတာရှည်မြို့ရှိ ၁၆ ခုတင်ဆံ့ တိုင်းရင်းဆေးရုံ ရာနန်းပြည့်ပြီးစီး

ရေတာရှည် ဇွန် ၂၄
 ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ရေတာရှည်မြို့ တောင်ဘက်အတွင်း ရန်ကုန်-မန္တလေး ကားလမ်းအနောက်ဘက် ရွှေပြည်ကုန်းကျေးရွာအနီး၌ တည်ဆောက်လျက်ရှိသော ၁၆ ခုတင်ဆံ့ တိုင်းရင်းဆေးရုံမှာ ယခုအခါ ရာနန်းပြည့်ပြီးစီးနေသည်ကို တွေ့ရသည်။ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာနှစ်အတွင်း တာဝန်ယူတည်ဆောက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကာ အဆိုပါ တိုင်းရင်းဆေးရုံ တည်ဆောက်ဖွင့်လှစ်ပြီးသွားပါက မြို့ပြနှင့်ကျေးလက်ဒေသများ အားလုံးကို တိုင်းရင်းဆေးဖြင့် ကုသပေးနိုင်တော့မည်ဖြစ်သည်။
ကိုလွင်(ဆွာ)

စေတနာမိုး နာရေးကူညီမှုအသင်းရန်ပုံငွေအတွက် ဘောလုံးပွဲကျင်းပ

မိုးမောက် ဇွန် ၂၄
 ကချင်ပြည်နယ် ဗန်းမော်ခရိုင် မိုးမောက်မြို့နယ်တွင် စေတနာမိုး နာရေးကူညီမှုအသင်းရန်ပုံငွေအတွက် မြို့နယ် ဌာနဆိုင်ရာအမျိုးသားဝန်ထမ်းများအသင်းနှင့် နယ်မြေခံတပ်ရင်းမှ အရာရှိစစ်သည်များအသင်းချစ်ကြည်ရေးဘောလုံးပွဲကို ဇွန် ၂၀ ရက် ညနေ ၃ နာရီက ကျင်းပသည်။
 ရှေးဦးစွာ ဘောလုံးပွဲတွင် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးပိတာဒွဲလက နှုတ်ခွန်းဆက်စကားပြောကြားပြီး နှစ်ဖက်အားကစားသမားများအား နာရေးကူညီမှုအသင်းမှ ပန်းစည်းဆက်၍ ဘောလုံးပွဲကျင်းပသည်။ ထို့နောက် ရန်ပုံငွေပေးအပ်ပွဲကျင်းပရာ အများပြည်သူလှူဒါန်းငွေ စုစုပေါင်း ငွေကျပ် ၂၆၀၀၀၀ ကို မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးက ပေးအပ်၍ နာရေးကူညီမှုအသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးလဇိန်ဘရန်က လက်ခံယူသည်။ အဆိုပါ ဘောလုံးပွဲတွင် ဌာနဆိုင်ရာများအသင်းက နယ်မြေခံတပ်ရင်း အသင်းကို ခုနစ်ဂိုး-သုံးဂိုးဖြင့် အနိုင်ရရှိသွားသည်။
(မြို့နယ် ပြန်/ဆက်)



မကွေးမြို့နယ်တွင် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်နှင့်အခြား မတော်တဆဖြစ်ပွားသော ဘေးအန္တရာယ်များ ရုတ်တရက်ပေါ်ပေါက်လာပါက အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ ကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်နိုင်ရန် အသက်ကယ် အင်္ကျီများ၊ ဗောကွင်းများ၊ အသက်ကယ်ကြိုးများနှင့် မီးသတ်ရေယာဉ် (Speed Boat) တို့ဖြင့် မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ ကြိုတင်ပြင်ဆင်လေ့ကျင့်နေမှုကို ဇွန်၂၂ ရက်က စတင်တိုက်ရိုက်အထွင်း တွေ့ရစဉ်။
ညီညီမောင်(မကွေး)

ကလေးမြို့၌ မိုးစပါးချေးငွေများထုတ်ချေး

ကလေး ဇွန် ၂၄
 စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကလေးမြို့ မြန်မာ့လယ်ယာဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်မှ တောင်သူများ မိုးစပါးစိုက်ပျိုးရာတွင် အဆင်ပြေစေရေးအတွက် မိုးစပါးချေးငွေများကို စတင်ထုတ်ပေးနေပြီဖြစ်ကြောင်း ကလေးမြို့ မြန်မာ့လယ်ယာဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်မှ မန်နေဂျာ ဦးကျော်လွင်၏ ပြောပြချက်အရ သိရသည်။
 “ဒေသတွင်းမှာရှိတဲ့ တောင်သူတွေ မိုးစပါးချေးငွေတွေရရှိပြီး လယ်ယာသီးနှံတွေ စိုက်ပျိုးတဲ့အခါ အဆင်ပြေစေဖို့၊ နိုင်ငံသားအားလုံး စားနပ်ရိက္ခာလိုအပ်ချက် ဖူလုံပြီး အာဟာရပြည့်ဝကာ ဝင်ငွေတိုးတက်ဖို့ လူမှုစီးပွားဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ဖို့နဲ့ မြန်မာ့လယ်ယာထွက်ကုန်များ နိုင်ငံတကာဈေးကွက်မှာ ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ဖို့ ရည်ရွယ်ပြီး ထုတ်ချေးပေးတာပါ” ဟု ၎င်းကဆိုသည်။
 မြန်မာ့လယ်ယာဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ် **သျှင်နေမင်း**

သွေးလွန်တုပ်ကွေး ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေး သန့်ရှင်းမှု စုပေါင်းဆောင်ရွက်

ချောင်းဦး ဇွန် ၂၄
 စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ပဲခူးခရိုင် ချောင်းဦးမြို့တွင် မြို့သန့်ရှင်းသာယာလှပရေးနှင့်သွေးလွန်တုပ်ကွေးရောဂါကာကွယ်ရေးတို့အတွက် ဇွန် ၂၂ ရက် ညနေက ချောင်းဦးမြို့ ပြည်သူ့ဆေးရုံရေမျက်နှာစာတွင် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ဌာနဆိုင်ရာများ၊ မြို့မိမြို့ဖများနှင့်ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများက ပေါင်းမြက်များစုတစ်ထွင်ရှင်းလင်းခြင်း၊ ရေမြောင်းများ ရေစီးရေလာကောင်းမွန်ရေးတို့ကို စုပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
(မြို့နယ် ပြန်/ဆက်)

အင်းတော်အင်းသာယာလှပရေးအတွက် လူငယ်များနှင့် အင်းလုပ်သားများစုပေါင်းသန့်ရှင်းရေးဆောင်ရွက်

အင်းတော် ဇွန် ၂၄

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကသာခရိုင် အင်းတော်မြို့ အနောက်ဘက်ရှိ အင်းတော်အင်းသန့်ရှင်းသာယာလှပရေးအတွက် စုပေါင်းသန့်ရှင်းရေးလုပ်ငန်းများကို ဇွန် ၂၀ ရက်က ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

အင်းမြောက်ဘက်ရှိ သက္ကယ်ကျင်းကျေးရွာမှ အင်းလူငယ်ကွန်ရက်ဝင် ၁၈ ဦးနှင့် အင်းလုပ်သား ၁၀ ဦးတို့က စုပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး အင်းတော်အင်းထဲသို့ စီးဝင်သည့် သက္ကယ်ကျင်းချောင်းရေလမ်းကြောင်းရှိ စွန်ပစ်အမှိုက်များနှင့် အညစ်အကြေးများ၊ ရေမှော်ပင်များ၊ ဒိုက်ပင်များကို ဖယ်ရှားကာ ကားနှစ်စီးအသုံးပြု၍ စွန်ပစ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

“အင်းတော်အင်းထဲ စီးဝင်နေတဲ့ ချောင်းပေါင်း ၂၀ ခန့်ရှိပါတယ်။ အဲဒီချောင်းတွေက စီးဝင်နေတဲ့ သဲနုန်းမြေတွေက တစ်နှစ်ကို ပို့ချမှု တန် ၂၅၀ ကျော်ရှိလို့ အင်းရဲ့ ရေဝေရေလဲဒေသကို မထိန်းသိမ်းရင် နုန်းပို့ချမှုများတာကြောင့် အင်းရေပြင် တိမ်ကောလာနိုင်တဲ့ အန္တရာယ်ရှိပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ချောင်းတွေ တစ်လျှောက်မှာနေထိုင်တဲ့ မြို့ရွာတွေက ပြည်သူတွေက အမှိုက်သန့်ရှင်းမှု အညစ်အကြေးတွေ စွန်ပစ်တာကြောင့် နှစ်စဉ်ချောင်းရေလျှံတဲ့အခါ စွန်ပစ်အမှိုက်တွေက အင်းထဲရောက်ပြီး အင်းရဲ့သဘာဝအလှကို ပျက်စီးစေသလို အင်းရေ သန့်ရှင်းမှုကိုလည်း ထိခိုက်စေပါတယ်။ ဒါ့ကြောင့် ချောင်းရိုးတွေတစ်လျှောက် အမှိုက်နဲ့အညစ်အကြေးစွန်ပစ်တာကို တားမြစ်သင့်ပြီး မြို့ရွာနေပြည်သူတွေကို အင်းထိန်းသိမ်းရေးနဲ့ပတ်သက်တဲ့ အသိပညာဖြန့်ဝေရေးတွေလည်း လုပ်ဆောင်သင့်ပါတယ်” ဟု မြို့နယ်သစ်တောဦးစီးဌာနမှူး ဦးစိုးရီက ပြောသည်။

အင်းတော်အင်းသည် ကသာခရိုင် အင်းတော်မြို့၏ အနောက်ဘက်တစ်မိုင်ခန့်အကွာတွင် တည်ရှိပြီး အလျား ၃ မိုင်၊ အနံ့ ၂ မိုင်ကျယ်ဝန်းကာ မြန်မာနိုင်ငံတွင် တတိယအကြီးဆုံးအင်းဖြစ်သည်။ ပတ်ဝန်းကျင်ဒေသများမှ ပြည်သူများ၏ စားဝတ်နေရေးအတွက်လည်း တစ်ဖက်တစ်လမ်းမှ အထောက်အကူပြုလျက်ရှိသော အင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ကိုမင်း(အင်းတော်)



ညောင်ရမ်း-မင်းလှကန်ကြီးတွင် ရေမရှိသေးသဖြင့် မိုးစပါးစိုက်မည့် တောင်သူများစိုးရိမ်နေ

သာစည် ဇွန် ၂၄

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး သာစည်မြို့ရှိ ညောင်ရမ်း-မင်းလှကန်ကြီးတွင် ရေခန်းခြောက်လျက်ရှိပြီး ယခုနှစ် မိုးဦးကျချိန်အထိ ကန်အတွင်းရေဝင်ရောက်မှု မရှိသေးသဖြင့် ညောင်ရမ်း-မင်းလှ ကန်ရေသောက်လယ်မြေများတွင် မိုးစပါးမစိုက်ပျိုးရမည်ကို ဒေသခံများစိုးရိမ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

မင်းလှကန်ကြီးသည် သာစည်မြို့၏ လူထုသောက်သုံးရေနှင့် စိုက်ပျိုးရေးများကို အဓိကပေးဝေလျက်ရှိသော ကန်ကြီးဖြစ်ပြီး ယခင်နှစ်က ကန်အတွင်းရေခန်းခြောက်သွားခဲ့ရာမှ ယခုနှစ် မိုးဦးကျချိန်အထိ မိုးရွာသွန်းမှုနည်းပါးနေသဖြင့် ကန်အတွင်းရေဝင်ရောက်မှုမရှိဘဲ ခန်းခြောက်နေခြင်းဖြစ်သည်။

“မင်းလှကန်ကြီး ရေဝင်ရောက်မှုမရှိပေမယ့် မိုးစပါးစိုက်ပျိုးဖို့အတွက် ပျိုးခင်းတွေကို ကြိုတင်ပြင်ဆင်နေကြပါပြီ။ ကံကိုယုံပြီး ပျိုးထောင်နေကြတာပါ။မိုးလေဝသကောင်းလို့ မိုးရေရမယ်၊ မင်းလှကန်ထဲလည်း ရေဝင်မယ်

ဆိုရင် မိုးစပါးစိုက်ပျိုးရမှာပါ။ မိုးရေလည်းမရ မင်းလှကန်ထဲလည်း ရေမဝင်ရင်တော့ ပျိုးစပါးဆုံးရှုံးနိုင်ပါတယ်။ မနောသုခမျိုးစပါး တစ်တင်းကို ၇၀၀၀ နှုန်းနဲ့ဝယ်ယူရပြီး တစ်ဧကကို မျိုးစပါးသုံးတင်းခွဲခန့် ပျိုးထောင်ရပါတယ်” ဟု သာစည်မြို့နယ်မှ ဒေသခံလယ်သမားတစ်ဦးမှ ပြောသည်။ စပါးစိုက်ပျိုးရာတွင် လယ်တစ်ဧကအတွက် လယ်ထွန်ခ၊ မျိုးဖိုး၊ ပျိုးနုတ်ခ၊ ကောက်စိုက်ခ၊ စပါးရိတ်သိမ်းခများ စုစုပေါင်းငွေကျပ် တစ်သိန်းကျော် ကုန်ကျကြောင်း သိရသည်။

မြန်မာနိုင်ငံအလယ်ပိုင်း မိုးနည်းဒေသတွင် မိုးစပါးကို စိုက်ပျိုးရာ၌ မိုးကောင်းသောက်လယ်မြေများတွင် မိုးရွာသွန်းမှုအပေါ်မူတည်၍ စပါးအောင်မြင်ဖြစ်ထွန်းပြီး ဆည်ရေ ကန်ရေသောက်လယ်မြေများတွင် စိုက်ပျိုးသော မိုးစပါးမှာ နှစ်စဉ်အောင်မြင်ဖြစ်ထွန်းသော်လည်း ယခုနှစ် ညောင်ရမ်း-မင်းလှကန်အတွင်း ရေမရှိ၍ ၎င်းကန်ရေသောက် လယ်မြေများတွင် မိုးစပါးမစိုက်ပျိုးရမည်ကို ဒေသခံများစိုးရိမ်နေကြခြင်းဖြစ်သည်။ မျိုးမင်း(သာစည်)

ကျောင်းထောက်ပံ့ကြေးလုပ်ငန်းများ မြို့နယ်အဆင့် အလုပ်ရုံဆွေးနွေး

မြင်းမူ ဇွန် ၂၄

ကျောင်းထောက်ပံ့ကြေးလုပ်ငန်းများ မြို့နယ်အဆင့် အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မြင်းမူမြို့၌ ဇွန် ၁၉ ရက်မှ ၂၁ ရက်အထိ သုံးရက်ကြာ ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲသို့ မြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျောင်းအုပ်ဆရာ၊ ဆရာမကြီးများ တက်ရောက်ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲ ဖွင့်ပွဲတွင် မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးသိန်းဇော်က အမှာစကားပြောကြားပြီး မြို့နယ်ပညာရေးမှူး ဒေါ်မြသိန်းက ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ပညာသင်နှစ်တွင် မြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျောင်းများသို့ ကျောင်းထောက်ပံ့ကြေးများ ထောက်ပံ့ပေးမှုအခြေအနေများကို ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခဲ့သည်။ ထို့နောက် မြို့နယ်စာရင်းစစ်

အရာရှိ ဒေါ်မြင့်မြင့်ကြည်က ကျောင်းထောက်ပံ့ကြေးများကို ဘဏ္ဍာရေးစည်းမျဉ်း၊ စည်းကမ်းများနှင့်အညီ စနစ်တကျသုံးစွဲရေး ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခဲ့သည်။ ထို့နောက် တက်ရောက်လာကြသည့် ကျောင်းအုပ်ဆရာ၊ ဆရာမကြီးများက အစုအဖွဲ့များ

ဖွဲ့စည်း၍ မိဘရပ်ရွာ ပူးပေါင်းပါဝင်ခြင်း၊ ရပ်ရွာလူထုနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ကျောင်းထောက်ပံ့ကြေးများအား အကျိုးရှိအောင် သုံးစွဲခြင်း စသည့် ကျောင်းထောက်ပံ့ကြေးဆိုင်ရာများကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ အောင်စိုး(ဖေ/iprd)



ပုသိမ်မြို့နယ်အတွင်း ရပ်ကွက်ကျေးရွာများ၌ မဲဆန္ဒရှင်စာရင်းများ စတင်ကြေညာ

ပုသိမ် ဇွန် ၂၄

နှစ်ကုန်ပိုင်းတွင်ကျင်းပမည့် ရွေးကောက်ပွဲအတွက် မဲဆန္ဒရှင်စာရင်းများကို ရော့ဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်မြို့နယ်၌ ဇွန် ၂၂ ရက်က စတင်ကြေညာထားကြောင်း သိရသည်။

ကြေညာထားသော စာရင်းအရ ပုသိမ်မြို့နယ်အတွင်းရှိ ရပ်ကွက် ၂၂ ခုနှင့် ကျေးရွာအုပ်စု ၅၃ အုပ်စုတွင် မဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူပေါင်း ၂၃၁၄၆၇ ဦးရှိကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ မဲဆန္ဒရှင်စာရင်းများကို ဇူလိုင် ၅ ရက်အထိ သက်ဆိုင်ရာ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲရုံးများတွင် ထုတ်ပြန်ကြေညာထားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ဒေသခံပြည်သူများအနေဖြင့် ကြေညာထားသော မဲဆန္ဒရှင် စာရင်းများကို လာရောက်ကြည့်ရှုကြရန်နှင့် မဲဆန္ဒရှင်စာရင်းတွင် မိမိအမည်အပါအဝင် ပုံစံ (၃)ဖြင့်လည်းကောင်း၊ အချက်အလက်များမမှန်လျှင်ပုံစံ (၄-၀)ဖြင့် လည်းကောင်း လျှောက်ထားနိုင်ကြောင်းနှင့် ကွယ်လွန်ပြီးသူများနှင့် မဲပေးပိုင်ခွင့် မရှိသူများ ပါဝင်နေလျှင် အထောက်အထားများနှင့်အတူပုံစံ(၄)ဖြင့် ကန်ကွက် နိုင်ကြောင်း၊ ပြင်ဆင်ခြင်း၊ ဖြည့်စွက်ခြင်း၊ ကန်ကွက်ခြင်းတို့ကို သတ်မှတ်ထားသည့် ဇူလိုင် ၅ ရက်အတွင်း လာရောက်ဆောင်ရွက်နိုင်ကြောင်းတို့ကိုလည်း အသိပေးကြေညာထားသည်။

မောင်မောင်မြင့်(ပြန်/ဆက်)



ကိုပါ အမေရိက ကွာတားဖိုင်နယ် ပွဲတွေ လာပြီ

မိုးမြင့်လင်းလက်



၂၀၁၅ ကိုပါအမေရိက ဘောလုံးပြိုင်ပွဲရဲ့ ကွာတားဖိုင်နယ်ပွဲတွေကို ဇွန် ၂၆ ရက်၊ ၂၇ ရက်တွေမှာ ယှဉ်ပြိုင်ကစားမှာဖြစ်ပါတယ်။ ကိုပါအမေရိကပြိုင်ပွဲဟာ အရေးကြီးတဲ့ပွဲတွေရောက်ရှိလာပြီမို့ အသင်းတိုင်းအမှားအယွင်းမခံဘဲ အကြိတ်အနယ်ကြီးစားကြပါလိမ့်မယ်။ ကွာတားဖိုင်နယ်ပွဲတွေမှာ ဘိုလီဗီးယားနဲ့ ပီရူး၊ အာဂျင်တီးနားနဲ့ ကိုလံဘီယာ၊ ဘရာဇီးနဲ့ ပါရာဂွေးအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကြမှာမို့ ပွဲကောင်းတွေအဖြစ် ရင်ခုန်စွာ စောင့်မျှော်အားပေးကြရဦးမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဗိုလ်ခွဲမယ်လို့ နာမည်ကြီးနေတဲ့ ဘရာဇီးနဲ့ အာဂျင်တီးနားတို့ ကွာတားဖိုင်နယ်ကို ဘယ်လိုရလဒ်တွေနဲ့ ဖြတ်ကျော်မလဲဆိုတာကလည်း ပရိသတ်တွေအတွက် ရင်မောစရာဖြစ်နေပြန်ပါတယ်။

ဘိုလီဗီးယားနဲ့ ပီရူး

တစ်ပွဲထက်တစ်ပွဲ ခြေစွမ်းပြလာနိုင်တဲ့ ပီရူးတို့ဟာ ဘရာဇီးအသင်းကိုလည်း ခြေရည်တူကစားနိုင်တာတွေ့ရပါတယ်။ ပြိုင်ပွဲဝင်စိတ်ဓာတ်ပြင်းထန်တဲ့ ပီရူးဟာ နောက်ဆုံးကစားခဲ့တဲ့ ငါးပွဲရလဒ်ကိုကြည့်ရင် နိုင်ပွဲတစ်ပွဲ၊ သရေခွဲတစ်ပွဲနဲ့ တစ်ပွဲရှုံးထားပါတယ်။ ဘိုလီဗီးယားတို့ကတော့ ခြေစွမ်းမတည့်ငြိမ်ဘဲ အတက်အကျရှိနေပြီး ပွဲတိုင်းရုန်းကန်နေရတဲ့ အနေအထားရှိနေတာမို့ ပီရူးတို့ အမှားအယွင်းနည်းနည်းနဲ့ ကစားရင် အကြံပြုလုပ်ပွဲအထိ တက်ရောက်နိုင်ပါတယ်။ ပီရူးရဲ့လက်ရှိကစားအားက ဘိုလီဗီးယားထက် တစ်ဦးချင်းရော အသင်းလိုက်ပါ အားသာချက်ရှိနေတာမို့ ဘိုလီဗီးယားတို့ ခက်ခက်ခဲခဲရင်ဆိုင်ရဖို့ရှိနေတာ အမှန်ပါပဲ။ ဘိုလီဗီးယားတို့ရဲ့ တိုက်စစ်အားနည်းမှုဟာ ပီရူးတိုက်စစ်မှူးတွေကို စိတ်ကြိုက်လှုပ်ရှားခွင့်တွေရှိနိုင်မှာဖြစ်တာမို့ ဘိုလီဗီးယားရဲ့ ကိုပါအမေရိက

ဖလားအိပ်မက်တွေ ပျက်ပြယ်သွားနိုင်တဲ့ အနေအထားရှိပါတယ်။

အာဂျင်တီးနားနဲ့ ကိုလံဘီယာ

နှစ်သင်းစလုံးခြေစွမ်းတွေ ပြန်ကောင်းလာတာမို့ အပြန်အလှန်ထိုးဖောက်တိုက်စစ်ဆင်မှုတွေနဲ့ မြိုင်မြိုင်ဆိုင်ဆိုင်ရှိမယ့် ပွဲစဉ်ဖြစ်ပါတယ်။ အာဂျင်တီးနားတို့က အုပ်စုအဖွင့်ပွဲစဉ်မှာ သရေပွဲဖြစ်ခဲ့ပေမယ့် နိုင်ပွဲတွေဆက်တိုက်ရယူနေတဲ့ အသင်းဖြစ်ပါတယ်။ ဒီမာရီယာ၊ မက်ဆီ၊ အဂူရို စတဲ့ နာမည်ကြီးကစားသမားတွေ ပါဝင်တဲ့ အာဂျင်တီးနားတို့က ခြေစွမ်းပြန်ကောင်းလာတဲ့ ကိုလံဘီယာကို ရင်ဆိုင်ဖို့ ခက်ခဲပါလိမ့်မယ်။ ကိုလံဘီယာတို့က အသင်းလိုက်ကစားအားကောင်းပြီး မြန်နှုန်းမြင့် ကစားနိုင်တဲ့ ဘောလုံးသမားအများစုနဲ့ စုဖွဲ့ထားတာမို့ အာဂျင်တီးနားနိုင်ပွဲရရင်တောင် ရလဒ်ပြတ်သားမှုမရှိပါဘူး။ ဒီနှစ်သင်းရဲ့ လက်ရှိကစားအားက မျှနေတာမို့ အကြိတ်အနယ်ရှိမယ့်ပွဲဖြစ်ပြီး အဆုံး

သတ် ပိုကောင်းမွန်တဲ့ အာဂျင်တီးနားတို့ပဲ အနိုင်ရလဒ်ကို ရယူသွားနိုင်မယ်လို့ ယူဆပါတယ်။

ဘရာဇီးနဲ့ ပါရာဂွေး

အာဂျင်တီးနား၊ ဥရုဂွေးတို့လို မာကျောတဲ့ အသင်းတွေကို သရေကစားထားတာမို့ ပါရာဂွေးရဲ့ ကစားအားကို လျှော့တွက်လို့တော့မရပါဘူး။ ပါရာဂွေးရဲ့ နောက်ဆုံးကစားခဲ့တဲ့ ငါးပွဲရလဒ်ကိုကြည့်ရင် သုံးပွဲသရေ၊ တစ်ပွဲနိုင်၊ တစ်ပွဲရှုံးရလဒ်တွေရရှိထားပါတယ်။ ဘရာဇီးတို့ကတော့ နောက်ဆုံးငါးပွဲမှာ လေးပွဲနိုင်ထားပြီး တစ်ပွဲရှုံးထားတာမို့ အတိမ်းအစောင်းမခံတဲ့ ဒီပွဲမှာ ဘရာဇီးတို့ ခြေကုန်ထုတ်လာဖို့ရှိနေပါတယ်။ ဘရာဇီးအသင်းမှာ အဓိကအားထားရတဲ့ တိုက်စစ်မှူးနေမာ မပါဝင်နိုင်ပေမယ့် တစ်ဦးချင်းစွမ်းရည်နဲ့အတူ အနိုင် ရှိရအောင်ဖန်တီးပြီး အောင်ပွဲခံဖို့များတယ်။ ။

မန်စီးစီးရဲ့ တတိယအကြိမ် ကမ်းလှမ်းမှုကို မျှော်လင့်နေတဲ့ စတာလင်း

လီဗာပူးအသင်းအနေနဲ့ စတာလင်းအတွက် တတိယအကြိမ် ကမ်းလှမ်းမှုကို မျှော်လင့်နေတယ်လို့ ဆိုပါတယ်။ မန်စီးစီးက စတာလင်းကိုခေါ်ယူဖို့ ပြီးခဲ့တဲ့အပတ်က ပေါင်သန်း ၄၀ နဲ့ ကမ်းလှမ်းခဲ့ပေမယ့် လီဗာပူးက ပယ်ချခဲ့ပါတယ်။ သို့ပေမယ့် မန်စီးစီးက တတိယအကြိမ်မြောက် ကမ်းလှမ်းမယ့်အနေအထားမရှိပါဘူး။ အခြားသော ကစားသမားတစ်ဦးကိုသာ ပြောင်းပြီးကမ်းလှမ်းမယ့်အနေအထားရှိတယ်လို့ ဆိုပါတယ်။ အသက် ၂၀ အရွယ်သာ ရှိသေးတဲ့ စတာလင်းအနေနဲ့လည်း မန်စီးစီးကို ပြောင်းဖို့မလွယ်တော့ပါဘူး။ အခြားအသင်းကို ပြောင်းဖို့စဉ်းစားရတော့မယ့် အနေအထားရှိပါတယ်။ အာဆင်နယ်နဲ့ ရီးရဲမက်ဒရစ်တို့က ပေါင်သန်း ၅၀ နဲ့ အဆက်အသွယ်ပြုလုပ်ခဲ့တဲ့ စတာလင်းအတွက် လီဗာပူးက ဈေးပိုပြီးလိုချင်နေတာပါ။ လီဗာပူးက စတာလင်းရဲ့ ပြောင်းရွှေ့ကြေးကို ပေါင်သန်း ၅၀ အထက်ရဖို့မျှော်လင့်တာပါ။ မန်စီးစီးအနေနဲ့ ထပ်မံကမ်းလှမ်းနိုင်မယ့် အနေအထားမရှိဘူးလို့ ဆိုပါတယ်။

ချန်ပီယံဖြစ်ဖို့ ရေပန်းစားလာတဲ့ အင်္ဂလန်အမျိုးသမီးအသင်း

အင်္ဂလန်အမျိုးသမီး အသင်းဟာ ကနေဒါနိုင်ငံမှာ ကျင်းပနေတဲ့ အမျိုးသမီးကမ္ဘာ့ဖလား

ဘောလုံးပြိုင်ပွဲမှာ ချန်ပီယံဖြစ်ဖို့ ရေပန်းစားလာတဲ့ အသင်းတစ်သင်း ဖြစ်ပါတယ်။ အင်္ဂလန်အသင်းဟာ

နော်ဝေအမျိုး သမီးအသင်းကို နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုးနဲ့နိုင်ပြီး ကွာတားဖိုင်နယ်သို့ တက်ရောက်သွားပြီဖြစ်ပါတယ်။

အင်္ဂလန်အသင်းအနေနဲ့ ကွာတားဖိုင်နယ်မှာ အိမ်ရှင်ကနေဒါအသင်းနဲ့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ အင်္ဂလန်အသင်းဟာ ယခင်ကမ္ဘာ့ဖလားသုံးပွဲထက် ပိုကောင်းနေတာကြောင့် ဗိုလ်လုပွဲရောက်ဖို့ ရေပန်းစားနေတာဖြစ်ပါတယ်။ အင်္ဂလန်အမျိုးသမီးအသင်းအနေနဲ့ လာမယ့် တနင်္ဂနွေနေ့မှာ ကွာတားဖိုင်နယ်ပွဲအဖြစ် ဗန်ကူးမြို့မှာ အိမ်ရှင်ကနေဒါအသင်းနဲ့ ကစားရမှာဖြစ်ပါတယ်။ အိမ်ရှင် ကနေဒါအသင်းကို ကျော်ဖြတ်ဖို့ အင်္ဂလန်အသင်းအနေနဲ့ အကြိတ်အနယ် ကြိုးစားရမှာဖြစ်ပါတယ်။ အိမ်ရှင်ကို အနိုင်ကစားနိုင်မယ်ဆိုပါက အင်္ဂလန်အသင်းဟာ ဖလားရဖို့ အတော်လေး နီးစပ်သွားပြီလို့ ကျွမ်းကျင်သူတွေက သုံးသပ်ထားပါတယ်။

ကောင်းမြတ်သူ - စုစည်းသည်။



အာဆင်နယ်ဂိုးသမားဖြစ်လာဖို့ နီးစပ်လာတဲ့ ပီတာဆက်ချ်

အာဆင်နယ်က ချယ်လ်ဆီးဝါရင့်ဂိုးသမားကြီး ပီတာဆက်ချ်ကို ခေါ်ယူဖို့ နီးစပ်သွားပြီလို့ ဆိုပါတယ်။ နှစ်ဖက်အသင်းတာဝန်ရှိသူများ ညှိနှိုင်းလျက်ရှိပြီး စာချုပ်ဖို့ အတော်လေးနီးစပ်နေပြီလို့ ဆိုပါတယ်။ သဘောတူညီချက်ရရှိပါက အသက် ၃၃ နှစ်အရွယ် ဂိုးသမားကြီး ပီတာဆက်ချ်ဟာ အာဆင်နယ်က ယခုနှစ်ရာသီမှာ ခေါ်ယူစာချုပ်တဲ့ ပထမဆုံးကစားသမားဖြစ်လာမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ အက်လင်ဆီးအသင်းဟာ ပီတာဆက်ချ်ဟာ ပြီးခဲ့တဲ့ရာသီအတွင်း ချယ်လ်ဆီးအသင်းနဲ့ ၁၆ ကြိမ်ပါဝင်ကစားခဲ့ပါတယ်။ သူဟာ ချယ်လ်ဆီးအသင်းနဲ့ ၁၁ နှစ်ကြာ ကစားခဲ့သူဖြစ်ပြီး ချယ်လ်ဆီးအသင်းလေးလုံး၊ ၃၀၀ ပါဝင်ကစားခဲ့ရာမှာ ပရီမီယာလိဂ်ဖလားလေးလုံး၊ အက်ဖ်အေဖလားလေးလုံး၊ လိဂ်ဖလားသုံးလုံး၊ ချန်ပီယံလိဂ်ဖလားနဲ့ ယူရိုပါလိဂ်ဖလားတစ်လုံးစီ ဆွတ်ခူးပေးနိုင်ခဲ့ပါတယ်။ သူဟာ ၂၀၀၄ ခုနှစ်က ရင်းနက်အသင်းမှ ချယ်လ်ဆီးသို့ ပြောင်းရွှေ့ကစားခဲ့ပါတယ်။ ချယ်လ်ဆီးနည်းပြ မော်ရင်ဟိုအနေနဲ့ ပီတာဆက်ချ်ကို ဆက်လက်ခေါ်ယူထားချင်သော်လည်း အခြားကလပ်တွေနဲ့ ဆွေးနွေးမှုတွေရှိနေတယ်လို့ သူ့ရဲ့ အေးဂျင့်က ပြီးခဲ့တဲ့လထဲမှာ ပြောဆိုခဲ့ပါတယ်။



တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံထုတ် လယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာများ စွမ်းအင်ပြည့်စုံရေးအတွက်

မြင်းခြံ ဇွန် ၂၄

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မြင်းခြံ မြို့နယ် ရသာကျေးရွာ၌ တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံ Daedong ကုမ္ပဏီမှထုတ်လုပ်သော လယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာများ စွမ်းအင်ပြည့်စုံရေးအတွက် ဇွန် ၂၁ ရက်က ပြုလုပ်ခဲ့သည်။

ပြည်တွင်း အမျိုးသားလွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ် ဦးဇော်မြင့်ဖေက အမှာစကားပြောကြားပြီး တိုင်းဒေသကြီး စီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေးဝန်ကြီးဌာန ဦးအောင်ဇံက တောင်သူများလိုအပ်ချက် ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရေးအတွက် သမဝါယမဝန်ကြီးဌာနနှင့် ပူးပေါင်း

ဆောင်ရွက်နေမှုများကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ထို့နောက် တိုင်းသမဝါယမအသင်းမှ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌက သမဝါယမလုပ်ငန်းစဉ်များကို ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံ Daedong ကုမ္ပဏီ တာဝန်ခံက ရောင်းချမည့်လယ်ယာ

သုံးစက်ကိရိယာများ၏ အသုံးပြုနည်းနှင့် ထိန်းသိမ်းနည်းများကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ထွက်ကုန်မောင်းနှင်၍ ထွက်ကုန်စွမ်းအင်ကို လက်တွေ့ပြသရာ ပတ်ဝန်းကျင်ကျေးရွာများမှ တောင်သူများက စိတ်ဝင်စားစွာ လေ့လာကြည့်ရှုခဲ့ကြသည်။

ပြည်သူ့ပြည်သူ့လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ် ဦးဇော်မြင့်၊ တိုင်းဒေသကြီးလမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး ဝန်ကြီးဌာန ဦးကျော်ဆန်း၊ တိုင်းဒေသကြီး သမဝါယမအသင်းဥက္ကဋ္ဌ၊ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမြင့်သင်းအောင်၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးထွန်းသိန်းအောင်၊ မြို့နယ် သမဝါယမဦးစီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းများ၊ ရသာကျေးရွာနှင့် ပတ်ဝန်းကျင် ကျေးရွာများမှ တောင်သူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။

ပြည်တွင်းလယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာများကို အရစ်ကျစနစ်ဖြင့် ဒေသခံတောင်သူများအား ရောင်းချပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဇော်မင်းနိုင်(မြင်းခြံ)



မူးယစ်ဆေးဝါးတိုက်ဖျက်ရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ် ဟောပြောပွဲနှင့်ပြပွဲကျင်းပ

ကွမ်းခြံကုန်း ဇွန် ၂၄

ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ် တောကျောင်းကျေးရွာ အထက်အစည်းအဝေးခန်းမ၌ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ မူးယစ်ဆေးဝါးအလှည့်သုံးမှုနှင့် တရားမဝင်ရောင်းဝယ်မှုတိုက်ဖျက်ရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ် ဟောပြောပွဲ၊ ဓာတ်ပုံပြပွဲနှင့် နံရံကပ် စာစောင်ပြပွဲကို ဇွန် ၂၂ ရက်က ကျင်းပခဲ့သည်။

ဟောပြောပွဲအခမ်းအနားကို မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး၊ ပညာရေးမှူးနှင့် ပြန်/ဆက် ဦးစီးမှူးတို့က ဖဲကြီးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးပြီး မြို့နယ် ပညာရေးမှူး ဦးစိန်သွေးက အမှာစကားပြောကြားသည်။ ထို့နောက် မြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးအောင်ကျော်စိုးက မူးယစ်ဆေးဝါးသုံးစွဲခြင်းကြောင့် ဖြစ်ပေါ်တတ်သည့် မှုခင်းများအကြောင်း၊ ပြန်/ဆက်ဦးစီးမှူး ဒေါ်နန်းဆွေက မူးယစ်ဆေးဝါး အလှည့်သုံးမှုနှင့် တရားမဝင်ရောင်းဝယ်မှု တိုက်ဖျက်ရေးနေ့ အခမ်းအနားတွင် ဟောပြောပွဲ၊ ဓာတ်ပုံနှင့် နံရံကပ်စာစောင်များ ပြပွဲကျင်းပခြင်း ရည်ရွယ်ချက်များကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ဟောပြောပွဲအပြီးတွင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား မူးယစ်ဆေးဝါးအသိပညာပေးလက်ကမ်းစာစောင်များကို ဖြန့်ဝေပေးခဲ့ကာ ပြန်/ဆက် ဦးစီးဌာနမှ ပြုလုပ်သည့် မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် ပတ်သက်သော အသိပညာပေး နံရံကပ်စာစောင်၊ ဓာတ်ပုံများကို ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက စိတ်ပါဝင်စားစွာ ကြည့်ရှုခဲ့ကြသည်။ ဟောပြောပွဲသို့ ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ မြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ အမျိုးသမီးရေးရာ အဖွဲ့ဝင်များ၊ ကျောင်းအုပ်ဆရာကြီးနှင့် ကျောင်းသားကျောင်းသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။

စိန်တိုး(ကွမ်းခြံကုန်း)

သွေးလွန်တုပ်ကွေးကြိုတင်ကာကွယ်ရေးနှင့် ခြင်္ခိမ်နင်းရေးလုပ်ငန်းများ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်

ဆားလင်းကြီး ဇွန် ၂၄

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ယင်းမာပင်ခရိုင် ဆားလင်းကြီးမြို့ အမှတ်(၂) ရပ်ကွက် အောက်ကျင်းရပ်၌ သွေးလွန်တုပ်ကွေးကြိုတင်ကာကွယ်ရေး လုပ်ငန်းများအဖြစ် ဖူး၊ သွန်း၊ လဲ၊ စစ် စစ်ဆေးခြင်းနှင့် အဘိတ်ဆေးခတ်ခြင်းများကို ဇွန် ၂၂ ရက်က တစ်အိမ်တက်ဆင်း ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ရာတွင် ဆားလင်းကြီးမြို့နယ် ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှ သူနာပြုဆရာမများ၊ ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများ၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့များ၊ မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး အသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်မည့်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များ ပူးပေါင်း၍ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြပြီး ရပ်ကွက်အတွင်းရှိ နေအိမ် ၈၉ အိမ်၌ သွေးလွန်တုပ်ကွေးရောဂါ မဖြစ်ပွားစေရေးနှင့် ခြင်္ခိမ်နင်းရေးပညာပေးခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဦးငယ်(ဆားလင်းကြီး)



ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ်အတွင်း အခြေခံမဲဆန္ဒရှင်စာရင်းများ ထုတ်ပြန်ကြေညာလျက်ရှိ

ကျောက်ပန်းတောင်း ဇွန် ၂၄

နှစ်ကုန်ပိုင်းတွင် ကျင်းပမည့် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကြီးတွင် အသက် ၁၈ နှစ်ပြည့်ပြီးသူ နိုင်ငံသားတိုင်း ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရရှိနိုင်စေရေးအတွက် အခြေခံမဲဆန္ဒရှင်စာရင်းများကို မြို့နယ်အသီးသီးရှိ ရပ်ကွက်ကျေးရွာများ၌ ထုတ်ပြန်ကြေညာလျက်ရှိရာ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးညောင်ဦးခရိုင် ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ်တွင်လည်း မြို့ပေါ်ရပ်ကွက် ၁၂ ခုနှင့် ကျေးရွာအုပ်စု ၁၀၉ အုပ်စုတို့တွင် ဇွန် ၂၂ ရက်မှစ၍ တစ်ပြိုင်တည်း ထုတ်ပြန်ကြေညာထားပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။



အဖွဲ့ဝင်တွေကလည်း တစ်ယောက်မဟုတ် တစ်ယောက်တော့ ရှိနေမှာပါ။ ပြင်ဆင်ဖို့လိုအပ်တယ်ဆိုရင် သတ်မှတ်ပုံစံတွေကို ထုတ်ပေးပြီး၊ ၁၄ ရက်အတွင်း ပြန်လည်လျှောက်ထားဖို့ အသိပေးကြေညာထားသလို လက်ကမ်းစာစောင်တွေလည်း ဖြန့်

ဝေထားပါတယ်။ နောက်ပြီးပညာပေးဗီဒီယိုပို့တာတွေလည်း လူမြင်ကွင်းတွေမှာ လိုက်ကပ်ထားပါတယ်” ဟု မြို့မရပ်ကွက်မှ ရပ်ကွက်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ အဖွဲ့ဝင် ဦးကျော်ကျော်က ပြောသည်။ ထုတ်ပြန်ကြေညာထားသော စာရင်း

အရ ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ် တစ်ခုလုံးတွင် ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူ ကျား ၁၀၀၃၂၀ နှင့် မ ၂၁၇၆၅၂ ဖြစ်ပြီး၊ ၂၁၇၆၅၂ ရှိကာ မဲရပေါင်း ၃၈၆ ရှိ ဆောက်လုပ်သွားရန် လျာထားချက်ထားရှိကြောင်း သိရသည်။

နေအောင်(iprd)



မူးယစ်ဆေးဝါးအန္တရာယ် အသိပညာပေးဟောပြော

တာချီလိတ် ဇွန် ၂၄

ဇွန် ၂၆ ရက်တွင်ကျရောက်မည့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာမူးယစ်ဆေးဝါးအလှည့်သုံးမှုနှင့် တရားမဝင်ရောင်းဝယ်မှုတိုက်ဖျက်ရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် မူးယစ်ဆေးဝါးအန္တရာယ်တားဆီးကာကွယ်ရေးဆိုင်ရာ အသိပညာပေးဟောပြောပွဲနှင့် နံရံကပ်စာစောင်ပြပွဲကို တာချီလိတ်မြို့ ဝမ်ကောင်းရပ်ကွက်ရှိ ပညာကမ္ဘာကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း၌ ဇွန် ၂၂ ရက်တွင် ကျင်းပသည်။

ဟောပြောပွဲတွင် တာဝန်ခံကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး ဒေါ်နန်းရွှေအံ့က အမှာစကားပြောကြားပြီး ခရိုင်ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနမှူး ဦးလှဌေးက ကျောင်းသားလူငယ်နှင့် မူးယစ်ဆေးဝါးအန္တရာယ်အကြောင်းကို လည်းကောင်း၊ မူးယစ်ဆေးဝါးတားဆီးနိုင်ရေးရဲ့တပ်ဖွဲ့ တပ်ဖွဲ့စု(၃၀)တာချီလိတ်မှ ရဲအုပ်စုကြီးကျော်ကျော်က မူးယစ်ဆေးဝါးအန္တရာယ်ဆိုးကျိုးများနှင့် တားဆီးကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းများအကြောင်းကိုလည်းကောင်း ဟောပြောခဲ့သည်။

ဟောပြောပွဲသို့ အလယ်တန်းနှင့်အထက်တန်း ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ တက်ရောက်ခဲ့ပြီး ဟောပြောပွဲအပြီးတွင် ခရိုင်ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနနှင့် မူးယစ်ဆေးဝါး(၃၀) တာချီလိတ်တို့က အသိပညာပေးလက်ကမ်းစာစောင်များကို ကျောင်းသားကျောင်းသူများထံ ဖြန့်ဝေပေးခဲ့သည်။ ထို့နောက် ပြသထားသည့် နံရံကပ်စာစောင်များ၊ ဓာတ်ပုံများနှင့် စာအုပ်စာစောင်များကို ကျောင်းသားကျောင်းသူများက ဖတ်ရှုလေ့လာခဲ့ကြသည်။

ဝေလင်း(iprd)

ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကျင်းပ

တာချီလိတ် ဇွန် ၂၄

တာချီလိတ်မြို့နယ် ကလေးသူငယ် အခွင့်အရေးဆိုင်ရာ ကော်မတီ လူကုန်တား ရဲတပ်ဖွဲ့စိတ်(၁)နှင့် World Vision International Myanmar တို့ ပူးပေါင်း၍ တာချီလိတ်မြို့နယ် ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို ဆန်ဆိုင်(ခ)ရပ်ကွက် ဇနီးမွန်အာခါဟိုတယ်အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ဇွန် ၂၂ ရက်က ကျင်းပခဲ့သည်။

ဆိုင်ရာကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ မြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးထွန်းထွန်းဝင်းက အမှာစကားပြောကြားခဲ့ပြီး မြို့နယ် ကလေးသူငယ် အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ ကော်မတီဦးစီးမှူး ဒေါ်ရီရီခိုင်က ကော်မတီများ၏ လုပ်ငန်းတာဝန် ဝတ္တရားများအကြောင်း၊ လူကုန်တား ရဲတပ်ဖွဲ့စိတ်(၁) မှ တပ်ဖွဲ့စိတ်မှူး ဒုရဲမှူးရင်ရင်အေးက ကလေးသူငယ် လူကုန်တားရဲတပ်ဖွဲ့ စည်းပုံနှင့် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ချက်များအကြောင်း၊ World Vision International Myanmar မှ

တာချီလိတ်မြို့နယ် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး စီမံချက် မန်နေဂျာ ဒေါ်နန်းခမ်းခေါင်က တာချီလိတ်မြို့နယ်အတွင်း ခေါင်က တာချီလိတ်မြို့နယ်အတွင်း ကလေးသူငယ် ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးဖြစ်ရပ်များနှင့် ကြိုတင်ပြင်ဆင်သည့် အစီအစဉ်များအကြောင်းတို့ကို ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။ ထို့နောက် တာချီလိတ်မြို့နယ် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး စီမံချက်အတွင်း ပါဝင်သောဒေသများမှ ကလေးသူငယ်များ၏ ရင်ပွင့်သံမှတ်တမ်း ဗီဒီယိုများကို ပြသခဲ့သည်။

Myanmar မှ အလယ်ပိုင်းဒေသနှင့် ကလေးသူငယ် ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေး နည်းပညာတာဝန်ခံ ဒေါ်မွန်မွန်အောင်က ကလေးသူငယ်များအတွက် အခွင့်အရေးဆိုင်ရာ ထိခိုက်နစ်နာမှုများ ဖြစ်ပေါ်လာပါက အစီရင်ခံစာပေးပို့ခြင်းနှင့် အရေးယူခြင်းများကို မြို့နယ်ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးဆိုင်ရာ ကော်မတီ၏ ပံ့ပိုးမှုဖြင့် ထိရောက်စွာအကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရေးကို ဆွေးနွေးပြောကြားသည်။ ထို့နောက် တက်ရောက်လာသော တာဝန်ရှိသူများ၊ ရပ်ကွက်များမှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ဖိတ်ကြားထားသည့် ကလေးငယ်များ၊ အသင်းအဖွဲ့များက ကလေးသူငယ်ကာကွယ်ရေးဆိုင်ရာပြဿနာများကို အစုအဖွဲ့အလိုက် ဝိုင်းဝန်းဆွေးနွေး အကြံပြုခဲ့ကြပြီး ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း) ပြည်နယ်အဆင့် လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ခံ ဒုတိယလက်ထောက် ညွှန်ကြားရေးမှူးက အကြံပြုချက်များနှင့် ပတ်သက်၍ သုံးသပ်ရှင်းလင်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဆွေးနွေးပွဲသို့ မြို့နယ်ကလေးသူငယ် အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌနှင့် ကော်မတီဝင်များ၊ လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူး ဒေါ်ရီရီခိုင်၊ World Vision International Myanmar မှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ဝေါလ်ပီရှင်(မြန်မာ)မှ စီမံချက်မန်နေဂျာနှင့် ဝန်ထမ်းများ တက်ရောက်ခဲ့သည်။
ဖြင့်ခိုရီ(တာချီလိတ်)



ရေစိုက်မြို့နယ်တွင် သောက်သုံးရေမလုံစွာရရှိရေးအတွက် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနရန်ပုံငွေဖြင့် ဇွန် ၂၀ ရက်က စက်ရေတွင်းတူးဖော်ပေးနေစဉ်။(ရေစိုက်မြို့နယ်အတွင်း ကျေးရွာ ၁၂ ရွာ၌ စက်ရေတွင်း ၁၀ တွင်းနှင့် တွင်းတိမ် နှစ်တွင်းတူးဖော်သွားမည်ဟု သိရသည်။) ဗေထွန်းမော်(ရေစိုက်)



အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း ပညာသင်တန်းများဖွင့်

လောင်းလုံး ဇွန် ၂၄

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ထားဝယ်ခရိုင် လောင်းလုံးမြို့နယ် ညောင်ပြင်ကျေးရွာ၌ လက်သမား၊ ပန်းရံနှင့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းအထောက်အကူပြုပညာသင်တန်းများကို ဇွန် ၂၁ ရက်က ဖွင့်လှစ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သင်တန်းကို ကျေးလက်နေပြည်သူများ လူမှုစီးပွားဘဝမြှင့်တင်ရေးစရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် မြို့နယ်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာန၏ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာနှစ် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ချက်အရ သင်တန်းကာလ ငါးရက်ကြာ ဖွင့်လှစ်ခြင်းဖြစ်ပြီး သင်တန်းသား ၅၀ တက်ရောက်ခဲ့သည်။ သင်တန်းဖွင့်ပွဲသို့ တိုင်းဒေသကြီး ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးအေးချို၊ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဦးငွေသိန်း၊ မြို့နယ်ဦးစီးဌာနမှူး ဒေါ်စိုးစိုးသိန်းနှင့် သင်တန်းသားများ တက်ရောက်ခဲ့သည်။ (မြို့နယ် ဖြန့်/ဆက်)

မောင်တောမြို့နယ်၌ မဲဆန္ဒရှင်စာရင်းများ စတင်ကြေညာ

မောင်တော ဇွန် ၂၄

နှစ်ကုန်ပိုင်းတွင် ကျင်းပမည့် ရွေးကောက်ပွဲအတွက် ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူ မဲစာရင်းများကို ကျေးရွာရပ်ကွက်ပြည်သူများသိရှိစေရန် ရခိုင်ပြည်နယ် ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ၏ ညွှန်ကြားချက်ဖြင့် မောင်တောခရိုင် မောင်တောမြို့နယ်အတွင်းရှိ ရပ်ကွက်ကျေးရွာ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးများတွင် ဇွန် ၂၂ ရက်မှစ၍ ကြေညာထားကြောင်း သိရသည်။ မောင်တောမြို့နယ် မြို့ပေါ်ရှိ မြို့မအရှေ့ရပ်ကွက်၊ မြို့မအနောက်ရပ်ကွက်၊

မြို့မတောင်ရပ်ကွက်၊ မြို့မမြောက်ရပ်ကွက်များနှင့် (၄)မိုင်ကျေးရွာတို့တွင် မဲစာရင်းများ ကြေညာထားပြီး ရပ်ကွက်ကျေးရွာများရှိ ပြည်သူများအနေဖြင့် လာရောက်ကြည့်ရှုကြရန်နှင့် မဲစာရင်းတွင် အမည်မပါရှိသေးပါက လာရောက်ဖြည့်စွက်လျှောက်ထားရန်တို့ကိုလည်းကောင်း၊ မှားယွင်းမှုများပါရှိပါကပြင်ဆင်လျှောက်ထားရန်လည်းကောင်း၊ သေဆုံးသူများ၊ ပြောင်းရွှေ့သွားသူများမဲစာရင်းတွင်ပါရှိပါက ပယ်ဖျက်ရန်လည်းကောင်း ရပ်ကွက်များအတွင်းသို့ အသံချဲ့စက်များဖြင့် လှည့်လည်အသိပေးကြေညာလျက်ရှိသည်။ (ခရိုင် ဖြန့်/ဆက်)



Mingalar Cinemas

သမ္မတ ၀၀-၂၄၆၉၆၂ ၀၀-၂၄၆၉၆၃	သွင် ၀၀-၃၇၂၅၉၄ ၀၀-၃၇၂၅၉၅	မင်္ဂလာ(၁) သိမ်ညိုဝေး ၀၀-၂၄၇၀၇၇ ၀၀-၂၄၇၀၇၈	မင်္ဂလာ(၂) မောင်တော(၂) ၀၀-၃၇၂၅၉၀ ၀၀-၃၇၂၅၉၁	ရှေ့ဆောင် ၀၀-၂၅၂၁၃၃ ၀၀-၃၇၈၀၃၄ ၀၀-၃၇၈၀၃၅	နေပြည်တော် ၀၀-၂၅၂၂၇၇ ၀၀-၂၅၂၂၇၈
မင်္ဂလာစံပြ ၀၀-၂၆၀၈၀၈၃၅ ၀၀-၂၆၀၈၀၈၃၆ ၀၀-၂၆၀၈၀၈၃၇	Top Royal (မိန်တော-ရေစို) ၀၀-၂၆၀၈၀၈၃၈ ၀၀-၂၆၀၈၀၈၃၉	ဝင်းလိုက်(ယွေလေး) ၀၀-၂၆၀၈၃၀ ၀၀-၂၆၀၈၃၁	မြို့မ(ယွေလေး) ၀၀-၂၆၀၈၃၂ ၀၀-၂၆၀၈၃၃	မင်္ဂလာဒိုင်မွန်း (ယွေလေး) ၀၀-၂၆၀၈၃၄ ၀၀-၂၆၀၈၃၅	မင်္ဂလာထွန်းသီရိ (မြိုင်) ၀၀-၂၆၀၈၃၆ ၀၀-၂၆၀၈၃၇

ကျွန်မကောင်းသိပါမောင် ရန်ကုန် သမ္မတ၊ သွင်၊ မင်္ဂလာ(၁)၊ မင်္ဂလာစံပြ၊ Top Royal မန္တလေး ဝင်းလိုက်၊ မြို့မ၊ မင်္ဂလာဒိုင်မွန်း ပြည် - မင်္ဂလာထွန်းသီရိ	JURASSIC WORLD (3D) ရန်ကုန် ရှေ့ဆောင်(၁)၊ နေပြည်တော်(၁)၊ မင်္ဂလာ(၂)၊ မင်္ဂလာစံပြ မန္တလေး မင်္ဂလာဒိုင်မွန်း ပြည် မင်္ဂလာထွန်းသီရိ	SKIN TRADE ရန်ကုန် နေပြည်တော်(၃) မန္တလေး မင်္ဂလာဒိုင်မွန်း MAD MAX FURY ROAD(3D) ရန်ကုန် နေပြည်တော်(၂) GHOST COINS ရန်ကုန် ရှေ့ဆောင်(၂)
--	--	---

၂၆ . ၆ . ၂၀၁၅ ရက်မှ စတင်ပြသမည့်ဇာတ်ကားသစ်များ
ပွဲချိန်သတိပြု - ၁၀:၀၀ နာရီ၊ ၁၂:၃၀ နာရီ၊ ၃:၃၀ နာရီ၊ ၆:၃၀ နာရီ၊ ၉:၃၀ နာရီ

SKIN TRADE
MAD MAX FURY ROAD(3D)
GHOST COINS

သမ္မည၊ ပုထိုးတော်ကြီး(ရန်ကုန်) အလှူရှင်များအား ဖိတ်ခေါ်ခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်း၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ အမှတ်(၅)ရပ်ကွက်၊ ကျောက်ရေတွင်း-တောင်ပိုင်း၊ သုခလမ်းနှင့်ဓမ္မပိလ လမ်းပေါ်တွင်ရှိသော တန်ခိုးကြီး သမ္မညပုထိုးတော်ကြီး၏ ဆဋ္ဌမအကြိမ် ဘက်စုံပြုပြင် မွမ်းမံရန် အတွက် ဓမ္မသကာ စာသင်တိုက်နှင့် သမ္မညပုထိုးတော်ကြီးကို တည်ထား ကိုကျယ်ဖိတ်တော်မူသော အဘွားလေး ဒေါ်မေဇေသီ၏ တပည့် မိယကာ၊ ဒါယကာမများဖြစ်ကြသော သမ္မညပုထိုးတော်ကြီး အဖွဲ့နှင့်ညီမရင်း ဒေါက်တာအိပ်ညာသီရိက အောင်ပါ တည်ဆောက် ရေးလုပ်ငန်း စဉ်များကို ဆက်လက်အကောင် အထည်ဖော်လျက် ရှိပါကြောင်း-



- ၁။ သမ္မညပုထိုးတော်ကြီးအား(လှူဒါန်း)အခြေခံအဆောက်အအုံများ ဆက်ကပ်ပုံစံရန် = (၁၀)ပေ ပတ်လည် တစ်ကွက်ကို ကျပ်(၁)သိန်း။
၂။ အထက်ပစ္စယ် စေတီတော်အတွင်း ပုဒ္ဂလိယတော်တစ်ဆူကို ကျပ်(၅)သိန်းနှင့်ထီးတော်တစ်ဆူ ကျပ်(၅)သိန်း တင်ရန်။
၃။ အထက်ပစ္စယ် လျှပ်စစ်ဆက်စနစ်တစ်ခုကို ကျပ်(၁)သိန်းနှင့် ဓမ္မစဉ်တစ်ခုကို ကျပ်(၁)သောင်း လျှပ်စစ်မီး ထွန်းညှိပုံစံရန်။
၄။ ဂန္ဓကုဋီတိုက်အတွင်း သစ္စာမဏ္ဍိုင်တိုင် ပုဒ္ဂလိယတော်တစ်ဆူကို ကျပ်(၁)သိန်းနှင့် ကျောက်ပြားခင်းတစ်ခုကို ကျပ်(၁)သောင်း ပို့ပေးရန်။
၅။ အဝင်/အထွက် သမ္မညပုထိုးတော်ကြီး ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ မုခ်ဒီဇိုင်းပြုလုပ်ရန်နှင့် ကွန်ကရစ် ကားလမ်း/ တံတား = (၁၀)ပေ ပတ်လည် တစ်ကွက်ကို ကျပ်(၁)သိန်း တည်ဆောက်ရန်။
၆။ ဘုရားပရိဝုဏ်မဟာရုံ အင်္ဂုလိယတော်တစ်ခုကို ကျပ်(၁၀)သိန်းနှင့် ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာတစ်ခုကို ကျပ်(၁၀)သိန်း လှူဒါန်းရန်။
၇။ ရင်ပြင်တော်ဓမ္မနိဂါရ်ကျောင်းပြားတစ်ခုကို ကျပ်(၁)သောင်း ခင်းရန်နှင့် သောက်တော်ရေအိုးစင် ကျပ်(၁၀)သိန်း တည်ဆောက်ရန်။
၈။ မုခ်ဒီဇိုင်းတော်တစ်ခုဆောင်ပြီးသော နတ်လမ်းတစ်ခုကို ကျပ်(၁၀)သိန်း တည်ဆောက်ရန်။
၉။ နဂါးရုံဘုရားကြီးကြိုလှူဒါန်းပြုစုရာရှိအရာရှိတစ်ဦးဆောင်၍ ဓမ္မစဉ်တစ်ခုကို ရေသမ္ပိုက်ဖြင့် တည်ဆောက်ရန်၊ နံ့သာတိုင်ထိုးကြီးပို့ပေးရန်။
၁၀။ အင်္ဂုလိယတော်ကျပ်(၉၀)၊ ဘိလပ်မြေတစ်ခုကို ကျပ်(၅၀၀၀)၊ သံကာတစ်စီး ကျပ်(၁၀၀၀၀)၊ မုခ်အင်္ဂုလိယတော် ကျပ်(၁၂၀၀)၊ မိမိဆန္ဒအလျောက် လှူဒါန်းရန်။
၁၁။ သမ္မညပုထိုးတော်ကြီးအနီးတွင် သမ္မညရတနာသိမ်တော် အမည်တွင်သော သိမ်သမုတ်အောင်ပြီးပါပြီ၊ သိမ်ဆောက်လုပ်လှူဒါန်းရန် စသည့် လုပ်ငန်းများကို ဆက်လက်၍ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရှိကြည့်လင်ပါရမီရင်အပေါင်းတို့အား "ဘုရားမုက္ခလွှာ ကုသိုလ်ယူကြပါ"ရန် ဘိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ အထက်ဖော်ပြပါ ကုသိုလ်ပိုင်ရှင်များအား(July 6,2015) နံနက် (၉)နာရီတွင် အလှူတော်ငွေပေးအပ်မည်။ ဂုဏ်ပြုပတ်တမ်းလွှာ ဖြန့်ဖြူးခြင်းနှင့်ကုသိုလ်ကောင်းမှုအစုစုတို့ကို ရေစက်သွန်းချ အမျှပေးဝေကြ မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ကိုယ်တိုင်ကြံရောက် ရွေးချယ်ပတ်တမ်းတင်ကမ္ဘာလုံးထိုး၍ လှူဒါန်းကြပါရန် နိဗ္ဗာန်အကျိုးပြု၍ နှိုးဆော်တိုက်တွန်း အပ်ပါသည်။

ဆက်သွယ်နိုင်သောဖုန်းနံပါတ် - ဒေါက်တာအိပ်ညာသီရိက - ၀၉ ၇၅၁၅၂၁၂ ၀၉ ၀၆၂၀၁၀၀ ၀၉ ၄၅၀၀၀၆၂၅၀၀ ၀၉ ၉၅၀၀၀၅၅၅၀၀ မြောက်ဥက္ကလာကမ္ဘောဇဘဏ် PINNAYA SIRI - KBZ Bank (Account No. 070121000 8223) တစ်စာရင်းသို့နီးစပ်ရာဘဏ်သို့ ထည့်သွင်းလှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

ယာဉ်ပိုက်တင်စာအုပ် ပို့ချလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၃၃၀/၉၆၅၀၀ Jurbo Star-125 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ Moe Htet Nay Min Co.,Ltd.(ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံလုံးသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန (နေပြည်တော်)

အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းတွင် ထူးချွန်စွာအောင်မြင်ကြသည့် စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းသားသမီးများဖြစ်ကြသော

Table with 5 columns: Rank, Name, Roll Number, School, and Address. Lists students like U Aung Mye, U Aung Mye, etc.

(၃)ဘာသာဂုဏ်ထူးရသူ(၇)ဦး၊ (၂)ဘာသာဂုဏ်ထူးရသူ(၇)ဦး၊ (၁)ဘာသာဂုဏ်ထူးရသူ (၁၉)ဦး စုစုပေါင်း (၄၁)ဦး တို့အား ရွှေထယ်ပညာရေးဖောင်ဒေးရှင်းမှ မိဘများနှင့်အတူ ထပ်တူဝမ်းမြောက်မှတ်တမ်းတင်ဂုဏ်ပြု အပ်ပါသည်။ ယခင်နှစ်များကဲ့သို့ပင် ရွှေထယ်ဖောင်ဒေးရှင်းမှလည်း ဂုဏ်ပြုဆုများချီးမြှင့်သွားပါမည်။ ဦးဝင်းမော်-ဒေါ်နန်းနေနွယ် နာယကကြီး ရွှေထယ်ပညာရေးဖောင်ဒေးရှင်း

Advertisement for ASIA KING featuring a phone number 01-543319, 09-43114301 and a logo with a crown.

ဟောင်းကြွပျောက် လျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် 7F/1569 ၏ ဟောင်းကြွပျောက်ပါဝင်ပြီးပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင် ဟောင်းကြွပျောက်ပါဝင်ပြီး ပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်အမှတ်ပိုင်)

Advertisement for 'Ding Chuan Tu' (ငြင်းချက်ထုတ်ရန် သမ္မန်စာ) with details on how to use it for legal disputes.

Advertisement for 'Ding Chuan Tu' (ငြင်းချက်ထုတ်ရန် သမ္မန်စာ) with details on how to use it for legal disputes.

Advertisement for 'Ding Chuan Tu' (ငြင်းချက်ထုတ်ရန် သမ္မန်စာ) with details on how to use it for legal disputes.

Advertisement for 'A Ma Ya' (အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာခြင်း) regarding a lost document.

Advertisement for 'Ding Chuan Tu' (ငြင်းချက်ထုတ်ရန် သမ္မန်စာ) with details on how to use it for legal disputes.

Advertisement for 'Ding Chuan Tu' (ငြင်းချက်ထုတ်ရန် သမ္မန်စာ) with details on how to use it for legal disputes.



Fame Mega Fashion Design & Tailoring Training Centre

(ပညာဒါနသင်တန်း)

သစ်မီလီယံစတီလ်ကျကျသစ်ပုံသဏ္ဍာန် အထက်အား ဒီဇိုင်းနာ ဖြစ်လာရန်အတွက် ပညာဒါနသင်တန်း အမှတ်စဉ် (၇)ကို ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ပါပြီ။ စိတ်ပါဝင်စားသူများ (၅-၇-၂၀၁၅) နောက်ဆုံးထား၍ လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

မှတ်ချက် - လူဦးရေ ကန့်သတ်ထားပါသည်။ ဖုန်း - ၀၉ ၂၅၄၅၅၆၃၃၊ ၀၉ ၂၅၆၆၃၉၆၇

လိပ်စာ - တိုက် (၁၄၀)၊ ၄၈ လမ်း (အပေါ်ဘလောက်) မိုက်တစ်ထောင်မြို့နယ်

Tah Lee Gold & Jewellery logo and name in large stylized font. Includes Facebook icon and name.

မြီးရုသီ အထူးအစီအစဉ်

(၂၀)သိန်း/(၁၅)သိန်းနှင့်အထက် ဝယ်ယူသူတိုင်းကို Jewellery Box ဆိုဒိုကြီး/ဆိုဒိုသေး မေတ္တာလက်ဆောင်ပေးပါမည်။



(5.6.2015 မှ 5.7.2015 အထိ) Note Book, ထီး, နှင့် T-Shirt လက်ဆောင်ပစ္စည်းများ ရယူကြပါစို့။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သာသနာ့ဝန်ကြီးဌာန၊ ပြေတိုင်ခရိုင်ကွက်အမှတ်(၁)ထူးပါရုံ၊ ထူးပါရုံ(၁၈)လမ်းအနောက်၊ မြေကွက်အမှတ်(၇၃၇/က) အကျယ်ပေ(၂၀x၆၀)မြေနှင့် ယင်းမြေပေါ်တွင် တည်ဆောက်ထားသော စိမ်းစားပါအောင် အကုန်ခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို အမည်ပေါက်ပိုင်ခွင့် ဒေါ်နန်းမာရီနှင့် သားသမီးများအား ဝမ်းကျင်စွာ ပြန်ကြားပေးသော အခြေခံကျင့်ဝတ် (TKA-၁၀၅၅၂) အပါအဝင် မောင်းနှံမှုမှူးကြီးသည် ဒေါ်ညွန့်နီ၊ ဒေါ်ကြည်ညွန့်၊ ဒေါ်သန်းသန်းလှ၊ ဒေါ်အေးအေးကြွယ်နှင့် သေဆုံးသူ ဒေါ်မြင့်မြင့်ကြည်၏ သားသမီးများဖြစ်သော မစန်းစန်းဝင်းတို့ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေက အမြဲအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ပေသတ်ပေးခဲ့သောကြောင့် ဖော်ပြပါအရောင်းအဝယ်ကို စွဲစွဲဆောင်ရွက်ရန် တောင်းဆိုလျက်ရှိပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ် (၁)ရပ်ကွက်၊ မနော်ဟာရီလမ်း အမှတ်(၃၇)တွင် တည်ဆောက်သော အလှူအတန်း (၅)အထက် အနက်(၂၉)အထက် အမှတ်(၅၅)အထက် အမှတ်(၅၅) RC တိုက်မှ ကန့်ကွက်တာ ဦးထွန်းအောင်(AKB -၂၀၄၅၅၅) ပိုင်ဆိုင်သော အထက်ဘက်ပထမထပ်အခန်းအား ကျွန်တော် ဦးသိန်းအောင်(၁၂/လမတ(နိုင်)၀၀၈၀၈)မှ ဝယ်ယူမည်ဖြစ်သောကြောင့် ကန့်ကွက်လိုသူရှိပါက အထောက်အထားအပြည့်အစုံဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ရန်ကုန်မြို့၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ ဘုရင့်အောင်လမ်း၊ ဘုရင့်အောင်တောင်၊ တိုက်အမှတ်(II)၊ ခြောက်ခန်းတွဲ၊ ၁၁ ထပ်တိုက်၏ ၁၁ထပ်၊ အခန်းအမှတ်(၁၁၀၉)၊ (၁၂၅၅၀/၀) အကျယ်ရှိတိုက်ခန်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့၏ အမည်ပေါက် ပိုင်ရှင်ဖြစ်သူ ဦးဆန်းသက်ထွန်း ၁၂/ကမရ(နိုင်)၀၂၂၀၂၀၂၀ မှ မိမိတရားဝင်ပိုင်ဆိုင်၍ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံပြောဆိုသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ပေသတ်ပေးခဲ့ကြပါ၍ အကျိုးသက်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ဆိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားမရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ စရန်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်အရေးဆိုနိုင်ပါသည်။

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်(ကမ-၃)မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် EE/၁၅၇၁၊ Toyota Mark II Gx 110 SL 4x2 ယာဉ်လက်ဝယ်ရိုသု ဦးဝင်းညွန့်၊ ၉/အမရ(နိုင်)၀၂၅၇၁၅၁က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန်လျှောက်ထား လာပါသည်။

(၁၈-၆-၂၀၁၅)ရက်နေ့မြန်မာအလင်းသတင်းစာဓာတ်ပုံ (၂၉)ပါ ဦးသိန်းတိုး၊ ဦးယုညွန့်၊ ဦးအောင်ညွန့်တို့၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အထက်တန်းငွေနှင့် ဒေါ်ရင်ရင်မန်း၏ မြန်လည်ရုပ်သိမ်းပေးပါရန် အများသိစေရန် ကြေညာချက်အပေါ် ပြန်လည်ရှင်းလင်းကြေညာခြင်း

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 2E/5783၊ Suzuki Carry, P/U(4x2)(R) ယာဉ်လက်ဝယ်ရိုသု ဒေါ်ခန်းထွေး ၉/မသန(နိုင်)၀၀၅၇၀၀က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထား လာပါသည်။

လေယာဉ်အင်ဂျင်စက် Turboprop Engine S/N PWC 127096 နှင့်စပ်လျဉ်း၍ အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း
ကျွန်ုပ်တို့၏အမှုသည်ဖြစ်သူ JSD Corporation Pte., Ltd (No. 491, River Valley Road, # 16-02 Valley Point Tower, Singapore 248373) ၏ လွှဲအပ်ချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေ ဦးကျော်စွာသိန်းမှ လူကြီးမင်းတို့အပေါ် စာချုပ်ပါ အချက်အလက်များအရ လာရောက်ရှင်းလင်းပေးရန် ကြေညာခြင်းဖြစ်ပြီး မဟုတ်မမှန်ဖော်ပြကြေညာခြင်း မဟုတ်ဘဲ ယခုလို လူကြီးမင်းတို့ ကိုယ်တိုင်သိရှိ နားလည်နိုင်ပါသည်။

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
ဦးဝိစာရ၊ အိမ်ရာတိုက်(၆)၊ အခန်း(၁၉) ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့နေ ဒေါ်မေမိုးသူ (ဘ) ဦးကိုကိုကြီး ၁၂/ဒဂုန်(နိုင်)၀၀၅၅၅၅ ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ကျေးဇူးဆပ်ပါမည်
ကျွန်တော်များ Andaman Link Company Limited ၏ မူရင်းကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင် ကတ်၊ မူရင်းထုတ်ကုန်သွင်းကုန်လိုင်စင်နှင့် အခြားကုမ္ပဏီနှင့်ပတ်သက်သော စာရွက်စာတမ်း များသည် ပဟန့်မြို့နယ်အတွင်း ၈-၆-၂၀၁၅ ရက်တွင် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် ထွေရှိပါက အောက်ဖော်ပြပါ Phone Number များသို့ ဆက်သွယ်အကြောင်းကြားပေးပါရန် လေးစားစွာ ပန်ကြားအပ်ပါသည်။

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးမြို့နယ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်ခရိုင်ကွက်အမှတ်(၃၉/ဘီ) မြေကွက်အမှတ်(၃၃၆) အကျယ်အဝန်း (၄၀x၆၀)ပေ သမာဓိ(၃)လမ်း အမှတ်(၅၇)ဟုဆိုသော သော မြေကွက်သည် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှု ဌာနနှင့် ရန်ကုန်မြို့တော် မြို့ရွာနှင့်တိုးတိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနမှ ထုတ်ပေးသော မြေပေးအပ်ခွင့်ပိုင်ခွင့် ဒေါ်ခင်စန်းကြည် အမည်ပေါက်မှတ်သားလျက်ရှိပါသည်။

အများသိစေရန်
ကျွန်ုပ်အမှုသည်အနေဖြင့် (ဘ)ဦးသိန်းသန်းဝင်း၊ (မ)ဒေါ်ခင်မိုးမိုးတို့၏သမီး မယုသန္တာ ထွန်း ၁၀/မလမ(နိုင်)၂၀၅၄၃၂နှင့် ၂၉-၂-၂၀၁၅ ရက်တွင် မွန်ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော် ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်အေးအေးသိန်း ရှေ့မှောက်၌ နှစ်ဦးသဘောတူ ထိမ်းမြားမင်္ဂလာ ကတိ သစ္စာပြုလွှာအား ပြုလုပ်ကြပြီးနောက် ၈-၄-၂၀၁၅ ရက်တွင် မယုသန္တာထွန်း၏နေအိမ်၌ မင်္ဂလာညီဆွမ်းကပ်၍ ၂-၅-၂၀၁၅ ရက်တွင် မော်လမြိုင်မြို့ရှိ Strand Hotel ၌ မင်္ဂလာ ထောင်ခွဲကျင်းပရန် စီစဉ်ပြီးနောက်ပိုင်း မယုသန္တာထွန်းအနေဖြင့် ၎င်း၏သဘောဆန္ဒအရ လာရောက်ခြင်းမရှိဘဲ အရပ်တစ်ပါးသို့ ထွက်ခွာသွားကြောင်း သိရှိရပါသောကြောင့် ၎င်းအား လက်ခံထားသူများကို ဥပဒေကြောင်းအရ တရားစွဲဆိုသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ၎င်းနှင့် ပတ်သက်၍ တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ပေးမည်မဟုတ်ပါကြောင်းကို အများသိစေရန် ကြေညာအပ် ပါသည်။

ပြင်ဆင်ပတ်ရွပါရန်
၂၃-၅-၂၀၁၅ရက်နေ့မြန်မာ့အလင်းသတင်း စာစာမျက်နှာကြော်ငြာ(၈)ကန့်ကွက်နိုင် ကြောင်းကြေညာအမှတ်စဉ်(၁၄)ဒေါ်ခင်စန်း စာအမည်ပြောင်းတွင်မြေတိုင်ခရိုင်-၃၅F အစား ၃၅F၊ ၃၅H ဟုပြင်ဆင်ပတ်ရွပါရန်။

ပြင်ဆင်ပတ်ရွပါရန်
၂၃-၅-၂၀၁၅ရက်နေ့မြန်မာ့အလင်းသတင်း စာစာမျက်နှာကြော်ငြာ(၈)ကန့်ကွက်နိုင် ကြောင်းကြေညာအမှတ်စဉ်(၁၄)ဒေါ်ခင်စာ ညီ၏အမည်ပြောင်းတွင်မြေတိုင်ခရိုင်-၃၅F အစား ၃၅F၊ ၃၅H ဟုပြင်ဆင်ပတ်ရွပါရန်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မိတ္ထီလာခရိုင်၊ မိတ္ထီလာစက်မှုဇုန်ရပ်ဝန်း ဦးကျော်မောင်အား ၂၀-၃-၂၀၁၂ရက်စွဲဖြင့် ထုတ်ပေးခဲ့သော ဦးပိုင်အမှတ် C-၁/၄ မြေကွက်အမှတ်(၂၂-၅)၊ ရန်ကုန် ၀၃၁၈ ၂၂၉၈ကရီ၊ ပိုင်းမြေ ဂရန်အမှတ်(၂၄၄/၂၀၀၂) နှစ်(၃၀)ဂရန်တွင် ဦးကျော်မောင်၏ မှတ်ပုံတင်မှာ လွှဲအပ်မှုဖြစ်ပါသည်။

အများသိစေရန်
ဦးမြင့်အောင် LL.B အထက်တန်းကျောင်း မှန်း-၀၉-၇၃၀၃၃၉၆၇ အခန်းအမှတ် (၁)၊ ရှေ့နေများအဖွဲ့ခန်း၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်တရားရုံးဝင်း

